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To je bilo Marijino popoldne 
Stran 7 

m' gre za isto stvar 
za razvo] Š o š t a n j a 

Varna fiiša 

V graščino se | e vrnifio 
življenje 

Koliko " u s n j a r j e v " b o 
ostale tia cesti? 

o k n a j n v r a t a 
z i m s k i . . 

v r t o v i 

Danes ponovitev 
informativnega dne 

VELENJE - Na Solskem centru v Velenju so se odločili, da 
bodo zaradi precejšnjega zan imanja staršev in njihovih 
osmošolcev ponovili informativni dan. 

O možnostih nadaljnjega izobraževanja na njihovih srednjih 
in višji šoli bodo spregovorili danes (v četrtek) ob 17. uri v mali 
predavalnici višje strokovne šole Centra v Velenju. N a ne-
davnih informativnih dneh je tovrstne informacije iskalo pri-
bližno 650 osmošolcev in prav toliko staršev. 
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MENJALNICA 
Velenje, Tomšičeva 13 

tel.: 063/862-522 
Odkupujemo delnice 

Gorenja B D 1.650,00 SIT 

BanM samostoinosti! 
O čudoviti zmedi in o vseh sortah nedorečeno-

stipri uvajanju lokalne samouprave ni treba iz-
gubljati (pre)več besed, nekaj pa vendarle. Za 
nove in samostojne občine so se v prvem 
in še posebej v drugem "krogu" 
krčevito in z neomajno borbenost-
jo borili tudi v okoljih, ki razen 
županskih kandidatov niso ime-
la vsaj še enega razumnega po-
goja. Vsa dobronamerna opo-
zorila so bila zaman, napoveda-
na in vsebinsko že znana zakonoda-
ja glede financiranja občin nikogarin 
nikjer ni omajala. 

Odcepitev od večjih sosedov, ki so jih vso zgo-
dovino "izkoriščali" in se sploh medsebojno 
niso razumeli, je bila (tudi) vodilo vztrajnosti, 
ki ni trpela ugovora. "Ko bomo samostojni, 
bomo zmogli vse, saj bomo sami odločali o 
sebi; slabše kot je, ne more biti," so vzklikali in 
bilipri tem (večinoma) soglasni in soglasni so 

tudi sedaj. Lastne občine so dobili, proračuni so 
izračunani in znani, tipa pogosto ne zadostu-
jejo niti za redno delovanje občine. In zdajjok 

in stok o nedopustni zapostavljenosti go-
spodarsko šibkih občin, o krivicah 

in neenakopravnosti, kar vse sku-
pajpomeni otipljiv strah bredfi-
nančnim zlomom občin, ki še 
zaživele niso. 
In "grožnja" z zahtevo 

Ustavnemu sodišču RS za preso-
jo nekaterih zakonskih določil glede 

financiranja občin, čeprav je bilo vse 
znanožeprej. Tudi načelo primeme porabe za 

majhne, razvojno in gospodarsko šibke občine, ki 
je sedaj zanje naenkrat nesprejemljivo. 

Država pa v privoščljiv smeh. Z enim zakonom 
je nove občine ustanovila, jih istočasno z dru-
gim onemogočila in s tem "ustvarilapogoje"za 
ponovno združevanje. To bo še veselo! 

U jp 
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novice 
Zeleni niso uspeli 

ŠOŠTANJ - Poročali smo že, da se je Peter Rezman (Zele-
ni) na "pritožbeno" sodišče obrnil zaradi delitve mandatov v 
šoštanjskem svetu. Po njegovem volilna komisija ni dosledno 
upoštevala načela D'Hondtovega sistema, po katerem se de-
lijo mandati pri proporcionalnem načinu volitev. Zeleni so me-
nili, da bi morala v svetu imeti mandat več ZLSD in Zeleni, 
brez mandata pa bi ostala DeSuS in neodvisni kandidat. Sled-
nji naj bi bil Zelenim sporen tudi zato, ker kot delavec občin-
ske uprave (zaposlen je v Mestni občini Velenje), ne more 
združevati svojega dela z delom svetnika. Pritožbeno sodišče 
pa je njegovo pritožno zavrnilo in dalo prav volilni komisiji. 

• mkp 

V Gorenju več 
kadrovskih sprememb 

VELENJE - Uprava Gorenja je imenovala s prvim fe-
bruarjem za dobo štirih let nekaj novih direktorjev. 

Tako je postal direktor Programa hladilno-zamrzovalnih 
aparatov Zdenko Hriberšek (prej je bil direktor Vzdrževanja), 
Boro Jerabek je direktor področja skupnih razvojnih dejav-
nosti (prej je bil direktor programa hladilno zamrzovalnih apa-
ratov). Peter Krepel je postal svetovalec uprave (prej direk-
tor področja skupnih razvojnih dejavnosti). Direktor Progra-
ma kuhalnih aparatov je po novem Matjaž Marovt (prej je bil 
direktor zagotavljanja kakovosti), direktor področja servisa je 
Iztok Omladič (prej direktor Programa kuhalnih aparatov). 
Tone Dovšak pokriva novo oblikovano področje investicij in 
vzdrževanja (prej je delal na investicijskem področju., Aleš Br-
glez je direktor za področje zagotavljanja kakovosti (prej je 
bil vodja sektorja standardizacije in šifracije), direktor Progra-
ma pralno pomivalnih aparatov pa je po novem Ivan Čakš (to 
nalogo je doslej opravljal kot vršilec dolžnosti). 

• mz 

Kmalu ekološki projekt 
VELENJE - Na Medobčinski zvezi prijateljev mladine Ve-

lenje v mesecu marcu pripravljajo kar nekaj dogodkov. V 
sredo, 3. marca, ob 17. uri, bo v Mladinskem centru Velenje 
"Sredina peta", ki jo bo tudi tokrat vodila Natalija Milešič. Po-
tekala bo pod geslom "Presenečenje za...". 

10. in 24. marca ob 18.h bo (prav tako v Mladinskem cen-
tru Velenje) potekalo srečanje skupine za umetelno zgi-
banje papirja - ORIGAMI, ki se ji še vedno lahko pridruži-
te, če ste starejši od 14. let in bi se radi naučili zgibanja raz-
ličnih figur iz papirja po tej stari Japonski umetnosti. Že v 
marcu bodo prve izdelke razstavili tudi v izložbi blagovnice 
Nama Velenje. 

Konec marca pa se bo pričel ekološki projekt, v katerem 
bodo sodelovali šestošolci vseh osnovnih šol v Dolini. Projekt 
"Odpadek naj ne bo samo odpadek" pripravljajo v sodelova-
nju z ERICom Velenje. • bš 

Koalicija znana! 
SOSTANJ, 21. februarja - Katere stranke bodo v svetu 

občine našle skupni jezik, je bilo vprašanje, ki je v Šoštanju kar 
nekaj časa terjalo odgovor. Po nedeljskem sestanku, je ta 
znan. Za skupno izvajanje programa v dobro občine in 
občanov v njej so se s pogodbo zavezali LDS (v njenem ime-

nu Milan Kopušar), SLS (Boris Gomboc), DeSuS (Viktor 
Potočnik), SDS (Gabro Cverlin), Vlado Videmšek kot ne-
strankarski kandidat in župan Šoštanja Bogdan Menih. 

Čeprav so programi posameznih strank podrejeni skupne-
mu programu v interesu občanov, vidijo prvaki strank v tem 
tudi možnost uresničevanja svojih programov in opravičiti 
zaupanje volivcev. V pogodbi so dogovorjene in usklajene tudi 
posamezne funkcije. Podpisnice bodo enakopravno zasedle 
vodila mesta v vseh delovnih telesih sveta občine. 

• MiKo 

Sindikati pred parlamentom 
LJUBLJANA - VELENJE, 25. februar - Danes se bodo 

pred stavbo Državnega zbora Republike Slovenije na protest-
nem shodu zbrali člani devetih sindikatov. S shodom želijo 
dokazati enotnost stališč sindikatov do pokojninske reforme 
pred prvo obravnavo predloga Zakona o pokojninski refor-
mi. S simbolnim oblikovanjem "žive verige" okoli parlamen-
ta želijo pozvati poslance, da pred obravnavo vrnejo predlog 
v usklajevanje Ekonomskemu in socialnemu svetu in ga obrav-
navajo šele, ko bo ta usklajen med socialnimi partnerji . 

• mkp 

Društvo upokojencev Velenje 

Letne konference 

Vaški skupnosti Gorenje in Skorno 

Zahtevajo svojo volilno enoto 
Sredi prejšnjega tedna so 

občani naselij Gorenje in 
Skorno v občini Šmartno ob 
Paki naslovili na tamkajšnji 
občinski svet predlog in hkrati 
tudi zahtevo za spremembo 
Odloka o določitvi volilnih enot 
za volitve župana in članov 
občinskega sveta. Krajani se v 
pisni zahtevi zavzemajo za 
izločitev omenjenih naselij iz 
prve volilne enote in oblikovan-
je nove, volilne enote št.5. 

Svojo zahtevo utemeljujejo 
s tem, "da imata obe naselji po 
Zakonu o lokalni samoupravi 
in po novelah tega zakona zeml-
jepisne, zgodovinske, prometne, 
kulturne in druge značilnosti 
območja, več kot dovolj avto-
htonosti in lokalne prob-
lematike, da smeta imeti pred-
stavnike s stalnim bivališčem iz 
teh dveh naseiij, ki bodo za-
stopali njihove interese v svetu 
občine." Hkrati s pisno zahtevo 
so priložili tudi 115 podpisov 

krajanov. 
Kot nam je povedal predsed-

nik vaške skupnosti Gorenje 
Martin Ažman, se je pobuda za 
zahtevo spremembe odloka o 
volitvah porodila na eni od sej 
vaške skupnosti. K nadaljnjim 
aktivnostim v zvezi s tem pa jih 
je ob zapisanem spodbudilo še 
število o volilnih upravičencev v 
obeh naseljih: 240. Na 
vprašanje, zakaj te pobude niso 
vložili že pred lanskimi volitva-

mi, je Ažman odgovoril:"Že vr-
nitev odvzetega volišča je bil za 
uspeh. Dobili pa smo tudi 
namig, da v obeh pobudah 

. naenkrat ne bomo uspeli." 
Ažman (najbrž tudi vsi podpis-
niki) pričakuje, da bo svet za-
htevo obravnaval, se do nje poz-
itivno opredelil, da bodo na 
naslednjih volitvah že imeli svo-
jega predstavnika v občinskem 
svetu. 
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s o r'f'k 1 ~ so. 
Tone De Costa, svetnik Socialdemo-
kratske stranke v svetu mestne občine 
Velenje: "Okolice velenjskih šol so ne-
ugledne, šolska vodstva pa nemočna, da 
bi naredila red. Predlagam, da ustrezne 
službe pripravijo projekte za ograditev 
šol. V Šaleku so to že naredili in so sve-
tel zgled." 

v enem stavku 
POSOCJE - Po podatkih 

državne tehnične pisarne so 
so doslej končali dela na 203 
objektih, ki jih je poškodoval 
lanski potres, ob tem je pod-
pisanih 656 vlog za dodclitev 
državne nepovratne pomoči, 
sklenili so 386 tristranskih 
gradbenih pogodb in pridobi-
li 829 odločb za gradbeno do-
voljenje in priglasitev del. 

UUBLJANA - Teološka 
fakulteta slavi letos 80 - letni-
co, leta 1919 je bila eden od 
temeljev ljubljanske Univer-
ze, bila iz nje zaradi ideološ-
kih in političnih razlogov iz-
ključena od 1952 do 1992, let-
no jo obiskuje okoli 500 štu-
dentov, obiskuje jo vse več 
laičnih teologov, med njimi 
pa je veliko več študentk kot 
študentov. 

LJI BIJANA - V novem 
pokojninskem zakonu naj bi 
moškim v delovno dobo šteli 
vojaščino, sindikati predlaga-
jo naj sredstva v pokojninsko 
blagajno plačala država, v 
predlogu pa se vojaščina šteje 
le v pokojninsko dobo, ne pa 
tudi v zavarovalno, kar pome-
ni nižjo pokojnino, omogoča 
pa prejšnje upokojevanje. 

MARIBOR - Pošta Sloveni-
je je z uglednim nemških distri-
buteijem DPD podpisala po-
godbo o prenosu hitrih med-
narodnih poslovnih paketov, s 
tem pridobila nove razvojne 
možnosti na mednarodnem tr-
žišču in se postavila ob bok 
največjim distributerjem stori-
tev prenosa teh paketov, kar 
pomeni dostavo že naslednji 
dan. 

ŽALEC - V začetku leta 
imajo v žalski občini občini naj-
več težav z oskrbo s pitno vodo, 
saj je onesnažena voda zalila 
vodno zajetje v Vrbju, ki je za-
radi bioloških topil postalo traj-
no neuporabno, v proračunu 
za ietošnje leto pa so zagotovi-
li sredstva za novo zajetje v Ro-
jah pri Sempetru, ki je doslej 
delovalo poskusno. 

CELJE - V Celju naj bi po-
slej promet nadzirali tudi z vi-
deokamerami, prvi poskus med 
lanskim mednarodnim obrtnim 
sejmom je potrdil takšno us-
meritev, za zagon takšnega so-
dobnega sistema urejanja pro-
meta bi potrebovali 5 milijo-
nov tolarjev, obnova Maribor-
ske ceste pa je primeren čas za 
takšno odločitev. 

P 

Nove ogroženosti ogroženih Slovencev 
Po tem, ko iz dneva v dan slišimo, da je v Sloveniji vse več 

ogroženih Ijudi, ogroženosti kot da noče in noče biti konca. Pa zad-
nji čas za to niso krivi le naši politiki niti ne le naše prilagajanje 
Evropi. Ne, zdaj seje nad nas spravila še narava, kot da ne bi bili 
več Ijudstvo po volji Boga. Ko smo nekako preživeli poplave in snež-
ne zamete, so Slovence začeli kositigripa in druga podobna obo-
lenja. Več Ijudi kot vsaka Ijubezen je Ijudi spravila v postelje bo-
lezen. In tudi pri tem smo vsaj nekoliko enakopravni. Ogrožena 
se je znašla vsa naša deželica na južni strani Alp. Ljudje kihajo 
in smrkajo od Karavank do Sotle in od Pohorja do morja. 

Da so ogroženi, so te dni znova zaklicali prašičjerejci. Opozar-
jajo, da se s svinjamipri nas dogaja prava svinjarija. Ali kotpra-
vijo nekateri: nekaj svinjskega je v deželi Slovenski. Taki seveda 
želijo to zadevo, ki najbolj tare tiste, ki se z rejo prašičev ukvarja-
jo, malo posplošiti. Pa saj imajo karprav. Prašičjerejci opozarja-
jo, da s ceno ne morejo preživeti, pa tudi na to, da so deležni ne-
prave konkurence z držav srednjevropskega bloka. In čeprav naj 
bi bilo z vstopanjem v Evropo vse manj zaščite, zaščito vseeno ter-
jajo. In država jim jepriskočila na pomoč vsaj z odkupom nekaj 
tisoč prašičev. Pa čeprav jim s ceno niporavnala vseh stroškov. Zno-
va so se morali soočiti z dejstvom, da jim nekdo dela pač noče priz-
navati alijim ga ovrednotiti tako, kot si ga znajo drugi. Na neko 
dmgo vrsto ogroženosti so znova opozorili nazarski gozdarji. S svo-
jo zahtevo so šli kar na ustavno sodišče. Ne strinjajo se namreč s 
tem, da bi bila cerkev izjema, ko gre za vračanje ali nevračanje goz-

dov fevdalnega izvora. Menijo, da je izjema nedopustna in terja-
jo obnovo postopka. VZgornji Savinjski dolinipač vedo, kako ve-
like površine gozdov in dnigih zemljišč se, če ne bo sprememb, kani 
preteči v cerkvene roke. 

Naši sosedje na Koroškem pa se čutijo ogrožene zaradi vode. Ti-
ste, ki so jo njihovi severni sosedje zajezili in z njo poganjajo hidroe-
lektramo Golica. Predvsem krajani Mute se bojijo nesreče. Ne verja-
mejo v' sistem obveščanja. In bojijo se še bolj, ker na vse to opozar-
jajo že dalj časa, pa vsa opozorila nič ne zaležejo. Verjetno jih nipo-
vsem pomirilo niti zagotovilo našega okoljevarstvenega ministra, da 
bo tožil avstrijske proizvajalce elektrike, ker se ne držijo dogovorov, kot 
so jih sklenili ob našem dovoljenju za gradnjo te elektrarne. Repub-
likanci pa še vedno opozarjajo, da s tem, ko nihče v slovenskem 
vrhu noče prisluhniti gladovniku Darku Zupanu, ni ogroženo le nje-
govo življenje, ampak tudi naš pravni ured in ugled držav. Ogrožene 
se čutijo te dni tudi nekateri policisti. Tisti, ki vestno opravljajo svo-
je delo in se ne spuščajo v politične spletke. Prvak socialnih demokra-
tovje karmočno razjezilpoliciste s širšega celjskega območja. ko jim 
je očital veliko nepravilnosti. In spet sta nastali dve povsem različni 
strani: Janša trdi, da ima za vse dokaze, policijski vodje pravijo, da 
nič od tega ni res. Navaden človek pa razumi, če lahko. 

Edini, ki zaradi ukrepov zadnjih dni niso ogroženi, so upokojen-
ci. Saj so se jim penzije zvišale skoraj za pet odstotkov. Zaradi ukre-
pov in tega povišanja res niso dodatno ogroženi, ampak mnogi upo-
kojenci so s svojimi mesečnimi prejemki, ki so si jih zaslužili z dol-
goletnim delom, ogroženi že dolgo! 

• (k) 

pododb 
Do konca februarja bodo v 

vseh osmih pododborih velenj-
skega društva upokojencev izved-
li letne konference. Na njih se 
upokojenci seznanjajo z delom 
matičnega društva v preteklem 
letu in bodočih načrtih. Zanimi-
ve so tudi razprave, v katerih ne 
manjka pobud, predlogo in kritik, 
ki jih bodo izvoljeni delegati po-
sredovali na letni skupščini 
Društva upokojencev Velenje, ki 
bo predvidoma v aprilu. 

Kratek povzetek dosedanjih 
letnih konferenc je prispeval 
predsednik DU Velenje Ivo Povh: 
"Največ razprav je gotovo glede 
nove invalidske in pokojninske zakonodaje. Upo-
kojenci posebej poudarjajo zaskrbljenost, ker ne-
katere politične strukture želijo povzročiti spor 
med sedanjimi in bodočimi upokojenci z napač-
nim prikazovanjem podatkov. Veliko je vprašanj 

Posnetek je z letne konference pododbora Levi breg v ve-
lenjskem gasilskem domu 

o delovni dobi bodočih upokojencev, prav tako pa 
se mnogi zanimajo za dopolnilno zdravstveno za-
varovanje, saj je prispevek iz leta v leto višji, pra-
vice pa se vidno zmanjšujejo." 

• b.m. 
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KAKŠNO DARILO? 
DRUGAČNO DARILO? 

Skupina petih svetnikov, članov sveta KS Šoštanj, terjala sejo - župan jo je sklical 

Vsem gre za isto stvar -
za razvoj Šoštanja 

Seja je bila. Na njej pa so se pogovarjali o stvareh, ki so 
se začela že leta 1996 in potekajo skladno z rokovnikom, 

ki ga je sprejel svet v prejšnji sestavi. 

Božični in novoletni prazniki so že za 
nami, leto pa teče dalje in s sabo 
prinaša trenutke, ki sestavljajo življenje. 
Nekateri so posebni in se zgodijo le 
enkrat, spet drugi so takšni, ki se jih 
spomnimo vsako leto. 
Želite ob takih priložnostih podariti 
nekaj posebnega, pa nimate ideje? Vam 
lahko pomagamo? 
Ponujamo vam novo storitev: 
DARILNI ČEK! 
Podarite ga lahko ob katerikoli 
priložnosti - ob rojstvu ali rojstnem 
dnevu, maturi ali diplomi, poroki ali 
kakšni obletnici, kot božično ali 
novoletno darilo ali pa ob katerem 
drugem pomembnem dogodku. 
Oglasite se v katerikoli poslovni enoti 
Banke Velenje d.d., Velenje, bančne 
skupine Nove Ljubljanske banke in ček 
enostavno kupite. 
Z DARILNIM ČEKOM, kot darilom, 
zagotovo ne boste zgrešili! 

JO ) bankavelenje 
S Banka Velenje d.d., Velenje, 

bančna skupina Nove Ljubljanske banke 

ŠOŠTANJ, 17. februarja -
Šoštanjski svetniki, zbrali 
so se na pobudo petih, ki 
so želeli, da svet obravna-
va mnenje Direkcije Repub-
like Slovenije za rudna bo-
gastva v zvezi s spremem-
bami prostorskih sestavin 
dolgoročnega in srednje-
ročnega plana za območje 
Šoštanja - osnutek teh 
sprememb predvideva zoži-
tev meje pridobivalnega 
polja Premogovnika Vele-
nje, država pa meni, da te 
reči niso tako preproste, in 
da jih je treba uskladiti - so 
sejo po dve urni razpravi v 
sredo prekinili. 
Bil je to dan, ko je Šoštanj tudi 
uradno, z razdelitvijo ključev 
najemnikom, obeležil dokonča-
nje prenove graščine. Za mesto 
in občino dogodek, ki ga ni bilo 
prezreti. Nadaljevali bodo 3. 
marca, ko bo župan Soštanja, 
tako je napovedal, sklical tudi 
redno zasedanje sveta. Pred ted-
nom dni nam, ki smo sejo od 
strani spremljali, ni bilo povsem 
jasno, zakaj je bila potrebna. 
Morda zato, da se sedanji se-
stav sveta seznani z aktivnost-
mi in potekom sprememb, ki jih 
je bivši svet občine načel že leta 
1996, ko je sprejcl rokovnik, po 
Vaterem so se lotili spreminjanja 
prostorskih sestavin. 

Vsem gre za isto w 
stvar - za razvoj Šo-
štanja 

Soštanjčani so v osnutku 
sprememb prostorskih planov, 
predlagali izločitev območja Šo-
štanja in predela zahodno od 
Soštanja vse do Topolšice, iz va-
rovanega pridobivalnega pro-

stora Premogovnika Velenje, s 
čimer bi omogočili razvoj in us-
tvarili podlago za novogradnje, 
ki jih sedanji Zakon o rudarstvu 
nad pridobivalnim prostorom, 
prepoveduje. Osnutek so spre-
jeli v začetku lanskega leta, na 
spremembe pa so se začeli pri-
pravljati že dve leti prej. Gre za 
že velikokrat omenjeno jamo 
Šoštanj. To "zavarovano" ob-
močje je veliko okoli 1200 hek-
tarjev, pod njim je 59 milijonov 
ton odkopnih rezerv premoga 
plus 34 milijonov ton takoime-
novanih "izven bilančnih", ki jih 
je Premogovnik Velenje že kak-
šnih deset let pred tem predla-
gal v izločitev pri izračunu od-
kopnih rezerv. Gre za tisto ko-
ličino premoga, ki ga nase veže 
varovalni steber za tako imeno-
vani Šoštanjski trikotnik in želez-
nico. 

Spreminjanje meja sodi v pri-
stojnost države. Komisija za 
ugotavljanje rezerv rudnin in 
talnih voda v okviru Ministrs-
tva za gospodarske dejavnosti 
meni, da so ugotovljene rezerve 

premoga na tem področju dol-
goročno lahko zanimive. Njiho-
vo izkoriščanje pa bo v prihod-
nosti odvisno od strateških od-
ločitev države v zvezi z nadalj-
njim razvojem energetskega 
gospodarstva. 

Skupaj do najboljših 
rešitev 

"Državni zbor je februarja 
96 sprejel resolucijo o strategiji 
rabe energije , ker je Sloveniji 
treba zagotoviti dolgoročno za-
nesljivost z električno energijo, 
saj je to vir stabilnosti države in 
tega ni mogoče zaobiti," je pou-
daril dr. Boris Salobir, direktor 
Direkcije za rudna bogastva, ki 
so ga tudi povabili na sejo. 
"Lahko se odpovemo jami Šo-
štanj, a ko bo prišlo do strateš-
ke potrebe po tej energiji, ne bo 
nihče spraševal, kaj tam stoji. 
Zakaj mislite, da zahod zapira 
premogovnike in uvaža premog 
od drugod? Zato, ker jih večni-
ma "špara". Država ni proti 
vam, država je za to, da poišče 
skupaj z vami najboljše rešitve," 

je poudaril. Rezerve pod Šošta-
njem pa so ovrednotene, ne pa 
tudi odpisane. 

Kaj je zanimalo 
svetnike? 
Razpravo je "odprla" mag. Cvet-
ka Tinauer (Neodvisna lista za 
obnovo in razvoj občine Šoštanj 
in ena od pobudnic za to sejo 
ob Danilu Čebulu - ista lista, 
Petru Rezmanu - Zeleni, Matja-
žu Cesaiju - LDS in Marjanu 
Vrtačniku - neodvisni, vsi pa so 
svetniki in člani sveta krajevne 
skupnosti Šoštanj) vendar ji je 
bilo, če nisi.strokovnjak na tem 
področju, nemogoče slediti. Za-
ključila je s tem, da vsi govorijo 
o jami Šoštanj kot neaktualni in 
zato kakšnega težkega pogajanja 
z državo v zvezi z njo, morda 
sploh ne bo. Anton Skornšek 
(SKD) je poudaril, da je izhodiš-
če vsega, o čemer se pogovarja-
jo, Zakon o energetskem gos-
podarstvu, ki pa ga država še 
nima in se vprašal, kdo ve, kaj bo 
čez 30 ali 40 let? 
Bogdan Menih, župan, se je v 
razpravo vključil s kronologijo 
dogajanja na področju spremi-
njanja prostorskih aktov in 
predstavil aktivnosti, ki se jih je 
občina že lotila. Zavod za urba-
nizem Velenje so na podlagi na-
tečaja izbrali za tistega, ki bo 
zadeve strokovno "speljal." 
Leto kasneje so bili dokumenti 
javno razgrnjeni in po krajev-
nih skupnostih organizirane jav-
ne razprave. "Ves čas gre za to, 
da se pod zemljo iz pridobival-
nega prostora premogovnika 
izvzame Šoštanjsko polje, in za 
to, da se ljudem nad njim omo-
goči, da lahko začno graditi," je 
poudaril Bogdan Menih in tudi 
usklajevanja, ki jih predlaga dr-

zava, so samo del tega postopka. 
Urad republike Slovenije za 
prostorsko planiranje je tisti, ki 
mora ugotoviti, če so spremem-
be usklajene z obveznimi repub-
liškimi izhodišči. Za to je bilo 
potrebno tudi mnenje Direkci-
je za rudna bogastva oziroma 
mnenje Republiške komisije za 
ugotavljanje rezerv rudnin in 
talnih voda in zato so potrebna 
tudi usklajevanja. Oktobra lani 
se je sestala še občinska komisi-
ja za okolje in prostor, kjer so to 
mnenje direkcije že obravnava-
li in sprejeli stališče, da vztraja-
jo pri zmanjšanju območja, kjer 
se pridobiva premog in to je tudi 
osnova za pogajalska izhodišča 
občine z državo. 
Matjaža Natka (ZLSD) je zani-
malo, ali je komisija ocenila 
tudi, koliko so vredni objekti 

nad zemljo, Danilo Cebul 
(Neodvisna lista za obnovo...) je 
rekel, da ne bi imel nič proti od-
piranju jame Šoštanj, če bi pre-
mogvnje j odkopavali nanačin, 
ki ne bi pomenil posedanja zem-
ljišč in rušenja tistega, kar je je 
na površini. "Očitajo nam, da s 
tem jemljemo ljudem delovna 
mesta. Pa ne drži! Če je kdo že 
plačal davek gospodarskemu 
razvoju, potem smo ga mi." Pe-
ter Rezman (Zeleni) je predla-
gal ustanovitev delovne skupine, 
ki bi pripravila predlog zahtev-
ka za presojo 63. člena Zakona 
o rudarstvu, ki govori o tem, da 
se nad pridobivalnim prostorom 
ne sme graditi, v smislu, ali je ta 
ustaven ali ne. 

Temo bodo nadaljevali, kot 
že rečeno, 3. marca. 

• Milena Krstič - Planinc 

Dr. Boris Salobir, direktor Direkcije za rudna bogastva: 

"Kdo lahko da roko v ogenj, da tega 
premoga ne bomo potrebovali?" 

Zaloge premoga na nekem ob-
močju so bolj kot ne uradna 
tajna, pa vseeno se ve, da je pod 
Šoštanjem blizu 60 milijon ton 
zalog premoga. Iz te količine je 
že izvzetih tistih 34 milijonov, ki 
jih nase "veže" varovalni steber 
tako imenovanega Šoštanjske-
ga trikotnika. Te količine so po-
stale aktualne spet zdaj, ko se 
v Šoštanju pripravljajo na spre-
membe prostorskih dokumen-
tov, in ko bi želeli, da se iz pri-
dobivalnega prostora premo-
govnika izvzame predel vse do 
Topolšice, s čimer bi prostoru 
nad njim omogočili razvoj. 

Mi smo se v zvezi s tem pogo-
varjali z direktorjem Direkcije 
za ruda bogastva Republike 
Slovenije, ki je bil povabljen 
tudi na nedavno sejo sveta ob-
čine Šoštanj. 
% Koliko mnenje direkcije vpli-

va na predvidene spremembe 
prostorskih planov v zvezi s 
predlaganim zmanjšanjem 
pridobivalnega prostora pre-

mogovnika? 
Dr. Boris Salobin "To mnenje 

je zgolj predhoden dokument, 
ki potrjuje, da tam so zaloge 
premoga, in da so "eksploata-
bilne". V okviru direkcije in mi-
nistrstva deluje komisija za 
ugotavljanje rudnih zalog in tal-
nih voda in ta na pobudo upra-
ve za prostorsko planiranje pre-
veri, kaj se v prostoru dogaja. 
Ali drugače: če želi neka obči-
na spreminjati prostorski plan, 
je treba najprej preveriti, ali 
posega v energetske in druge 
potenciale." 

% Mnenje, ki ste ga podali vsebu-
je torej zgolj dejstvo, da tam 
zaloge so, da jih je toliko kot 
jih je, ter da so dolgoročno 
lahko zanimive? 

Dr. Boris Salobir: "In v tem 
dejstvu se komisija opira tudi 
na pristop premogovnika, da je 
pripravljen opustiti odkopava-
nje v jami Šoštanj, če bo stra-
tegija rabe energije v Sloveni-
ji jasna. Če ne bo, je to zelo 

Di: Boris Salobir, direktor 
Direkcije za rudna bogas-
tva: "Država si želi skupaj 

z vami priti do najboljših 
rešitev. Samo za to gre." 

težka odločitev, v vsakem pri-
meru pa je lahko sprejeta le 
na višjih nivojih in z veliko tež-
jimi argumenti." 
# iMhko o tem malo bolj kon-

kretno? 
Dr. Boris Salobin "Slovenija 

ima še vedno veljaven Zakon o 

energetskem gospodarstvu, ki 
poudarja, da je tako pridobi-
vanje premoga kot pridobivanje 
električne energije, dejavnost 
posebnega družbenega pome-
na. Ti dve se tukaj, ker sta v is-
tem prostoru, združujeta in ju 
ne moremo zanemariti. Po dru-
gi strani je bila v Sloveniji leta 
1996 na podlagi evropskih di-
rektiv izdelana resolucija o os-
krbi in strategiji rabe z energi-
jo, ki jasno določa, kateri pro-
stori so zaščiteni za pridobiva-
nje premoga. Resoiucijo je 
sprejel državni zbor in preko 
nje ne moremo. Samo tisti, ki jo 
je sprejel, jo lahko spremeni." 
9 VSoštanju omenjajo tudi Za-

kon o rudarstvu in njegov 63. 
člen, ki prepoveduje posege v 
prostor nad pridobivalnim ob-
močjem. V tem členu vidijo 
onemogočanje razvoja, ker ne 
morejo nad njim graditi? 

Dr. Boris Salobin "Ta člen je 
jasen: prepoveduje vsako grad-
njo, razen, če se investitor stri-

nja, da ne bo teijal odškodnin, 
če se mu hiša podre ali razpoka. 
V zadnjem času je bilo tam ne-
kaj gradenj, nisem pa seznanjen 
s tem, kako so v zvezi z njimi po-
stopali investitoiji, so dali us-
trezne izjave ali ne. Ta člen šči-
ti pridobivalni prostor pred ne-
dovoljenimi posegi, brez soglas-
ja tistega, ki ima nad njim pra-
vico in absolutno ni sporen, če-
prav je bilo govora o tem, da 
naj bi ga ustavno sodišče preve-
rilo. Mislim, da to ta trenutek ni 
potrebno, ker je stvar jasna. V 
šestih mesecih pa bomo dobili 
nov zakon o rudarstvu, ki bo te 
zadeve precej spremenil." 
# Nima pa ne država in ne elek-

trogospodarstvo ničproti raz-
voju občine. Tudi v Soštanju 
pravijo, da ne bi imeli ničpro-
ti odkopavanju, če bi bilo to iz-
vedeno na način, ki ne bi vpli-
val na površje. 

Dr. Boris Salobir: "Dve stva-
ri moram pri tem poudariti. Po 
osamosvojitvi je postala država 

lastnica mineralnih surovin, z 
njimi tudi razpolaga in z njimi 
bo upravljala tako, kot ima 
predvideno v planih. Osebno 
ne poznam tehnologije, ki bi v 
tem trenutku zajamčeno omo-
gočala odkopavanje brez po-
sledic na površini. Pričakovati 
tako tehnologijo za take sloje v 
kratkem času... Ni je v svetu!" 
%Bi si upali napovedati, kako se 

bo zadeva v zvezi s spremem-
bami prostorskih planov in 
predlagano iziočitvijo pridobi-
valnega prostora končala? 
Dr. Boris Salobin "Pričaku-

jem, da bo občina naslovila us-
trezne dokumente na urad mini-
strstva, kjer jih bodo proučili in 
zahtevali izdelavo določenih ela-
boratov. Na tej podlagi lahko po-
tem pripravijo predlog vladi, ki 
ga bo posredovala državnemu 
zboru. Samo ta lahko odloči, kaj 
se bo s tem prostorom dogajalo. 
Ker pa je to izjemno pomembno 
območje, ker premoga nimamo 
veliko, in ker so tukajšnje zmog-
ljivosti večje kot jih trenutno zmo-
re Zasavski bazen, sem osebno 
skeptičen, da bi lahko kmalu priš-
lo, ali pa da bi prišlo dov tako 
ugodne rešitve, kot si jo v Šošta-
nju predstavljajo. Lahko si želim, 
da bi, a.... Ne vidim tistega, ki bi 
v tem trenutki dal roko v ogenj in 
rekel: tega premoga čez 15 let ne 
bomo potrebovali." 

• Milena Krstič - Planinc 
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Še dva meseca in možni bodo tehnični pregiedi 

KULTURNICENTERIVAN NAPOTNIK VELENJE 
KNJIŽNICA 
Titov trg 5 , 3 3 2 0 Velenje 

Velenjska knjižnica vabi v četrtek, 25. februarja, 
ob 18. uri na pogovor 

0 NAJSTNIKIH IN NJIHOVIH STARŠIH. 
Vodila ga bo dipl. sociologinja Ksenija Lipovšček. 

Podjetnica Marta Češnovar 

Čira čara za otroke 
in odrasle 
Izdelovanje in prodaja 

otroške konfekcije je bila os-
novna dejavnost podjetja Či-
ra čara, ki ga je leta 1990 us-
tanovila Marta Češnovar, si-
cer prava Lučanka, firmo pa 
ima v poslovni stavbi Izolesa 
Nazarjah. "Nastanek firme 
je pravzaprav povzročil stečaj 
dela nazarskega gozdnega 
gospodarstva, kjer sem bila 
zaposlena kot ekonomska 
tehnica. Navzlic temu sem se 
odločila za tekstilno branžo, 
saj sem se s tem ukvarjala že 
prej," pravi Marta Češnovar. 

Začela je z otroško konfek-
cijo od 0 do 12 in kasneje do 
14 let. Bila je to predvsem 
otroška športna konfekcija, 
kot so jakne, bunde, kombine-
zoni in trenirke. "Sprva sem 
delal vse sama, od idej in kro-
jev do šivanja. Ze na začetku 
sem odprla otroško trgovino v 
Radečah, ki sem jo zlasti za-
radi oddaljenosti po dveh le-
tih zaprla. Istočasno sem raz-
širila proizvodnjo in zaposlila 
tri delavke, dejavnost pa sem 
okrepila z grosistično proda-
jo. Kmalu so postale lastne 
proizvodne zmogljivosti prc-
majhne, zato sem poiskala zu-
nanje poslovne partnerje in 
tako danes za nas občasno de-
lajo štiri firme v Celju, kadar 
pač rezerviramo njihove 
zmogljivosti," razlaga podjct-
nica. 

Oblačila so bila sprva znana 
pod imenom Čira - čara, zdaj 
je zaščitna znamka za otroško 

Krizni center za miade v Ceiju 

konfekcijo Big Kids, že kar 
nekaj časa pa se uveljavija 
znamka Vulkano, ki predstav-
lja športno konfekcijo za 
odrasle. V zadnjem času je 
Marta Češnovar program raz-
širila na elegantno žensko 
konfekcijo, predvsem so to 
kostimi, bluze in hlače, gre pa 
za manjše količine, torej za 
dobrodošel dodatek k progra-
mu. 

"Že devet let smo na trgu 
znani predvsem z otroško 
športno konfekcijo in smo po-
vsem cnakovredni sorodnim 
firmam. Jakne in bunde deni-
mo izdelujemo v serijah po 
1000 kosov, kar je za tako 
majhno firmo kar velika štc-
vilka. Manjšc so serije žen-
skih elegantnih oblačil, ki jih 
ne bomo širili, saj bomo še 
naprej poudarjali športno 

konfekcijo, čc torej govorim o 
načrtih, to gotovo velja za 
moško športno konfekcijo," 
pravi Marta Češnovar. 

S prodajo nimajo težav, nji-
hovi izdelki so razen na Pri-
morskem na voljo povsod, 
tudi na sedežu firme v Nazar-
jah, lastne trgovine pa zaen-
krat še ni. "Preveč smo obrc-
menjeni s proizvodnjo in gro-
sistično prodajo, vedeti pa je 
trcba, da še vedno sama krei-
ram in tržim, se ukvarjam s 
financami in komercialo, 
skratka z vsem. Vse je torej 
naše, tudi kreiranje, imamo 
pa kreatoija, ki izdela kroje in 
modele, šivanje je razuimljivo 
stvar usposobljenih delavnic," 
je med drugim še povedala 
Marta Češnovar. 

• JP 

Varna hiša za 
(vsaj) 21 dni 

Zgornja Savinjska doiina 

Že maja tehnični 
pregledi "doma" 

Mladoletnik ustrelii očeta. 
Oče zlorabljal svojo mladoletno 
hči. Takšni in podobni naslovi 
na straneh črne kronike niso nič 
neobičajnega. Družba je v krizi, 
pravijo. Ljudje so zaradi razmer 
apatični, v boju za preživetje 
mnogi odrinjajo vrednote in po-
zabljajo, da je na svetu še kaj 
drugega kot denar. Pravilo moč-
nejšega velja tako v družbi kot v 
družini. Poledice: samoumori, 
beg od doma, kriva pota . . . 

Pred pctimi leti so v Ljublja-
ni odprli krizni centerza mlade 
do 18 let. Njegove zmogljivosti 
so bile daleč preskromne, da bi 
lahko z njimi zadostili vsem po-
trebam, saj - po podatkih -
samo pobegne od doma v Slove-
niji na leto od 80 do 90 mladost-
nikov. 17. decembra lani so pod 
okriljem Centra za socialno 
dclo Celje odprli takšen center 
v tem mestu, po besedah vodja 
centra Dragice Polanc, za po-
trebe osmih upravnih enot celj-
ske regije. Kaj krizni center je? 
Kaj v njem počnejo? Kako po-
magajo mladim? To je le nekaj 
vprašanj, ki smo jih zastavili Po-
lančevi ob našem obisku. 
0 Kdo so vaši gostje, kako in s 

kakšnimi težavami prihajajo 
v krizni center? 
Dragica Polanc:" Krizni cen-

ter je varna hiša, kamor se lah-
ko zatečejo otroci in mladostni-
ki do 18 let, ki preživljajo teža-
ve in stiske zaradi nevzdržnih 
razmer doma (trpinčenje, zlo-
raba, alkohol), kadar se uprejo 
staršem iz različnih razlogov, če 
so jih starši zavrnili, čustveno 
prizadeti, otroci in mladostniki 
z adolescentno krizo, s težavami, 
povezanimi s šolo in nenazadnjc 
tudi taki, ki razmišljajo o samo-
stojnosti. Tu lahko bivajo do 21 
dni, vsak dan prihajajo po nas-
vete, na pogovore, sc o tcžavah 
pogovorijo po telefonu. Mladi 
naj bi v varno hišo prihajali na 
lastno pobudo, saj s tem doka-
zujcjo, da je težava njihova, in da 
jo želijo tudi rešiti. Krizni center 
je torej tu za potrcbe mladih in 
ne toliko zaradi njihovih star-
šev in ustanov." 
% Kakšne oblike oziroma pomoč 

jim nudite? 

Dragica Polanc:" Nudijo jim 
osebno pomoč, kadar je potre-
ben hiter in začasen umik iz 
spornih odnosov tudi zatočišče, 
oskrbo, skupaj z njimi iščemo 
možnosti za ustreznejše reševa-
nje stisk. Deležni so še svetova-
nja, dela v skupini, priprav za 
nadaljnje življenje. Skupaj na-
črtujemo tudi njihovo vrnitev v 
družino ali za bivanje kjc drug-
je. Pri tem sodelujemo s šolo, 
ustanovami oziroma centri, ki 
obravnavajo te otrokc. Ob pri-
hodu morajo podpisati izjavo, 
da sprejemajo hišni red, in da 
bodo aktivno sodelovali pri re-
ševanju svojc težave. S tem do-
volijo, da lahko v 24 urah od nji-
hovega prihoda v naš center o 
tcm obvestimo starše. V kriz-
ncm centru je prepovedano na-
silno vedenje, uživanje nedovo-
Ijenih drog, alkohola in drugih 
substanc. Odvisnikov v varno 
hišo nc sprejemamo." 
0 Kako delujete? 

novalcev se jc po skupnih napo-
rih vrnilo v družine ali k drugemu 
staršu, nekaj smo jih vključili v 
zavod, od trenutno petih pa kaže, 
da se bo ena deklica vrnila v do-
mače okolje, dva fanta pa mislim, 
bosta odšla v rejniško družino. O 
zgodbah nc bom govorila, ker so 
prevcč prepoznavne. Pišcjih kru-
to življcnjc. V bistvu so pri nas is-
kali pomoč iz razlogov, ki sem jih 
omenila žc v uvodu." 
%Ko prisluhnete njihovim zgod-

bam, ocenjujete, da so v teh 
primerih "zatajili" starši? 
Dragica Polanc:" Ni nujno. V 

družini ljudje vplivajo eden na 
drugega, odnosi se preplet. Če 
imajo starši težave, jih inia cela 
družina oziroma čc ima otrok te-
žave, se z njimi srečujejo tudi 
starši. Splet okoliščin je. Ko 
odraščajo, se mladi upirajo star-
šem, odpirajo navzven in starši 
zanje niso več na prvcm mcstu. 
Njihov položaj zasedajo vrstni-
ki, sošolci, prijatelji , starši pa 
tcga velikokrat nc razumejo in 
to dejstvo težko sprejmejo. Oseb-
no menim, da so časi odraščanja 
zelo hudi, ker obstaja kriza vred-
nost. Mladi pogosto ne vcdo, kaj 
jc na tem svetu še dobro in kaj 
slabo. Vcliko strahu je prisotne-
ga tudi pri starših, ki zaradi 
tega,da nc bi ti zašli na kriva 
pota, omejujejo svobodo svojim 
otrokom. To je priložnost za spo-
rc, ki jih oboji ne vzdržijo." 
9 Boste ostali pri tem, kar je da-

nes ali razmišljate o čem no-
vem v zvezi Z varno liišo? 
Dragica Polanc:"Smo na sa-

mem začetku, za vsc nas je to 
nova izkušnja. Skupaj se učimo, 
načrtujemo. Poleg tega, kar nudi-
mo dancs, razmišljamo o uvedbi 
še drugih vsebin, kot so skupine 
za samopomoč, ki bodo poma-
gale mladim, ki zapustijo naš 
center." 

• T. Podgoršek 

Lastniki in vozniki vseh vrst 
motornih vozil v Zgornji Sa-
vinjski in Zadrečki dolini si 
bodo letošnjega aprila ali naj-
kasneje maja krepko oddahni-
li, od vseh nemara še najbolj 
zares številni lastniki traktor-
jev. Od takrat dalje bodo na-
mreč lahko tehnične preglede 
opravili "doma," natančneje v 
naselju Nizka. Ne le tehnične 
preglede, na istem mestu bodo 
lahko podaljšali prometno do-
voljenje, za kar bo z usposoblje-
no delavko in računalniško po-
vezavo poskrbela Upravna eno-
ta Mozirje, za izpostavo pa se 
seveda zanimajo tudi zavaro-
valnice. 

To je plod dveletnih prizade-
vanj, poscbcj mozirske upravne 
cnote, ki so v lanskem letu pri-
vedla to tega, da je ministrstvo 
za notranje zadcvc dalo soglas-
je za razširitcv mrcžc tehnično 
- preglednih baz tudi na Zgor-
njo Savinjsko dolino, predso-
glasje za izgradnjo in zagon pa 
je podpisal minister za notranje 
zadeve. 

Vclika naložba je v rokah za-
sebnika Antona Miklavca iz 
Nizke, dcla s postavljanjem naj-
sodobnejše računalniško pod-

Dragica Polanc: "Kot stano-
vanjska skupnost oziroma kot 
družina. Poleg mene so redno 
zaposleni v ccntru še trije stro-
kovni delavci, štirje pa preko 
programa javnih del in imajo 
ustrezno izobrazbo družboslov-
ne smeri. Dežurata vedno moš-
ki in ženska, da lahko stanoval-
ci naše hiše spoznajo in prcpoz-
najo vzorce vedenja. Sami hišo 
vzdržujemo, opravljamo običaj-
na gospodinjska dela. Mladim, 
ki obiskujejo šolo, nudimo učno 
pomoč in podobno. Ob večerih 
se skupaj vsedemo, pregledamo 
delo tistega in načrtujemo doga-
janja naslednjega dne. Ob vi-
kendih se odpravimo, običajno, 
tudi v kino, na izlcte, pohode. 
Strokovni delavci podpiramo 
starševstvo, družino kot vred-
noto in naša želja je, da starši 

otrokovega prihoda v krizni 
center ne sprejemajo kot svoje-
ga poraza, odpovcdi, ampak da 
bolj razmišljajo in si prizadeva-
jo za boljši odnos, kakovostnej-
še življenjc. Dejavnost naše hi-
še financira republiško ministrs-
tvo za delo, družino in socialne 
zadcvc. V mrcži, ki jo načrtujc, 
pa naj bi bilo 8 takih kriznih 
centrov v Sloveniji." 
% Vaša hiša je varna hiša do 21 

dni. Kajpa potem? 
Dragica Polanc: " V vsakem 

primeru moramo najti rcšitev v 
treh tednih. Ali so tc ustrezne ali 
nc, jc drugo vprašanje. Pokazalo 
se je že, da vedno niso najboljše. 
Kadar res nc gre drugače, se od-
ločimo za zavodsko obliko.Težko 
jc v slovenskem prostoru zagoto-
viti dovolj rejniških družin za 
mladoletnike. Odraščanje je po-
seben, zelo zahteven način življe-
nja in seveda morajo biti rcjniki 
temu primcrno izobraženi, us-
posobljeni. V vseh primerih pa jih 
ob odhodu iz centra spremljamo 
na njihovi nadaljnji poti, prav 
tako sodelujemo s starši." 
%Koiiko otrok in mladostnikov se 

je do sedaj s svojimi težavami 
obrnilo po pomoč k vam in 
kakšne so njihove zgodbe? 
Dragica Polanc: "Kolikim 

smo z nasveti pomagali po telefo-
nu, ne vem natančno. Krizni cen-
ter smo odprli v drugi polovici 
novembra lani, od 17. decembra 
dalje pa je odprt 24 ur na dan. 
Na začctku sta prihajala na pogo-
vore 2 mladostnika, od 17. de-
cembra dalje je tu bivalo 10 mla-
dih, kolikor imamo tudi postelj v 
centru. Najdaljši čas bivanja je 
trajal 16, najkrajši 5 dni. Od mla-
dih, ki so bili pri nas, sta dve de-
klici prišli sami, druge so k nam 
napotili s Centrov za socialno 
delo ali policije. Nekaj naših sta-

prte opreme pospešeno tečejo slej prihranili veliko poti in ča-
in najkasneje maja si bodo sa. 
mnogi oddahnili, saj bodo po- • jp 

Vodja kriznega centra Ce-
Ije Dragica Polanc: "21 

dni lahko bivajo otroci in 
mladostniki s težavami pri 
nas. Praviloma naj bi priš-

li k nam sami, saj s tem 
dokazujejo, da hočejo re-

šiti svojo težavo." 
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Pogovor z načelnico Upravne enote Velenje Mileno Pečovnik 

Na delavca v poprečju 1.200 zadev! 
Ko gospodarstveniki oce-
njujejo določeno obdobje 
in rečejo - zaključili smo 
ga uspešno - se točno ve, 
na kaj so mislili. Če rečejo 
v Upravni enoti Velenje, da 
je za njimi izjemno uspe-
šno leto, lahko to čudno 
zveni, čeprav drži. Mislili 
pa so na to, da odkar delu-
je upravna enota še nikoli 
niso rešili toliko zadev, kot 
so jih lani. Beležijo skoraj 
28-odstotni porast vseh za-
dev v primerjavi z letom po-
prej. Leta 1997 so jih reši-
li 55.597, lani 71.033! Naj-
večji porastso zabeležili v 
upravnih notranjih zadevah, 
skoraj 31 odstotni in na po-
dročju kmetijstva, za 17 
odstotkov. 

Načelnica Upravnc enote Ve-
lenje Milena Pcčovnik, s kate-
ro smo se pogovarjali, pa pravi, 
da so pripravljeni na tak, če ne 
še večji obseg del, tudi letos. 
%Na upravnih notranjih zadevah 

se je število zadev tako močno 
povećalo najbri zaradi novih 
osebnih izkaznic? 

MILENA PEČOVNIK: "Pa 
tudi novega prometnega zako-
na, zaradi sprememb pri regi-
straciji traktorjev in zamenjave 
potnih listin, ker so lani stare 
potekle." 
% Kaj pa na področju okolja in 

prostora? Se stvari na tem po-
dročju tudi spreminjajo? 

MILENA PEČOVNIK: Že 
petlet se trudimo, da bi rešene 
zadeve s tega področja približal 
normativom, ki smo si jih posta-
vili. Leta 1997 smo rešili 1.658 
zadev, lani 1.930, kar je za do-

brih 16 odstotkov več. To 
me veseli posebej zato, ker 
smo tak napredek dosegli 
z enakim številom zapo-
slenih." 
0 Te številke na nek način 

vsaj malo negirajo tiste 
kritike, ki govorijo o tem, 
da Ijudje prepočasi dobi-
vajo ustrezna dovoljenja 
za posege v prostor, za 
gradnje? 

MILENA PEČOVNIK: 
"Ljudje smo pač taki, da 
nikoli nismo zadovoljni. 
Vedno, ko kaj urejamo, si 
želimo, da bi zadeve rešili 
takoj. To pa je na področ-
ju okolja in prostora, kjer 
je zakonodaja zelo zahtev-
na in terja ogromno doka-
zil, ogledov in predpo-
stavk, da lahko odločbo iz-
damo, preprosto nemogo-
če. Nekaj težav je tudi 
zato, ker še nimamo spre-
jetih dolgoročnih prostorskih 
planov, ki bi sprostili gradnje 
in posege v prostor. Ce pa ima-
jo ljudje "papirje" pripravlje-
ne, če imajo vsa potrebna so-
glasja, zemljiško-knjižne izpi-
ske, če so vloge popolne, se da 
zadeve urediti dokaj hitro." 
# Lahko sedemdeset tisoč rešenih 

zadev pove še kaj več kot zgolj 
številko, podatek o delu uprav-
ne enote? 

MILENA PEČOVNIK: "V 
porastu so tudi zadeve na po-
dročju gospodarskih dejavno-
sti, kjer grc za odločbe o oprav-
ljanju dejavnosti in za kategori-
zacije, kar omenjam zato, ker je 
skupaj s tem moč sklepati, da je 
območje Upravne enote Vele-
nje ( pokriva občine Velenje, 

Šoštanj, Šmartno ob Paki), fi-
nančno izjemno močno. Tu so 
ljudje, ki gradijo, ki potrebuje-
mo osebne dokumente, potne 
liste, ker potujejo, veliko je no-
vih lokalov ... Poleg tega pa se 
da iz teh številk razbrati tudi 
to, da želijo imeti ljudje zadeve 
in dokumente, ki jih potrebuje-
jo za delo, življenje, bivanje ... 
urejene." 
% Koliko zadev poprečno je imel 

lani v reševanju en delavec v 
upravienoti? * 

MILENA PEČOVNIK: "V 
poprečju je en delavec rešil 
1.244 zadev, kar je izjemno vi-
soka številka. Zdaj, ko se vse 
pogosteje primerjamo z Evro-
po, naj povem, da tam v po-
prečju en upravni delavec reši 
med 800 do 900 zadev letno, 

kar pomeni, da dosegamo 
res dobre rezultate. S tem 
pa ne mislim, da smo nare-
dili že vse. Z modernejšo 
računalniško opremo, s še 
večjo usposobljenostjo, bi 
lahko dosegli še več. Pred-
vsem na področju okolja in 
prostora, kjer si želimo pri-
ti tako daleč, da bi zadeve 
rešili v dveh mesecih." 
# Ob nastajanju novih občin 
v Saieški dolini seje velikokrat 
pokazala ielja po tem, da bi 
upravne postopke pribliiali 
občanom tako, da jim ne bi 
bilo treba hoditi v Velenje. Ne-
kaj poskusov, da bijim stopi-
li nasprotije bilo. Kako so se 
obnesli? 
MILENA PEČOVNIK: 
"Naj dam primer. Sreda je 
dan, ko prihaja v upravno 
enoto največ ljudi, takrat 
pri nas uredijo največ za-
dev, delamo pa do 16.30. 

Že v letu 1995 smo imeli ob 
sredah denimo v občini Šoštanj 
upravno delavko, z namenom, 
da ljudem približamo storitve, 
pa prav velikega odziva ljudi ni 
bilo. Za to je najbrž več razlo-
gov. Eden je lahko ta, da so že 
vajeni hoditi urejati svoje za-
deve na določen kraj. Drugi pa 
je tudi v tem, da je informati-
ka in zaščita podatkov pripe-
ljala ves proces do takih stan-
dardov, da je v bistvu zelo malo 
stvari možno urediti zunaj stav-
be, ki je računalniško povezana 
s centralnimi registri v Ljublja-
ni. Vzpostavitev take pisarne 
pa veliko stane. Dvomim, da se 
splača imeti za to, da pride ne-
kaj strank, tam najboljši raču-
nalnik, za to plačevati računal-

niško povezavo z Ljubljano, 
imeti prostor varovan in imeti 
tam delavca, ki ne bo mogel 
narediti 1.200 zadev poprečno 
na leto, ampak jih bo naredil 
150. Prav je, da gremo ljudem 
nasproti in jim olajšamo po-
stopke, mislim pa, da bi mora-
li na stroške - ne glede na to, da 
pravite, da je država predraga, 
da je razsipna - le gledati z ob-
čutkom za pravo mero. Dejs-
tvo pa je, da v primerih, ko je to 
potrebno, stopimo ljudem nas-
proti in pomagamo tam, kjer 
pomoč potrebujejo." 
% Pa še enemu, ie nekaj let "ak-

tualnemu " vprašanju se v tem 
pogovoru z vami ne moremo 
izogniti. Cire za delitev prisot-
nosti med upravnima enota-
ma Velenje in Zalec. Mislim 
na Vinsko Goro. 

MILENA PEČOVNIK: "Leta 
1995 je bilo veliko poskusov, 
da bi se območja upravnih enot 
pokrivala z območji občin. Pri-
mer Vinske Gore je tak, da jo 
upravno pokriva Zalec, ker je 
včasih sodila pod bivšo občino 
Žalec. Zato morajo krajani po 
registracijo, razne osebne doku-
mente, gradbena dovoljenja in 
podobno še vedno tja, lokalne 
zadeve širšega pomena, kot je 
denimo telefonija ali lokalne 
ceste, pa urejajo v Velenju. Tudi 
na sodišče ali k sodniku za pre-
krške morajo v Žalec. Problem 
pa ni samo v upravi, ampak je 
veliko širši. Ni tako preprosto 
najti ključa, kako prestaviti te 
reči v Upravno enoto Velenje, 
urediti bi morali zemljiško knji-
go, prepisati vse rojstne knjige, 
matične knjige, spremeniti ma-
tična območja ... Postopek bi 

se moral izvesti takrat, ko se je 
začel postopek reorganizacije 
sodišč in tu se mi zdi, da je bil 
zamujen ta korak. Zdaj ga ne 
moremo nadoknaditi, za kaj ta-
kega bi morali sprejeti ustre-
zen zakon." 
# Pa je to v resnici problem ? Ne 

gre morda bolj za kaprico po-
litike kot krajanov? Je prišel 
recimo do vas ie kakšen prebi-
valec Vinske Gore in rekel: mi 
pa ielimo to in to? 

MILENA PEČOVNIK: "Niti 
eden. So me pa o tem spraševa-
li župan, novinarji, o tem sva go-
vorila z načclnikom Žalca, od 
občanov pa kakšnih pobud o tem 
ni bilo. Tako kot tudi niso prišli 
občani iz Šmartnega ob Paki ali 
pa Šoštanja, z želijo, da te zade-
ve urejajo tam. Ljudje pač ta-
krat, ko gredo po kakšnih drugih 
opravkih, uredijo še te, pridejo na 
"novo občino", kot zdaj slišim, da 
nam pravijo, in težava je rešena. 
Mogoče je res, tako kot pravite, 
vse skupaj bolj v politiki kot Iju-
deh. Ampak jaz sem delavka v 
državni upravi, ne politik, zato 
o tem ne bi sodila." 
% Kaj se utegne dogajati - šte-

vilčno - letos? Kaj napovedu-
je januar? 

MILENA PEČOVNIK: "Na 
upravnih notranjih zadevah je 
trend v porastu, tudi pri novih 
registracijah, osebnih izkazni-
cah... Malo manj pa je bilo vja-
nuarju vlog na področju okolja 
in prostora, le 70, kar nas je ne-
koliko presenetilo, običajno jih 
na mesec dobimo od 110 do 
130. A, ko bo sneg skopnel, bo 
najbrž spet drugače." 

• Milena Krstič - Planinc 

Upravna enota Mozirje 

Zavidljiv odstotek rešenih vlog 
Na Upravi enoti Mozirje so 
lahko z delom v preteklem 
letu upravičeno zadovoljni. 
V primerjavi z letom 1997 
se je število zadev poveča-
lo za celih 15,75 odstotka 

tudi za višjo kakovostno raven nji-
hovega dela. Še bolj gredo temu v 
prid podatki, da se je na odločbo 
upravne enote pritožilo samo 21 
strank v postopku, od tega štiri 
pritožbe še niso rešene, štiri so 
dobili vrnjene v ponovno odloča-

oziroma na 18.545, kar je 
izjemno povečanje, pri tem 
pa je vredno poudariti, da 
so uspeli rešiti kar 96,93 
odstotka vseh zadev. Po-
zornosti vreden je tudi po-
datek, da so 11.920 ali 89 
odstotkov vseh zadev reši-
li v mesecu dni, v dveh me-
secih 747 ali 5,6 odstotka, 
po preteku dveh mesecev 
pa le 313 zadev ali 2,3 od-
stotka. 

Vse to jasno priča, da ne gre le 
za količinsko povečanje, pač pa 

pozornosti in sredstev. Najnovej-
še opreme so bili deležni štiije re-
ferenti, poleg tega so novo opremo 
zagotovili na sedmih delovnih me-
stih, na petih pa so dotrajano ra-
čunalniško opremo nadomestili z 
novo. Drugače povedano, na 
upravni enoti je 35 zaposlenih, od 
tega pa jih ima najsodobnejšo ra-

čunalniško opremo 25. To seveda 
pomeni večjo delovno dinamiko in 
skrajševanje rokov, kar ne pome-
ni nič drugega kot še višjo kakovost 
storitev in uslug. 

Temu zadovoljstvu pa sta se v 
začetku letošnjega leta pridružila 
nejevolja in zaskrbljenost od dejs-
tvu, da je v letošnjem državnem 

proračunu za delo upravnih enot 
linearno namenjenih kar za 20 
odstotkov manj sredstev. To med 
drugim pomeni upočasnitev poso-
dabljanja, to denimo pomeni tudi 
20 odstotkov manj sredstev za 
ogrevanje, če ostalih zagat ne na-
števamo. Takšno znižanje prora-
čunskih sredstev je velik udarec 

zlasti za tiste upravne enote, ki so 
že v preteklih letih ravnale skraj-
no varčno in so skoraj že izkoristi-
le vse še sprejemljive možnosti, 
med nje pa zanesljivo sodi Uprav-
na enota Mozirje. 

U j p 

"Država" pod eno streho? 

nje, ostale pa so bile na višji stop-
nji zavrnjene kot neutemeljene, s 
čemer je bila seveda potrjena od-
ločitev upravne enote. V treh pri-
merih so stranke sprožile ustavni 
spor, v vseh treh primerih pa gre 
za zelo zapletene denaeionaliz;jcij-
ske postopke. 

Več dela, manj sred-
stev 

Temeljno vodilo dela mozirske 
upravne enote je čim bolj približa-
ti državo občanom. Temu lahko 
pripomorejo (tudi) z najsodobnej-
šo računalniško opremo, čemur 
so v lanskem letu namenili veliko 

Veliki napori mozirske uprav-
ne enote in njenega načelnika 
Darka Repenška še posebej 
glede izgradnje upravno - po-
slovne stavbe v Mozirju se po-
stopno in obetajoče obrestuje-
jo. Na upravni enoti so že sre-
di lanskega leta izdelali celovi-
to anal izo stanja poslovnih 
prostorov vseh državnih orga-
nov, ki delujejo na njenem po-
dročju. Izdelali so tudi pro-
storsko in idejno zasnovo, vse 
skupaj z dodatnimi utemelji-
tvami pa so že pred časom po-
slali vladi. 

"Na ministrstvu za notranje 
zadeve so že izrazili podporo na-
šim željam, načrtom in zlasti po-
trebam, projektu je naklonjen 
tudi podpredsednik vlade in v 
bližnji prihodnosti pričakujemo 
nove dogovore. Vladi seveda 
skušamo nazorno predstaviti iz-
jemen pomen izgradnje takšnega 

Načelnik Darko Repenšek in sodelavke so na novinarski 
konferenci s temeljito in celovito pripravljenimi podatki, ki 

zgovorno pričajo o naporih upravne enote 

Najprimernejši prostor za "državno" stavbo je zagotovljen, 
le kaj bo porekla država? 

gočimi prostorskimi in delovnimi 
razmerami.vsi vemo, da so sedaj 
vse te ustanove "razbite" na raz-
ličnih mestih po vsem Moziiju, 
kar je za stranke izrazito neu-
godno," pravi načelnik Darko 
Repenšek. 

Za pomembno stavbo so naš-
li mesto med Petrolovim bencin-
skim servisom in odcepom za 
Golte oziroma vstopom v središ-
če Moziija. Temu primerno so iz-
delali idejno zasnovo stavbe, ki 
se po mnenju arhitektov in pred-
stavnikov zavoda za varovanje na-
ravne in kulturne dediščine lepo 
vklaplja v spomeniško zaščiteno 
podobo mozirskega trškega jedra. 

"Upam, da nam bo uspelo, 
tudi za to, ker veliko zanimanje 
za to stavbo kažejo tudi zavaro-
valnice in banke. Vsak si najbrž 
z lahkoto predstavlja, kaj bi lju-
dem pomenile vse te ustanove 
na enem mestu in pod isto stre-
ho," je še dodal Darko Repenšek. 

MjP 

objekta za področje obeh naših 
dolin, ki jih pokriva upravna eno-
ta. Pod isto streho bi namreč 
združili upravno enoto, davčno 

upravo, inšpekcijske službe, geo-
detsko upravo, center za socialno 
delo in policijsko postajo, zlasti 
slednja se že leta otepa z nemo-



6 NilS VAS 25. februarja 1999 
Republiški stanovanjski sklad za obnovo namenil 350 milijonov tolarjev 

V graščino se je vrnilo življenje 
SOSTANJ, 18. februarja -
Stanovalci šoštanjske graš-
čine, trinadstropnega ob-
jekta z izkoriščeno man-
sardo, ki jih je 20. decem-
bra 1997 iz skromnih sta-
novanj v njej pregnal po-
žar, so dočakali velik trenu-
tek - razdelitev ključev so-
dobnih, preurejenih, kon-
fortnih stanovanj. Na ta 
trenutek je večina od 39 
družin oziroma več kot 90 
Ijudi, čakala v Vegradovem 
samskem domu, drugi so 
si začasno streho nad gla-
vo poiskali pri sorodnikih 
in prijateljih, ali pa so se 
znašli kako drugače. 

Požar in voda sta uničila dve 
tretjini stanovanj, zaradi var-
nostnih razlogov so morali 
graščino zapustiti tudi tisti, ka-
terih ogenj stanovanj ni zajel. 
Republiški stanovanjski sklad 
jim je v vmesnem času pomagal 
tako, da jim je plačeval korišče-
nje sob v samskem domu. 

Obnovo financiral 
stanovanjski sklad 

"Ker je bilo s požarom priza-
detih toliko Ijudi, za katere Sta-
novanjski sklad Republike Slo-
venije ni imel nadomestnih sta-
novanj, in da bi zanje čim prej 
zagotovili primerne bivalne 
prostore, smo takoj pristopili k 
obnovi ter zagotovili tudi po-
trebna sredstva," je povedal di-
rektor Edvard Oven. Obnova 
graščine je stala skoraj 350 mi-
lijonov tolarjev, gotova pa je 
bila v slabem letu. Kljub temu, 
da je objekt širšega kulturnega 
pomena in je bilo treba pri 
gradnji natančno spoštovati vi-
soke zahteve spomeniškega 
varstva, je financiranje obnove 

potekalo brez pomoči države 
oziroma Ministrstva za kulturo. 

V graščini je zdaj 33 prenov-
ljenih stanovanj, velikih od 27 
do 70 kvadratnih metrov. 

Slovesnosti ob delitvi ključev 
so se udeležili številni, ki so ka-
korkoli pripomogli, da je do 
tega trenutka, v tako kratkem 
času, lahko prišlo. Direktor Re-
publiškega stanovanjskega 
sklada Edvard Oven je prvemu 
od tistih, ki se bodo z družino 
vselili v stanovanja Senadu 
Rahmanoviču sam izročil klju-
če, drugim jih je razdelila Maj-
da Ibrnšek, predstavnica Sta-
novanjskega podjetja Velenje, 
kjer so kot upravitelji objekta, 
koordinirali vse potrebno. 

Graščina - simbol 
Šoštanja 

Trenutka, ko se se v graščino 
lahko ponovno vselili nekdanji 
stanovalci, se je veselil tudi žu-
pan Soš tan ja Bogdan Menih. 
"Graščina je skupaj s Pustim 
gradom simbol Šoštanja in tež-
ko bi si predstavljali, da je ne bi 
bilo. Res sem vesel tega, da se 
je sklad odločil za popolno pre-
novo, vesel pa sem tudi zato, 
ker se je to zgodilo zelo hitro. 
Pohvaliti moram Republiški 
stanovanjski sklad in izvajalca, 
podjetje Cigrad. Občina je po-
magala na začetku, v tistih naj-
težjih trenutkih, kolikor je lah-
ko, da smo navezali stike z Ve-
gradom, ki je potem v samski 
dom sprejel oškodovance in 
pomagali pri pridobivanju do-
voljenj za obnovo." 

Rahmanoviči - Senad, Jasmin, 
Jasna, Mirela in Fikreta Demi-
rovič - so dobili 70 kvadratov 
veliko svetlo in lepo stanovanje. 
Bili so ga nadvse vescli. Le ena 
stvar je na njihovo srečo nalila 

malo pelina - Senad ne ve, kako stanovanje moral na mesec pla-
bo z njegovim dclom v Tovarni čevati 26.170 tolarjev... 
usnja v Šoštanju, vepa, daboza • 

Zveza rejcev govedi rjave pasme Slovenije 

Postopno uresničujejo 
rejne cilje 

Dela opravilo podjetje Cigrad 
Načrte za prenovo šoštanjske graščine so izdelali v Projek-

tivnem ateljeju v Velenju, delo je izvajalo podjetje Cigrad iz 
Raven, denar so, kot že rečeno zagotovili v Republiškem sta-
novanjskem skladu, marsikaj pa so koordinirali v Stanovanj-
skem podjetju Velenje, ki upravlja s tem objektom. 

KZ Šaleška dolina 

Znova najboljši 
mlekarji 

Velenje, 23. februarja - Mlekarna Arja vas vsako leto pripravi 
srečanje najboljših proizvajalcev mleka na odkupnem področju 22 
kmetijskih zadrug. Tokrat so se ti srečali v prostorih restavracije 
Jezero v Velenju. Na njem so se seznanili z lanskimi rezultati 
poslovanja mlekarne in letošnjimi cilji, najboljši pa so prejeli tudi 
priznanja. Že tretjič oziroma četrtič zapored so oddali največ mle-
ka proizvajalci Kmetijske zadruge Saleška dolina (8 milijonov 136 
tisoč litrov), med proizvajalci pa sta prva dva prav tako iz Šaleške 
doline: kmetija Maijane in Fraoca Rotnik iz Raven pri Šoštanju 
(382 tisoč litrov) in Cvetke ter Petra Napotnik iz Topolšice (353 tisoč 
litrov). 

• tp 

Velenje, 21. februarja - Zveza 
rejcev govedi rjave pasme je le-
tošnji redni občni zbor opra-
vila v Velenju. V prostorih re-
stavracije Jezero so ocenili delo 
zveze in se dogovorili o letoš-
njih ciljih. 

V Sloveniji deluje 34 društev 
govedi ijave pasme, v njih delu-
je približno 1000 rejcev, imajo 
pa 70 tisoč govedi te pasme v A 
kontroli. 
Kot je dejal predsednik zveze 
Franc Skufca je bilo delo v pre-
teklem letu precej uspešno. Re-

zultati prizadevanj namreč kaže-
jo, da rejci postopno uresničuje-
jo široko zastavljene rejske cilje. 
Med njimi je tudi mlečnost in ta 
je bila lani višja od 100 do 1501 
na kravo. Uspehi niso izostali 
še pri oskrbi z dobrimi bikov-
skimi materi, kakovostnih bikov 
za osemenitev in podobno. Ni 
pa jim uspelo lani združiti rejcev 
vseh štirih pasem govedi v Slo-
veniji v enotno zvezo. V drugi 
polovici lanskega decembra so 
pristopile k skupni organizaciji 
poleg zveze govedi rjave pasme 

Franc Škufca, predsednik Zveze rejcev govedi rjave pasme 
Slovenije glede prizadevanj govedorejcev Kmetijske zadru-
ge Šaleška dolina."Šaleška , kar celotna Savinjska dolina je 
pomembno govedorejsko zaledje, saj imajo tukajšnji kmetje 
boljše možnosti za rejo kot marsikje drugje po Sloveniji. Nji-
hovi rezultati v mlečni proizvodnji so zavidanja vredni. To, da 
se nekateri rejci sedaj odločajo za črno-belo pasmo, ocenju-
jem, ni dobro. Evropa sama pridela dvakrat več mleka in 
mlečnih izdelkov kot jih mi porabimo. Zato v bodoče ne bo 
pomembno le mleko, ampak še kaj drugega in tudi za to ra-
bimo še kakšne druge pasme govedi." 

še lisasta ter pasma za meso, iz 
doslej neznanih razlogov pa se 
za ta korak niso odločili rejci čr-
no-bele pasme. 

Nadaljnje uresničevanje rej-
skih ciljev ostaja prednostna 
naloga rejcev govedi rjave pa-
sme tudi v tem letu. "Zaosta-
nek, ki ga imamo z nekaterimi 
deželami Evropske skupnosti 
na področju govedoreje, mora-
mo zmanjšati, če hočemo biti 
konkurenčni. Da imamo še 
precejšnje rezerve, med dru-
gim dokazuje podatek, da ima 

naša krava v A kontroli v pov-
prečju od 4000 do 45001 mleka, 
nemška pa 6500 I. Ob tem se 
moramo zavedati, da bo imela 
ob vstopu Slovenije v Evrop-
sko skupnost govedoreja po-
memben del, saj je od vseh sub-
vencij, ki j ih Evropa namenja 
kmetijstvu, kar 70 odstotkov 
namenjenih govedoreji. V naši 
kmetijski dejavnosti pa ta prav 
tako predstavlja 70-odstotni 
delež," je še povedal Franc 
Škufca. 
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RAVNE PRI ŠOŠTANJU, 20. 

Krajevna skupnost Šmartno 

To je bilo Marijino popoldne 

Zetor že četrtič 
traktor leta 

Sneg in parkirni prnstnri 
Ljubljana je preživela že marsikaj. Pred dobrimi sto leti celo 
potres, v bolj bližji zgodovini pa najprej zaletavo Demosovo vla-
do, nato pa tri leta samega Dimitrija Rupla. Pred štirinajstimi 
dnevi je bilo obsedno stanje znova na sporedu. Razvajeno 
prestolnico je sedemdeset centimetrov snega potisnilo na kole-
na, čeprav ima na razpolago mnogo več tehnike, sredstev in rok 
za hitro in učinkovito normalizacijo stanja, kot pa katero od 
manjših mest, kjer so tu in tam upravičeno odpovedali pouk in 
elektriko. Vika se je odločila celo zaprositi vojsko za pomoč. 
Čeprav je načelnik generalštaba dokaj odločno zavrnil idejo, pa 
morda niti ni bi bila neumna. Ljubljana ima kilometre ozkih 
uličic, ki se te dni do streh nasute z odmetanim snegom, na njih 
se vozila težko srečujejo že s pešci, kaj šele drugimi avtomobili. 
Roke so fine, lopate pa niso več taka vsakdanjost, kot se spom-
nim iz mlajših let. 

V zvezi z zimo na voznih površinah, velja omeniti še eno 
posebnost, zraslo iz slovenske pameti, ki je v Velenju sicer še 
nisem opazil. Če se je v vmesnem času naselila tudi pri vas, 
potem se smejem tudi vam. Kot veijetno veste, je parkiranje tu 
problem. Če prihajate domov po deseti uri, ste prisiljeni parki-
rati na kaki zelenici. Ko pa zapade prvi sneg, začne veljati 
novo, nenapisano pravilo. Ljubljančani ne očistijo ničesar 
drugega kot čim ožji izhod iz parkirišča za svoje vozilo, večji del 
parkirnega prostora pa pred snegom itak obvaruje avto. Na ta 
prostor potem postavijo »gajbico«, ki si jo izposodijo pri 
bližnjem zelenjadarju in že imamo nov način pridobivanja 
stvarne pravice. Pravice do izključne uporabe parkirnega pros-
tora, ki ponavadi traja dokler trenutna runda snega ne skop-
ni. Nekaterim je navada tako všeč, da vztrajajo pri jutranjem 
polaganju od moče že povsem gnilega kartonastega zabojčka 
še takrat, ko so suhi že skoraj vsi prostori. Seveda se drugi vozni-
ki parkiranju na takem fevdu izogibamo, saj so od kidanja pre-
cej jezni strici sposobni tudi risati s ključi po plehu. 

Tu nakazana povezava med cenami avtoklepaijev in zimskimi 
navadami Slovencev pa ni edina. Ker je v dnevih sneženja, 
tokrat na vsej črti, odpovedala tudi zimska služba, je v rokah 
drugačnih voznih razmer vajenih meščanov, tiste dni prav 
veselo pokal avtomobilski pleh. 

Mladi sociologi bodo lahko iz teh pojavov doktorirali. Družba 
je v svojem razvoju že dolgo tako daleč, da večino opravil, ki se 
tičejo vseh državljanov, opravlja skupnost s službami, zaradi ka-
terih plačujemo take nemogoče davke. No, včasih, ko država ni 
zmogla tempa z naravo, smo se skupaj sosedi organizirali sami. 
Očetje vsak svojo lopato, mame pa so delale kroge s šnopci. 
Danes, vsi ljudje hitijo, z obrazi obrnjenimi v tla, nihče nikogar 
ne pozna. Zato take organiziranost ne poznamo. V okoljih, kot 
je širše središče Ljubljane, kjer je večina stanovalcev zgolj na-
jemnikov in ne lastnikov, pa je zaradi hitrega menjavanja sose-
dov to še težje.In čeprav je parkirišč vedno premalo, torej mora 
vsakdo, ki se želi peljati očistiti svojega in so posledično v dveh 
dneh očiščena vsa, postavljamo nanje gajbice. Da lahko vsaj 
nekaj dni parkiramo na svojem. Plot in z njim zaplankanost 
morata nujno, s kozolcem, in »na Golici«, v zgodovino kot trije 
Slovencem najljubši simboU. Če sta zadnja dva pri meni označena 
kot zoprno znosna, pa je prvi - vsaj pozimi - za odselit. 

• Dare Hriberšek 

Kdaj nov most? 
LOKE PRIMOZIRJU - Gradbeni odbor za izgradnjo novega 

mosta preko Savinje pred vstopom v Savinjski gaj oziroma proti 
naselju Loke pridno dela. projekti so izdelani, nov most pa naj bi 
zgradili na zgornji strani obstoječega, zato obvoz in prometne 
motnje v zvezi z njim, ne bo potreben. 

Most bo širok dobrih 8 in dolg 42 metrov, zgrajen bo v loku in 
brez vmesnih podpornikov, kar je ob narasli Savinji še kako 
pomembno. Gradnja naj bi veljala 45 milijonov tolaijev, skupaj s 
priključki in ostalimi deli pa še kakšnih 10 milijonov več. Pred 
gradbenim odborom in mozirsko občino je sedaj zahtevna naloga 
pridobivanja sredstev in opredelitev časovnih rokov. 

• j> 

februarja - Borčevska organi-
zacija iz Raven je v soboto do-
poldne pri spomeniku v 
Osreških pečeh pripravila slo-
vesnost v počastitev 55-letnice 
bojev legendarne Štirinajste v 
teh krajih. Program so pripra-
vili v KUD Ravne, nastopili so 
recitatorji, harmonikarj i in 
moški pevski zbor. 

Zbrane, med njimi sta bila 
predsednik območnega zdru-
ženja borccv Velenja Jože 
Povše in Ž a l c a Janko Cvikl, 
predsednik skupnosti borcev 
14. divizije Lojze Dolničar in 
tajnica odbora Zofka Zbačnik-
Sonja, najstarejši pohodnik iz 
Tomšičeve brigade Nace IVatar 
in številni drugi, je naprej po-
zdravil predsednik borčevske 
organizacije Ravne Franc 
Hudomal. Obnovil je dogddke, 
ki segajo 55 let nazaj: 23 pa-
dlih in 17 zajetih, neznano šte-
vilo ranjenih je bil davek, |ci ga 
je v teh krajih plačala Štirinaj-
sta, da si je utrla pot naprej 
proti Mozirskim planinam. 

"Vaša prisotnost potrjuje 
našo skupno obvezo, da bomo 
spoštovali in utrjevali pridobit-
ve in tradicije NOB. Ta kraj je 
mnogim borcem pomcnil 

preživeti ali pa za vedno ostati 
na braniku domovine," pa je 
poudar i l Jože Povše. "Ni in ne 
morc nam biti vseeno danes, 
ko nam cni po pol in vcč stolet-
ja vsiljujejo svojc poglede na 
zgodovino, in to tisti, ki so s 
svojo izdajalsko pripadnostjo 
prizadeli najvcč gorja lastne-

mu narodu," je bil oster. "Nam, 
še živečim, naj ne vsiljujejo svo-
jih pogledov in zgodovinskih 
resnic. Tudi mladi, ki niso obre-
mcnjeni s temi dogodki, vsc 
bolj spoznavajo, da je bila pra-
vica na strani tistih, ki so izšli iz 
vojnc kot zmagovalci." 

"Čc tistikrat ne bi bilo tukaj 

tolikšnega tovarištva, ne bi iz te 
doline prišli nikoli," se je spomi-
njal Lojz Dolničar. " Z a nas, 203 
borcc, ki še živimo, in ki smo 
pred 55. leti krenili iz Suhe kra-
jinc, sta januar in februar ved-
no vsako leto posebna meseca, 
ko oživijo težki spomini." 

• mkp, vos 

Takšne slovesnosti, kot je bila minuli četrtek v domu krajanov 
Šmartno, v tej krajevni skupnosti še ni bilo. In tudi drugod v 
občini ne. Slavje je bilo namenjeno njihovi krajanki Mariji 
Lipovšek, ki je naslednji dan, v petek, slavila stoletnico. O njenem 
življenju smo pisali že v prejšnji številki. 
Vodstvo krajevne skupnosti ji je pripravilo nepozabno popoldne. 
Jubilantka Marija ali oma, kot jo kličejo doma, je bila seveda nadvse 
vesela takšnega sprejema, vcscli pa so bili tudi njeni domači. In vsak-
do, ki je bil tistega dne v prostorih krajevne skupnosti, ji je na glas iz-
rekel ob stisku toke: naj vam iskreno čestitam in - na zdravje. 
Jubilantko je v imcnu krajanov nagovoril njihov predsednik Jože 
Blatnik: "Bili ste in ste še vedno vzor nam sosedom, kako je treba 
dobre sosedske in prijateljske odnose urejati in negovati. Dovolite 
mi, da vam v imenu K S Šmartno in v svojem imenu iskreno česti-
tamzačastitljivijubilej. Zdravja in še zdravja . . . Ostanite še dol-
go čvrsta in zdrava in da bi taka tudi prestopila vrata novega 
tisočletja," se je glasil del njegovega nagovora. 
Med gosti je bil tudi župan Srečko Meh, ki je Mariji prenesel 
čestitke tudi v imenu vseh meščanov. "Nikoli v svojem življenju še 
nisem imel priložnosti čestitati nekomu ob stotem jubileju. Z 
vsem srcem in z vso iskrenostjo vam želim, da bi bili še dolgo med 
nami. Obljubljam pa vam, da bomo odslej malo bolj pazili na to, 
kako se vi počutite, " je dejal med drugim in ji podaril zlat prstan. 
Mariji sta čestitko izrekla v imenu upokojencev tudi Ivan Povh, pred-
sednik DU Velenje in Branko Krašovec, predsednik pododbora 
Šmartno, čestitali so ji sosedje, učitelji in učenci osnovne šole 
Livada s kulturnim programom - skratka, vsi, ki so bili četrtkovo 

popoldne z njo. 
Stiska rok, čestitk, lepih želja, šopkov, velike torte, programa 
učencev osnovne šole Livada je bila Marija seveda nadvse vesela. 
In ko so vsi skupaj zapeli "Kolko kapljic, tolko let, . . ." je nazdra-
vila s posebnim kozarcem, na katerem je bila zapisana številka sto. 
Spoštovana jubilantka Marija, tudi v imenu našega uredništva -
Na zdravje! 

• S. Vovk 

GORNJA RADGONA - Po izboru bralcev revije Kmetovalec so 
konec prejšnjega tedna razglasili traktor leta. Že četrtič si je ta la-
skavi naslov prislužil traktor Zetor, tokrat model 7341, ki je bil tudi 
dobitnik zlate medalje na lanskem kmetijsko-živiljskem sejmu v 
Gornji Radgoni. Zetorjevi traktorji, ekskluzivni zastopnik za 
Slovenijo je Gorenje Trgovina, so bili lani tudi najbolje prodajani 
traktorji. Priznanje je direktorju programa kmetijske mehaniza-
cije Gorenja Trgovine Romanu Melanšku izročil direktor kmetij-
ske založbe in urednik revije Kmetovalec Andrej Golob (na sliki 
levo). 

Ob tej priložnosti je zbranim, ki so se udeležili podelitve prizna-
nja, govoril tudi predstavnik češke tovarne traktorjev Zetor, ki us-
pch Zetorja v Sloveniji pripisuje tudi odličnemu sodelovanju z 
Gorenjem Trgovino. 

• HinkoJerčič 
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MNENJA IN ODMEVI 

Spoštovani bralci! 
Veseli smo vsakega vašega prispevka v rubriki Mnenja in 

odmevi. Vendar naj ne bodo predolgi. Prispevkov, daljSih od 40 
tipkanih vrstic in z več kot 80 znaki v eni vrsti ne bomo objavl-
jali oziroma jih bomo krajšali po iastni presoji.Vsak prispevek 
mora biti opremljen z naslovom avtoija in njegovim podpisom. 
Nepodpisanih pisem in pisetn brez naslova ne objavljatno. Če 
imate telefon, navedite tudi njegovo številko. Včasih je potreb-
no kakšno stvar namreč še pojasniti oziroma preveriti. 

Prispevek lahko prinesete (zaželeno) tudi na disketi. 
• Uredništvo 

Butalci in butalska 
inteligenca 

Nekako nimam pravega veselja 
polemizirati z ga. Ircno Gorogranc 
in njeno velikostjo, ki dosega 
takšno višino, da sc vsc okoli nje zdi 
majhno, pa vendar ji moram zad-
njič pojasniti nekaj malenkosti. Pri 
tcm je seveda ne nameravam žali-
ti in zmerjati z butalci, kot je ona 
naredila v svojem odgovoru, ver-
jetno zaradi pomanjkanja argu-
mentov. 

Ne drži njena trditev, da so vsi 
jeziki enakopravni, ker v Ustavi RS 
jasno piše, da je uradni jezik 
slovenščina, na območjih, kjer živi-
jo narodnostne manjšine, pa še ital-
ijanski oziroma madžarski jezik. 
Zato imamo Slovenci pravico do 
rabe svojega jezika in pravico do 
razumevanja nastopajočih estrad-
nih umetnikov iz drugih držav. Le 
zakaj potem prevajanje filmov in 
drugih televizijskih oddaj, če te 
pravice Slovenci nimamo? Če vi in 
tudi jaz razumeva srbski oziroma 
hrvaški jezik, še to zdaleč ne 
pomeni, da ga razumejo ali mora-
jo vsi razumeti. Če že omenjate 
bušmanski jezik kot enakopraven, 
zakaj potem v MC ne povabite 
bušmanov in poslušate, kaj vam 
bodo povedali. In nenazadnje, če 
lahko slovenski kulturni praznik 
proslavite z nastopom estradnega 
umetnika, ki s Slovenijo in njeno 
kulturo nima kaj dosti skupnega, ne 
vidim razlogov, da za naslednji kul-
turni praznik ne povabite kakšnega 
bušmanskega vrača. 
Vsekakor pa ta odgovor potrjuje 
moje navedbe dela t. i. slovenske 
inteligence, ki je vedno obsojal vse 
tiste Slovence, ki so spoštovali svoj 
jezik, kulturo in državo. Avtorica 
članka je pokazala veliko mero 
nestrpnosti do mojega načina raz-
mišljanja, me obtožila butalstva in 
duševne majhnosti, ki naj bi po 
njenem bila značilna za Slovence. To 
pa je natančno tisto, kar sem v svo-
jem članku navedel in očital delu 
inteligence, ki se je vedno sramovala 
svojega jezika, ker naj bi ga govorili 
le hlapci, kmetje in nasploh ljudje, 
majhni po duši. Oni pa so v svoji 
"velikosti" uporabljali in favorizirali 
tuje, nekoč germanske, danes pa 
balkanske jezike, vsakdo, ki se je 
postavil za svoj jezik in kulturo ali za 
kak drug nacionalni interes, pa je bil 
deležen žaljivk raznih posebnežev, 
ki nekako ne prenašajo drugačnega 
načina razmišljanja. Mar ne, ga. 
Gorogranc? 

• Adolf Štorman 

Prijetno presenečenje 
Pred kratkim je obiskala vrtec 
Tinkara gospa Petretič in nas sez-
nanila z željo, da obdari otroke v 
razvojnem oddelku. Seveda smo se 
tega vsi razveselili. 
Dogovorjeni dan je v vrtec prinesla 
veliko, skrbno in lepo zavito škatlo, 
polno igrač in sestavljank. Toda ni 
prišla sama. S sabo je pripeljala še 
svoji hčerki. Vsi skupaj smo posedli 
po preprogi in se pričeli vsak na svoj 
način igrati. Sele ko je napočil čas 
kosila, smo se ločili. Preživeli smo 
prijetno dopoldne polno smeha. 
Naj zaključim z mislimi, ki se mi ob 
tem obisku porajajo. Gospa Petretič 
ni niti enkrat vprašala, kakšni otro-
ci so vključeni v razvojni oddelek. Ni 
postavljala vprašanj: "Zakaj, kako, 
od kdaj,..." Brez strahu in pomis-
lekov je pripeljala s sabo tudi svoji 
deklici in jima omogočila druženje 

z zdravimi otroci in otroci s poseb-
nimi potrebami. In mislim, da smo 
bili ob slovesu vsi zadovoljni in bo-
gatejši za prijetno izkušnjo. 

• Zdenka Abramovič 

Interesi - čigavi in 
kakšni ? 
Pod tem naslovom ste v prejšnji 
številki objavili sestavek o 
zobotehničnem laboratoriju v 
zdravstveni postaji v Šmartnem ob 
Paki. Trditve v njem teijajo nekatera 
pojasnila. 

V Zdravstvenem domu Velenje 
OE Zobozdravstvo (pokriva po-
dročje Šmartno ob Paki, Šoštanj in 
Velenje) sta zaposlena en 
zobotehnik - ortodont (za potrebe 
specialistične ambulante) in en 
zobotehnik s polovičnim delovnim 
časom za potrebe splošnega zoboz-
dravstva. Tako smo s 1. 1. 1999 za-
sebni zobozdravstveni delavci vsi, 
ostali zobotehniki (17), in sicer: kot 
najemniki v prostorih ZD Šoštanj 2 
in ZD Velenje 8, ostalih 7 
zobotehnikov in inženirjev zobne 
protetike deia v lastnih prostorih. 
Mrežo javnega zobozdravstvenega 
varstva tvorijo zobozdravstveni 
delavci, ki so zaposleni v javnem za-
vodu in zasebniki (pogodba z ZZZS 
- koncesionaiji zobozdravniki in nji-
hovi strokovni sodelavci). Do leta 
1994 smo bili vsi zobozdravstveni 
delavci zaposleni v ZD Velenjc OE 
Zobozdravstvo. S spremenjeno 
zdravstveno zakonodajo jc bilo 
omogočeno zasebništvo tudi na po-
dročju laboratorijske zobne pro-
tetike. 

Prvih 5 zobotehnikov in inženir-
jev zobne protetike je odšlo med 
zasebnike leta 1995, 1. 3. 1995 kot 
prva Haida in Marjan Knez, nasled-
nja dva pa leta 1997, ostalih 8 s 1.1. 
1999. Marjan in Haida Knez sva za 
svojo dejavnost želela najeti pros-
tore zobotehniškega laboratorija v 
ZP Šmartno ob Paki že leta 1994. 
Vodja OE Zobozdravstvo dr. Miloš 
Ležaič je takšno možnost odločno 
zavrnil. Za najem prostorov sva 
ponovno prosila 3. 4. 1998, odgov-
or je bil negativen z razlago: " 
Najem bo možen, ko bosta v naje-
mu tudi zobotehniška laboratorija v 
Šoštanju in Velenju. 1.1. 1999 so 
omenjena laboratorija v celoti najeli 
preostali zobotehniki zasebniki in 
opremo odkupili. 
Na najino ponovno prošnjo za na-
jem laboratorijajanuarja 1999 je bil 
odgovor vodje OE Zobozdravstvo 
dr. Ležaiča negativen z razlago, da 
zobotehniški laboratorij v ZP 
Šmartno ob Paki rabi javni zavod za 
svoje potrebe. 
Zobotehniški laboratorij v ZP v 
Šmartnem ob Paki je bil odprt leta 
1978 kot tudi zobna in splošna am-
bulanta in pozneje lekarna. Prva tri 
leta je bil Marjan Knez zaposlen v 
njem. Leta 1980 se je 
Zobozdravstvo organiziralo v 
TOZD, Marjan Knez je prevzel 
mesto koordinatorja (vodje) 
Delovne enote zobotehniški labo-
ratorij Velenje. V Šmartnem ob 
Paki in Šoštanju smo uvedli pro-
tetični dan enkrat na teden. Pozneje 
je zobotehniški laboratorij v Šmart-
nem ob Paki še dobri dve leti obra-
toval normalno s polnim delovnim 
časom zobotehnika. 

Od jeseni 1984 pa do 1. 3. 
1995 je Marjan Knez opravljal 
zobotehniška dela na protetični 
dan in skrbel za nemoten pretok 
dela med zobno ambulanto 
Smartno ob Paki in centralnim 
zobotehniškim laboratorijem 
Velenje. Centralni zobotehniški 

laboratorij v Velenju je bil orga-
niziran iz ekonomskih razlogov 
(manj prostora in tehnološke 
opreme, visoka stopnja notranje 
delitve dela). Iz istih razlogov je 
nastal centralni zobotehniški lab-
oratorij Nazarje. V 
zobotehniških laboratorijih v 
Mozirju, Gornjem Gradu in 
Ljubnem pa uveden protetični 
dan. Koncentracija kadrov in 
tehnologije je omogočila tudi 
strokovno specializacijo. Med leti 
1990 in 1995 smo želeli vsi 
zobotehniki in inženirji zobne 
protetike urediti prostorske 
pogoje in tehnološki nivo (bilo 
je dvoizmensko delo, prostorska 
stiska, pomanjkljiva dotrajana 
oprema) bodočega sodobnega 
zobotehniškega laboratorija ter 
večjo ekonomsko neodvisnost. 
Bili smo najbolje organiziran 
centralni zobotehniški laboratorij 
v Sloveniji in smo to želeli tudi os-
tati. Nekajkrat smo pripravili 
načrte za ta projekt (v že obsto-
ječih prostorih ZD in strokovni-
mi nasveti arhitekta). S svojo ka-
paciteto bi lahko pokrivali 
celotno območje bivše občine 
Velenje in širši prostor (special-
izirane dejavnosti, ki jih je imelo 
le malo zdravstvenih domov v 
Sloveniji). Prostore bi vzeli v na-
jem in imeli samostojno organi-
zacijsko in delovno enoto, pro-
tetični servis, zadrugo... To nam 
takrat ni uspelo. Logična posled-
ica je bil "razpad sistema"; tega si 
nismo zaslužili, še najmanj pa 
želeli. 

Danes govoriti o prednostih 
tehnologije in specializacije v labo-
ratoriju, kjer je vsak svoj zasebnik, 
je sila neresno in neodgovorno. 
Februarja 1995 je Dentalni Studio 
Knez ponudil osnutek pogodbe OE 
Zobozdravstvu Velenje in nakazal 
način sodelovanja. Zaradi izrazito 
diskriminatornih pogojev s strani 
OE Zobozdravstvo in arogantnega 
odnosa do prvih dveh zasebnih 
inženirjev zobne protetike pogodba 
ni bila sklenjena. 

Pa vendar je, ne glede na ceno, 
nekaj zasebnih zobotehnikov, kole-
gov sklenilo pogodbe z OE 
Zobozdravstvo, toda obseg dela je 
bil vedno manjši. Sklenjena pogod-
ba ni bila nikakršna garancija za do-
govorjeno količino dela. Osnovno 
načela delovanja pri zoboz-
dravstveni oskrbi je "predvsem pro-
tetično - ne škoduj!" 

Kvalitetno delo pri zobno pro-
tetični oskrbi je harmonija med bol-
nikom - pacientom, zavarovalnico, 
zobozdravnikom in zobotehniškim 
laboratorijem. Dentalni Studio 
Knez premore precej strokovnega 
znanja (inženiija zobne protetike) in 
zahtevano tehnologijo in profe-
sionalni odnos do dela. 

Že leta 1977 smo se srečali. Od 
leta 1986 živimo v Šmartnem ob 
Paki in z njim. In to vse, bi lahko rek-
li, zaradi zob! 

| Marjan in Haida Knez 

Opravičilo 
Pri poročanju o šoštanjskem 

karnevalu smo nenamerno in po-
motoma zapisali, da je skupina s 
Kekčevo spravo prišla s Plešivca -
Kekca in njegovo spravo so 
pripravili na Graški gori. Z lepim 
opravičilom izražamo željo, da bi 
na Graški gori Naš čas brali še 
naprej z veseljem in pozornostjo. 

Hospic 

Predavanje 
Urške Lunder 

Clanice velenjskega po-
dročnega odbora 
Slovenskega društva Hospic 
so tokrat v goste povabile dr. 
med. Urško Lunder. Gostja 
bo na predavanju spregovo-
rila na temo Kako se 
soočamo z bolečino in tr-
pljenjem. 

Predavanje bo jutri (v pe-
tek) ob 18. uri v sejni sobi 
zdravstvenega doma v 
Velenju. 

Miadinski center Velenje 

Hladno pivo razprodali koncert 
Zaspan popoldan se j e prevesil 
v večer. Se utrujeni od prejšnje-
ga dne smo pričakovali prihod 
hrvaških punk legend, ki slišijo 
na ime HLADNO PIVO. 
V Rdeči dvorani pa se je na 
nastop pripravljal Mitar Mirias. 
V boju, kdo bo imel prej tonsko 
vajo, se je uresničilo načelo: 
Kdor ima večjo dvorano, je 
močnejši! (ne glede na hrup, ki 
ga povzroča). Preostalo nam ni 
nič drugega, kot da odidemo na 
večerjo. Tako smo lahko kasne-
je s polnimi želodci uživali v, do 
srca segajočem, Mitarjevem 
petju. Karte za naš koncert pa so 
se pridno prođajale. Pol ure 
pred začetkom je bila kupljena 
zadnja. Interesentov je bilo še 
veliko. Ob manjših komplikaci-
jah se je na koncu vse dobro 
izteklo. HLADNO PIVO so 
lahko poslušali vsi, ki so prišli. 
Upam, da je bila to dobra lekcija 
za vse, ki prihajajo na koncerte 
v poznih nočnih urah. 

Prvi so zavzeli oder PLAT-
FUZZ. Prijetno so presenetili vse 
obiskovalce, ki so navdušeno 

poslušali njihov nastop in 
občasno celo zaplesali. "Iz teh 
fantov pa še nekaj bo!", je izjavil 
eden izmed redkih malo starejših 
obiskovalcev in vsi smo mu priki-
mali. Tisti najbolj pozorni so 
lahko v vlogi basista opazili 
našega prodajalca kart. To je še 
en dokaz, da se počasi daleč 
pride. 

HLADNO PIVO so prvič v 
svoji karieri nastopili v 
Mladinskem centru Velenje. 
Vajeni Stiskarne so kar malo ne-
jeverno opazovali bele stene v 
dvorani. Ob koncu koncerta pa so 
bili zadovoljni. Od prve do zadnje 
pesmi je publika z njimi dihala, 
skakala in pela. Vse skupaj me je 
spominjalo na vaško veselico s 
polka ritmi. HLADNO PIVO so 
ustvarili veselo vzdušje in 
dokazali, da še niso za v koš. Z 
veseljem jih bomo pričakovali 
tudi prihodnjič 

Arhitektura 
dvakrat 

V Mladinskem centru 
Velenje bosta petkov in sobotni 

vecer namenjena spoznavanju 
arhitekture. V galeriji 
Mladinskega centra bo v petek 
ob 20. uri otvoritev razstave fo-
tografa in popotnika Igorja 
Anđeliča iz Ljubljane. Predstavil 
bo New York, prestolnico dva-
jsetega stoletja, mesto, ki nikoli 
ne spi, center svetovnih kultur. 
Ravno na dan otvoritve razstave 
pa bo v reviji Jana Ambient izšla 
še fotoreportaža Igorja 
Andeliča in mlade novinarke 
Ive Boras. Mladinski center 
Velenje bo ob otvoritvi razstave 
skušal z mestom Ney York vz-
postaviti neposredno internet 
videokonferenco in tako samo 
še dodatno v večer vnesti mest-
ni utrip velikega mcsta. 
Otvoritev razstave bo ob 20. uri. 

V soboto pa bo v MC Velenje 
arhitekturno predavanje 
Gregorja Gojeviča in 
Aleksandre Dolenec, ki bosta 
predstavila projekte, realizaci-
je in natečaje, iz obdobja 1996-
98. Predavanje se bo pričelo ob 
21. uri. 

• Zalika 

Student naj bo 
Minil je še en študentski teden. 
Prvi po enomesečnih počitnicah. 
Spet se je bilo treba navaditi na 
zgodnje vstajanje, neskončno 
poslušanje predavanj in narejeno 
sodelovanje na vajah, od katerih 
nikoli ne odneseš prav veliko. Žal 

je naš sistem študija takšen. Petek se je počasi pri-
bliževal in ko sem se vozila proti domu, mi je bilo 
toplo pri srcu. Plac je kot vedno čakal na nas, da pri-
nesemo vsak delček svojega malega sveta in ga 
podelimo z drugimi. Takrat se nam zazdi, da smisel 
življenja mogoče res obstaja. 

Zimovanje uspelo - pogrešali 
so predsednika 

Udeleženci zimovanja na Uršlji gori, ki so se 
v poznem nedeljskem popoldnevu utrujeni vrnili 
domov, so povedali naslednje. Pot se je začela 
pri Ivarčkem jezeru. Bila je strma in predvsem 
zelo zasnežena. Na svoj račun so prišli tisti z dol-
gimi nogami. Ponekod so morali gaziti celo do 
pasu. Na cilju so se ŠŠK-jevci najprej spoznali s 
svojimi koroškimi kolegi, potem pa zavzeli bo-

jne položaje (ob šanku). Noč. ki je sledila, je bila 
mrzla in zato tekoča. Stiki s Koroški so nastali 
in se utrdili - iz tega sledi ponovitev naslednje 
leto. Pot navzdol je bila spet strma, vendar manj 
naporna, saj so se vrli študenti spremenili v 
sanke. Dva dneva druženja z naravo sta bila 
nepozabna. 

Mariborski Štuk ima sedaj 
ožgane stene 

Ko tole berete, je od našega Lignita ostalo zgolj 
pogorišče. V torek, 23. februarja, se je v mari-
borskem Štuk-u zgodila druga promocija CD plošče 
ŠŠK-ja z naslovom Lignit. Bili smo tam, kakor tudi 
nastopajoči Res Nuliius, Klinični testiranci in Kaoz. 
Poročilo sledi naslednji teden. 

JTo bi bilo vse za ta teden. Da ne boste mislili, da 
je ŠSK odšel na počitnice. Medtem, ko vi mirno 
spite, mi stikamo glave in pripravljamo Akademski 
ples, RIT in Dneve mladih in kulture. Vsakršna 
pomoč je več kot dobrodošla. 

Sovica vas lepo pozdravlja in si čisti krila, kajti 
kmalu bo poletela v beli svet. 

• Zalika 

Zlatoporočenca Miha in Ema Videmšek iz Florjana 

"Če je bilo danes slabo, bo 
jutri bolje !" 

Prav nič ne obžalujeta svojih dejanj pred pol 
stoletja. Vajena vsega hudega, skromnosti sta ob 
razumevanju, potrpljenju znala prisluhniti drug 
drugemu. "Zakon je zakon.To ni hec, ampak 
človek ne sme nikoli obupati. Nobena juha se ne 
poje tako vroča kot se skuha. Če je bilo danes 
slabo, bo jutri bolje. S takšnim upanjem in za-

upanjem sva živela in vidite, kam 
naju je to pripeljalo. Znova pred 
oltar. Da bi to dočakala, si nisva 
mislila. Pa saj, ko sva bila mlajša, o 
tem nisva razmišljala oziroma sva 
gledala na to drugače," je pripove-
doval zgovornejši Miha, ki bo letos 
jeseni dopolnil 80 let. 
Sin in hči sta jima v precejšnjo 
oporo. S skupnimi močmi so pred 12 
leti zgradili nov dom, ki jima daje ve-
liko mero zadovoljstva. Kot pravi 
Miha, živita v miru in lepo jima jc. 
Na srečo sta še pri močeh. da lahko 
postorita to in ono okoli hiše. znata 
si polepšati, popestriti dan s spre-

hodom v naravi, s klepetom pri znancih, pri-
jateljih. Da bi jima bilo danih še kar nekaj tak-
ih skupnih let, kot jih preživljata na jesen 
svojega življenja, si želita. Prav takšne so tudi 
želje našega uredništva. 

Utp 

Za Emo in Miha Videmškova iz Florjana 
pri Soštanju je bila minula sobota velik dan. 
Obnovila sta namreč zaobljubo, ki sta jo dala 
drug drugemu pred 50 leti: zvestobo do groba, 
v hudem in dobrem. Na svatovščino, ki sta jo 
pripravila skupaj s sinom in hčerko, sta povabila 
približno 60 sorodnikov, skupaj z njima pa so se 

njunih 50 skupnih let veselili v gostišču Kotnik 
v Ravnah pri Soštanju. S kakšno pozornostjo sta 
se oddolžila drug drugemu ob zavidanja vred-
nem skupnem jubileju, nista izdala. "Nekaj 
malega je pač treba, saj veste," sta se raje iz-
govorila. 
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Šalešld likovni ustvarjalci Šaleški fantje 

"Nimam cajta'j nova 
kaseta in zgosčenka 
Ansambel Šaleški fantje je v 
trideseto leto delovanja vstopil 
z izdajo svoje šeste kasete in 
tretje zgoščenke "Nimam cajta". 
Nanjej so štiri zabavne in sedem 
narodno-zabavnih skladb. 
Svojevrstnost skladb je v razno-
likosti: po tematiki in po načinu 
izvajanja. Tako so eni skladbi 
dodali fagot, kar je neobičajno 
za narodno zabavno glasbo, 
morda izstopa tudi priredba 
narodne pesmi "Pri farni cerkvi-
ci" v rock'n'roll izvedbi. Svojo 

prvo skladbico jc prispeval tudi 
pevec Boštjan Dermol z 
naslovom "Boštjan v avtošoli". 
Avtor ostalih skladb je Franc 
Žerdoner, priredb David 
Sredenšek. Besedila so prispe-
vali: največ Vera Šolinc, po ene-
ga pa Marinka Lesjak, Ivo 
Kolar, Ivan Malavašič in Marko 
Lesjak. 
Novo delo bodo Šaleški fantje 
predstavili jutri, 26. februarja, 
ob 19.30 v večnamenskem 
domu v Vinski Gori. Večer 

Šaleški fantje - čepijo od 
leve proti desni: Boštjan 

Dermol (pevec), vodja 
ansambla Franc Žerdoner 

(harmonika, klaviature, 
pevec) in Maja Lesjak 
(pevka). Zadaj od leve 

proti desni: Tine Adrinek 
(trobenta), Edi Fidler 

(saksofon, pevec), Srečko 
Feguš (bariton), Ivo Gajšek 

(kitara, pevec). 

bodo obogatili še nekateri nji-
hovi prijatelji: Ptujskih 5, 
Vesele Štajerke, Duo 
Primavera, Natalija Vcrboten, 
Hajdi, Podkrajski fantje, 
Rudarski oktet, humorista 
Klobasekov Pcpi in 
Podhomski Joža. Program bo 
povezoval Jože Galič.Po pred-

stavitvi bodo večer nadaljevali s 
plesom. • 

Solčavsko - zreška glasbena naveza 

Črni mački ubrano 
predejo 

Družinsko izročilo je dalo svoje, saj kri vendarle ni voda, in tako sta Jani 
in Dušan Čerček iz Solčave pred sedmimi leti postala "črna mačka." 

Sestavljala sta duo s tem imenom. ki je dancs že trio, saj se jima je na nju-
nih muzikantarskih poteh pred leti pridružil še Jože Sadck iz Zreč. 
Okrepitev je bila prava, saj Jože obiskuje glasbeno akademijo in je torej 
maeke strokovno podkoval. In bo ta strokovna podlaga še bolj trdna, saj 
se je za glasbeno akademijo odločil tudi Dušan. 

Narava s talentom, obilica veselja in pridno delo so "razlogi" za prvo 
kaseto in CD z naslovom Črna mačka vam igra. Izdali so jo v samozaložbi 
injev trgovinah ni, prodajajo pajo na nastopih ali po naročilu doma. Seveda 
pridno nastopajo in tudi ustvarjalno ne mirujejo, saj žc pripravljajo novo 
kaseto in CD. Tudi na drugi kaseti bodo vse skladbe iastne, saj sami poskr-
bijo za besedila in melodijo. Navsezadnje živijo z glasbo in predvsem od 
nje. 

Na kaseta se izmenjujejo domače in zabavne skladbe, kakršne pač 
igrajo na zelo različnih nastopih, za zaključene družbe in tudi na veselic-
ah, posebej dobro pa so mački podkovani za poroke in ohceti, za kar 
imajo pripravljen čisto poseben program, obogaten s humorjem ter vese-
limi domislicami, po želji tudi s cerkvenimi orglami. 

Igrajo skoraj povsod, doma in v tujini, zlasti pa so veseli nastopov med 
slovenskimi izseljenci po evropskih državah, pri čemer se z veseljem po-
hvalijo za nastopom med izseljenci v New Yorku pred dverna letoma, ki 
so jim postregli s posebej izbranim programom in jih navdušili. 

Ujp 

Prireditve Kulturnega centra Ivan 
Napotnik Velenje 
# ŽENSKA, ŽENSKE, ŽENSKI 

Plesni teatcr IN Velenje bo danes, 24. Februarja, ob 18.00 in v soboto 
26. Februarja, ob 19.30, ponovil predstavo "Zenska, ženske, ženski" v ko-
reografiji Nine Mavec Krenker. V predstavi plešejo Katja Čater, Tjaša 
Praznik, Maja Škorič, Petra Tekavec in Nina Mavec Krenker. 

Zenska, ženske, ženski... je tipična "ženska" predstava, ki temelji na štir-
ih portretih Pabla Picassa. Na rahlo komičen način skozi štiri plesalke 
prikazuje razdrobljenost ž.enskc v današnjem času: od otroštva, ko šc 
išče svoj smisel. do starosti, ko jc smiscl že imela in ga izgubila nekjc na 
poti med družino in kariero. 

Četrtkova predstava ob 18.00 je namenjena abonentom Mladinskega 
abonmaja. Vstopnice izven abonmaja so 500 SIT! 

Sobotna predstava ob 19.30 je namenjena obiskovalcem izven abon-
majev. Tudi za tojjredstavo so vstopnice po 500 SIT! 
# PETKOV VECER Z IVANOM SIVCEM 

Jutri, v petek. ob 19.00, bo v Knjižnici Vclcnje zelo zanimiv kulturni 
večer, na katerem bodo predstavili enega naših najplodnejših in najbolj 
branih pisateljev Ivana SIVCA. 

Ivan Sivec je doslej napisal 35 povesti oziroma romanov, 7 dram in 
dramatizacij, 100 pravljic in čez 300 humoresk. Poleg tega je izšlo 5 nje-
govih kaset s pravljicami. Skupaj je bilo natisnjenih 205.000 izvodov 
Sivčevih knjig. Napisal je tudi rekordno število 2000 besedil za glasbo, v 
pripravi pa je film po njegovih pustolovskih povestih. 

Na kulturnem večeru z Ivanom Sivcem bodo posebej predstavili nje-
govo zadnje delo VSAK KLAS JE ZLAT, ki je lani izšlo pri Mohorjevi 
družbi. To je že tretja Sivčeva knjiga v kateri opisuje svojo čudovito mla-
dost na kmetih, na območju med Mostami, Komendo in Tunjicami. 

Na predstavitvi bodo sodelovali: pesnik in pisatelj Ivan Sivec, Otroški 
zbor Glasbene šole Velenje, ki ga vodi Manja Gošnik Vovk, recitatorka 
Marija Glinšek, predstavnik Mohorjcve družbe Matija Remše ter voditelj 
in citrar Marjan Marinšek.Vstopnine ni! 

Večer baročne 
glasbe 
Velenje, 21. februarja - Glasbcna šola Frana Koruna 
Koželjskega in Consortium musicae Velanensis sc odločita 
popestriti sicer miren in neopazen nedeljski večer s tem, da v 
goste povabita Komorni orkester " Carnium" z dirigentom 
Petrom Škrjancem in dva solista, violinista Branka Brezavščka 
in domačo orglavko Andrejo Golež. Na programu je pre-
mišljeno in logično izpeljan sosled del najbolj priljubljenih 
baročnih mojstrov. 
Vcčer v polni orgelski dvorani, ki se zdi kot nalašč za podob-
ne sestave, pričnc znamenit Albinonijev Adagio za violino, 
orkester in orgle. Sledi Bachova Tokata in fuga v F-duru 
(BWV 540), za katero je značilna enotnost glasbenega ma-
terijala in zgradba podobna modelu italijanskega concerta 
grossa, s katero se je predstavila organistka Andreja Golež. 
Andreja, ki študira na dunajski visoki šoli za glasbo v razredu 
dr. R. Scholza, je ena izmed najuspešnejših mladih orglavk, ki 
je izšla iz neverjetno aktivnega orgelskega oddelka glasbcne 
šole, ki ga vodi mag. Ema Zapušek. V Vivaldijevih Letnih 
časih kot solist, sicer koncertni mojster orkestra, nastopi 
Branko Brczavšček. Njcgova doživeta virtuozna igra jc očar-
ala publiko. Sklepni Konccrt za orglc in orkestcr v F-duru, op.4, 
št.4, G. F. Handla, še posebej njegova zaključna fuga dokončno 
osvoji publiko, in tako je ponovitev uvodnega Adagia skoraj 
samoumevna. Kranjski komorni orkester, čigar ubranost vodi 
z vcliko mero muzikalnosti Peter Škrjanec, sestavlja trinajst go-
dalcev, med katerimi jc nckaj študentov, dosti članov pa jc iz 
orkestra Slovenske filharmonije. 

• Urška 

Zanimive pocitnice 
LOKOVICA - Tako kot že nekaj let zapored so tudi med letošnji-
mi zimskimi počitnicami člani Društva prijateljev mladine 
Lokovica poskrbeli za svojo mladež. 
V sodelovanju z občinsko zvezo DPM so jih namreč povabili v 
kavarno pri Brini, kjer so otroci pod vodstvom mentoric izdelovali 
najrazličnejše predmete, v soboto pa še na snežne radosti na Sršev 
vrh. Približno 25 otrok se je veselilo in zabavalo. 
PODKRAJ - KAVČE - Minuli teden je bilo živahno tudi v domu 
krajanov v KS Podkraj - Kavče. Prvič so namreč v tej KS priprav-
ili za tamkajšnje najmlajše krajane ustvaijalne počitniškc delavnice. 
Kot je povedala vodja slednjih Andreja Oder je vsak dan na njih 
sodelovalo vsaj 25 otrok do 10. leta starosti. 
Njihov prosti čas so zapolnili z igricami, izdelovanjem pustnih 
mask, voščilnic za materinski dan, sestavljenkami, izdelovanjem 
izdelkov iz različnih materialov in podobno. Minulo soboto so vse 
postavili na ogled, na razstavo pa so povabili krajane, predvsem 

pa svoje starše. Ob tcj priložnosti so z njimi spregovorili tudi o us-
tanovitvi Društva prijateljev mladine, ki ga v tej KS še nimajo, in-
teres zanj pa je med krajani precejšen. 
Naslednjo aktivnost, ki jo načrtujejo, pripravljajo za materinski dan. 

I tp 

Neda Hafner - čebelica, 
ki išče svoj cvet 

Neda se je rodila zadnji dan v znamenju tehtnice (ne vem, če ji 
Zodiakovi znaki sploh kaj pomenijo), 23. oktobra, pred 22 leti. Kot 
druga hči v družini, kjer je doma občutek za lepoto in oblikovanje, ki 
sta ji ga starša uspela dati kljub njeni neustavljivi želji, da bi bila 
samostojna, morda drugačna. Že kot otrok ni pustila, da bi ji poma-
gali pri vsakodnevnih opravilih - če so ji zavezali čevlje, jih je odveza-
la in postopek ponovila. Po svoje. Šele potem je bila zadovoljna. In nikoli 
se ji nikamor ni mudilo.Takšna je še danes. Nemirna, prepričana, da 
je svet lep in vedno znova prizadeta, ko ugotovi, da na njem živijo tudi 

neprijazni, njej nerazumljivi Ijudje... 
Morda je ravno zato pred leti želela biti čebelica. To je pokazala 

vsem. Ne le s plesom, v katerem je »v nulo« zadela lik te črno-rumene 
marljivke in navdušila večino tistih, ki so ta ples videli. Takrat je po mes-
tu hodila z rumeno pobarvanimi lasmi in tipalkami v njih. Ja, Ijudje so 
jo čudno gledali, sebi pa se ni zdela prav nič čudna. Tako je takrat čuti-
la in izražala svoje doživljanje tega sveta. 

Z očetom Stanetom, priznanim oblikovalcem, sta že od malega zelo 
navezana. »Mama je bila tista, ki je ves čas pazila name, oče pa je bil 
vedno moj kritik in »spodbujevalec« hkrati. Skupaj sva počela ogrom-
no reči, pomagal mi je odkrivati različne športe. Vedno pa sem se jezi-
la, da si ni vzel pravega časa, da bi mc naučil, kar zna na področju ob-
likovanja in risanja. Zato lahko zatrdim, da sem čisti samouk. Ko sem 
kaj narisala ali ustvarila, sem mu pokazala. Njegova kritika mi je ved-
no veliko pomenila, saj je iskren in strog opazovalec,« je prepričana 
Neda. Kot otrok nikoli ni prav veliko risala, zato si nikoli ni mislila, da 
bo kdaj ilustratorka. To je počela, ko je »zbežala« v svoj mali svet, saj 
je že od malega velika samotarka. »Nikoli nisem bila »skupinska«. Prej 
volk samotar, saj sem vedno iskala samoto. Rabim svoj čas, da spre-
jmcm vse okoli sebe. Nikoli mi ni bilo všeč, če so me kam »potiskali« 
Po drugi strani sem vedno rada pomagala. In ob tem naivno želela, da 
pravica vedno zmaga.« 

Pravih prijateljev nikoli ni imela veliko. Tudi v družbi vrstnikov se 
nikoli ni prav znašla. Prej med starejšimi. Njen beg je bilo tudi zatekanje 
k športu, ki jo je od malega močno privlačil, kazala pa je tudi mnoge 
talente na tem področju. Eden od njih je izrazit talent za ples, ki ga je 
odkrila nekje v sedmem razredu osnovne šole, ko je prvič stopila na 
oder in z gibom povedala, kar je čutila. Potem se je vpisala k jazz bale-
tu, a to ni bil ples, v katerem bi se našla, zato ga je hitro opustila. "Gib 
je zame govorica, orodje. Vedno sem se rada afnala, delala grimase, 
izražala svoje počutje in občutenje vsega okoli mene z gibi. In ples mi 
daje možnost, da to še vedno počnem,« je prepričana. 

Po končani osnovni šoli si je Neda želela na srednjo oblikovno šolo 
v Ljubljano. Na sprejemnih je šlo vse narobe. Tik, preden so morali od-
dati barvni preizkus, ji ga je neznanka, ki je sedela poleg nje, polila z 
vodo. Nikoli ji niso povedali, zakaj ni bila sprejeta, odskočna deska v 
svet odraščanja pa je bila trda. Njena druga odločitev je bila srednja 
aranžerska šola, razmišljala pa je tudi o zlatarski. Se danes ji je žal, da 
se je odločila za prvo. V Mariboru, kjer je bila srednješolka, se ni nikoli 
vživela. Ne v šolo in ne v mesto. »V to šolo sem odšla po znanje, do-
bila pa sem dobro življenjsko šolo.« Zato se je pred štirimi leti vrnila 
v Velenje precej razočarana. In se potem spet iskala v plesu in risan-
ju. »Takrat me je k sodelovanju povabila Irena Gorogranc. Skoraj 
samoukinja sem bila, brez prave plesne kilometrine, ko sem pričela ple-
sati pri njej. Najprej sem ustvarila Čebelico, potem pa še nekaj skupin-
skih plesov z Medio. Potem me je minilo in za nekaj časa sem ples spet 
opustila. Ponovno sem poskusiia lani ob koncu leta, ko sem se prijav-
ila na avdicijo za ljubljansko plesno skupino »En knap«, ki jo vodi priz-
nani plesalec in koreograf Iztok Kovač. Prišlo je ogromno deklet, 
samozavest mi je upadala, ko sem poslušala, kje vse so se učile plesati. 
A na koncu sem bila izbrana, kar je zame ogromen uspeh,« navdušeno 
pripoveduje. Čeprav je trenutno še rezerva tej znani plesni skupini, 
vadi vsak dan. Zato se je pred kratkim preselila v Ljubljano. Počuti se 
odlično, uživa v skupini in ob delu, vesela je, ker ji priznavajo, da ima 
talent in neverjetno moč, da z gibom izraža, kar misli in čuti. Še ved-
no pa najde čas za risanje, njeno drugo (ali pa prvo?) veliko ljubezen. 

In kako je Neda sploh postala ilustratorka? Igra naključij. Ivo 
Stropnik, urednik založništva Pozoj, je videl njene risbice pri očetu 
Stanetu. Ker so mu bile všeč, ji je ponudil, da ilustrira prvo od pravljic, 
ki so izšle pri tem založništvu. »Poslednji škrat« izpod peresa Vlada 
Verdnika je z njeno ilustracijo postal odlična knjiga, ki so jo otroci do-
bro sprejeli. Potem ji je Ivo ponudil še ilustracijo svoje povesti »Ko je 
vsaka pot za pol ure daljša«. Poglobila se je v zgodbo in za vsako stran 
narisala nekaj predlogov. Tako naredi vedno. Potem pa skupaj z av-
torjem najde kompromis in izbere tisto, ki je obema najbolj všeč. 
Stropniku je narisala še naslovnico za pesniško zbirko »Lastna imena 
mojega doma« in ilustrirala pravljico Branka Čanča »Zlati tjulenj«. 
Decembra je skupaj s še tremi velenjskimi mladimi ilustratoiji ta dela 
predstavila tudi na razstavi v galeriji KC Ivana Napotnika. Vesela je bila, 
da so jim dali to možnost. 

Pred kratkim je risala čestitke za Valentinovo, sedaj dela osnutke 
za velikonočne čestitke. Obakrat je bil »naročnik« pesnik Maijan 
Kukovec. In željno čaka na novo priložnost za ilustracijo kakšne 
otroške knjige. Otroke ima namreč neznansko rada, zato najlažje ust-
vaija zanje. Ker so tako pristni, nepokvaijeni, iskreni in iskrivi... Zato 
tudi vsako leto pomaga pri Pikinem festivalu, zato težko reče ne, če jo 
povabijo na kakšno prireditev, ki jim je namenjena. Morda zato, ker 
je Neda po svoje še vedno otrok, ki išče svoj svet. Ali pa cvet, na 
katerem bo našla vse tisto, kar si želi. Se umirila in ustvarjala. Risbice 
in gibe. Dve stvari, med kateri je trenutno razpela svoje življenje. 

• Bojana Špegel 

Trije mački presenečajo z raznovrstnostjo 
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* RADIJSKIIN ČASOPISNI MOZAIK * Cudežna moč kamnov 
Domači zdravilci so stoletja 
pripisovali nekaterim kamnom 
čudežno moč in j ih uporabljali 
pri svojih zdravilskih obredih. 
Znani so primeri, ko so še celo 
po drugi vojni zdravili s kamni. 
V Zgornji Savinjski dolini, bol-
je , v okolici Mozirja j e živel 
domači zdravilec imenovan 
Zadrečan, ker j e baje bil doma 
iz Zadretja. 

Njegove veščine so ljudje zelo 
cenili, posebno kadar je šlo za 
hude opekline, so verjeli v nje-
gove sposobnosti. Rekii so "da 
naj pride in vzame ogenj ven". 
1b je pomenilo, da naj opeklino 
pozdravi. Res je to opravljal s 
kamni in v zagorovoru mrmral 
"ogenj, pojdi v Stopaijev kam-
nolom", ta je bil v Lepi Njivi. 
Seveda je moral poleg obreda s 
kamni, govoriti še zagovor. Kot 
je znano, so zdravilci te zagovore 
skrbno varovali pred Ijudmi. 
Poznamo celo primer, ko je oče, 
odličen zdravilec za ljudi in 
živali, imel 11 otrok, toda ne en-
emu ni zaupal svojih veščin in 
znanja. 
Da je verovanje v moč kamnov 
prastaro, priča tudi zapis dr. 
Frana Kotnika, znanega et-
nologa, v katerem navaja med 
drugim:"Verovanje v čudežno 
moč nekaterih kamnov je preš-
lo k nam iz antične literature. 
Medtem ko je tičalo v verovan-
ju v moč raznih rastlin še dosti 
domačega naziranja, je ostalo 
Ijudstvu znanje o žlahtnih kam-
nih in njihovih navideznih 
močeh, tuje." Seveda misli tu 
Kotnik na "žlahtne" kamne. Teh 
res niso poznali, so pa zanje 
vedeli in uporabljali pač tiste, 
ki so bili pri roki - potočne in 
rečne. Toda tu so veljala neka 
pravila, tako so bili učinkoviti v 
Solčavi le tisti izpod brvi, ki je 
vodila k pokopališču. Torej ne 
kar vsak kamen, ki leži nekje na 
poti! 

Toda vemo, da so bili zelo iskani 
in znani "kamni svetega Pavla". 
Ti so bili umetno narejeni, ve-

Različne podobe kamnov svetega Pavla 

likosti kakih 3 cm premera. Na 
eni strani so tisti, ki so bili pravi, 
imeli malteški križ, na drugi pa 
ali sonce, simbol pokristjanje-
vanja, lahko pa tudi lik svetnika, 
pogosto podobo Janeza 
Krstnika. Seveda je tu vrsta nez-
nank. Kako so prišli ti kamni v 
naše kraje, odkod in kdaj? 
Zakaj so nosili malteški križ? 
Pa prisluhnimi mnenju etnologa 
Muellneija, ki je v ljubljanskem 
glasilu etnologov Argo, leta, 
1898 nekoliko opisal kamne 
svetega Pavla. Izhaja iz legende, 
ki je nastala ob brodolomu, ki ga 
je sveti Pavel doživel pred Malto 
na poti v Rim. Od vseh na ladji 
je edini on priplaval na breg 
Malte in si naredil ogenj, da bi 
se ob njem posušil. Domačini, 
tedaj še pogani, so ga pri tem 
skrbno opazovali. Smatrali so 
ga za človeka, ki je povezan z zli 
duhovi, saj bi se sicer ne mogel 
v tako silnem viharju rešiti iz 
morja. Toda, ko so videli, kako 
je med dračjem, ki ga je nalagal 
na ogenj, bila kača, ki se mu je 
ovila okoli roke in ga pičila, so 
pričakovali, da bo v kratkem 
umrl, kajti ugriza te kače ni 
nihče preživel. Toda sveti Pavel 
je le otresel roko in vrgel kačo 
vstran, njemu pa se nič zgodilo. 
Tedaj so bili domorodci 
prepričani, da imajo samega 
Boga pred seboj. 

Legenda naj bi bila vzrok, da so 
pričeli menihi malteškega reda 
izdelovati kamne in jih poimen-
ovati po svetem Pavlu. Te 
kamne, ki so imeli premer okoli 
tri centimetre, so romarjem 
delili kot svetinjo, ti pa so jih 
prenesli v vse dele sveta. Ker je 
sveti Pavel premagal pik kače, so 
kamne kmalu uporabljali za 
zdravljenje kačjih ugrizov. Z nji-
mi so obložili mesto ugriza in 
nad njim krožili s kamnom v ob-
liki križa. 
Postavlja se vprašanje, kako so ti 
kamni prišli v naše kraje. V času 
pokristjanjevanja naših pred-
nikov, so prišli na Vipavsko mal-
teški menihi in se naselili na 
Slapu. V last so pridobili še 
Planino. Kot navaja knjiga 
Postojnsko okrajno glavarstvo 
iz leta 1889, so prišli menihi na 
Vipavsko leta 1220 in tam izde-
lovali kamne svetega Pavla in 
svetince. Na ta način so priv-
abljali ljudi, jih pokristjanjevali 
in jim delili svetince in kamne. 
Zgradili so tudi cerkev svetega 
Pavla, ki je že leta 1389 postala 
slovita božja pot. 
Tako je povsem razumljivo, da 
so prvotno kamni imeli na eni 
strani malteški križ, na drugi pa 
sonce, kot simbol krščanstva v 
poganskem svetu. Pozneje so 
upodabljali na drugi strani 
namesto sonca lik svetega Pavla, 

ali pogosto tudi Janeza 
Krstnika. Seveda so kmalu 
pričeli izdelovati kamne razni 
trgovci in sploh preprosti ljudje 
in liki na kamnih so postali ner-
azpoznavni. Tudi malteški križ je 
bil dokaj netočno upodobljen. 
Različic je bilo vse več, saj se je 
pri Ijudeh kamen priljubil, vanj 
so verovali in nenazadnje, bil je 
predmet donosnega poslovan-
ja. Nekaj časa so kamne proda-
jali celo v lekarnah. 
In nazadnje. Medicinsko rabo 
kamnov opisuje že Plinij in 
omenja ob tem, da so potrebne 
molitve in zarotitve, da se zago-
tovi njih zdravilni učinek. Tako 
je prišlo to vedenje med ljudst-
vo in še pred prvo svetovno vo-
jno so bile poznane pri naših 
koroških rojakih jagode za oči. 
Gre za tri jagode, prva je iz aha-
ta, druga iz obrušenega stekla, 
tretja iz trakastega jaspisa. 
Jagode so nosili kot nakit okoli 
vratu. Toda vseh potrebnih 
jagod je bilo enajst, piše Fran 
Kotnik, ponekod na Koroškem 
so jih imeli kot hišno zdravilo 
za oči. Seveda je število jagod ra-
zlično, ni pa jasno zakaj te raz-
like. 

Ce se na koncu povrnemo h 
kamnom svetega Pavla naj 
omenimo, da so jih po pisanju 
Muellnerja ljudje uporabljali 
tudi proti mramorju pri živini, 
kroničnemu vnetju kosti in tudi 
za zdravljenje opeklin. 
Kamni svetega Pavla so s časom 
izginili, pa so se domači zdravil-
ci poslužili kar potočnih kam-
nov raznih barv. Z njimi so 
zdravili celo vnetja vimen pri 
kravah in podobna vnetja. 

Zanimivo bi bilo vedeti, če je 
še pri kakšni hiši podoben 
amulet, ali venec jagod, ali 
kakšni drugi kamni nekdanjih 
domačih zdravilcev. Lahko bi 
služili raziskovanju, saj je okoli 
rabe kamnov za zdravljenje še 
veliko neznank. 

MAIeksander Videčnik 

Držimo pesti! 
Zdaj, ko je glavni val viroz, gripe, prehladov in podobnih 

neprijetnih zadev mimo, vsaj upamo, da je, in ko so mimo 
kratke počitnice, na katere so se podali tudi nekateri naši 
sodelavci, spet malo lažje dihamo. Dolžni pa smo popravek 
iz preteklega tedna: Janja Košuta - Špegel, se je maskirala! 
O, ja! Ze na vse zgodaj na pustni torek je skakljala naokoli 
preoblečena v rdečega hudička in v taki opravi potem za 
računalnikom vztrajala ves dan. 

Čeprav priljubljena Irena Vrčkovnik, ki je včasih v torkovih 
popoldanskih radijskih oddajah z naslovom Pa zapojmo eno 

Prejšnji teden sta na Titovem trgu zabavala male 
maske Spidi in Gogi. A tale posnetek z Žanom, 

Ireninim sinom, Spidijem in Ireno, je nastal ze veliko 
prej. Simpatični so, kaj? 

po slovensko, ni več naša redna sodelavka, druge obveznos-
ti ji vzamejo veliko časa, jo imamo sodelavci v lepem 
spominu. Pa ne samo to, tudi poslušamo jo radi, tako kot naši 
poslušalci. In zanjo bomo držali pesti na letošnji Emi, jutri, v 
petek, ko bo poskušala navdušiti skupaj z mlado Velenjčanko 
Sanjo Mlinar in Celjanko Damjano Golavšek. Igra je končana, 
je naslov skladbe, ki sta jo prispevala Karel Novak in Janez 
Zmazek - Zan. Punce, mi držimo pesti za vas! Dajte, 

• mkp dokončajte to igro. Naj vam uspe! 

27. srečanje pesnikov in pisateljev 
Sklad Republike Slovenije za Ijubiteljske kulturne dejavnosti je 

pred nedavnim objavil razpis za srečanje mladih pesnikov in pisatel-
jev Slovenije. To bo že 27. srečanje, organizirali pa ga bodo septembra 
letos v Slovenj Gradcu. 

Na njem lahko sodelujejo avtorji, stari več kot 15 let, ki še niso 
izdali svojega dela (razen v samozaložbi) v knjižni obliki in še niso 
sodelovali na dosedanjih republiških srečanjih najboljših mladih 
piscev in pisateljev. Za srečanje lahko pošljejo prozo (do 10 strani), 
poezijo (do 15 pesmi) in dramsko besedilo.Prispevke morajo mla-
di pisci in pisatelji, ki izpolnjujejo razpisne pogoje, poslati na naslov 
sklada najkasneje do 2. marca. 

Kuba ° rdečiotok (i) 
Piše: Renata Natek - Hudarin 

Ko se je velik admiral in sve-
tovni popotnik Krištof Kolumb 
vrnil v Španijo po svojem 
drugem potovanju v novi svet, 
je bil povsem prepričan, da je 
odkril nov kontinent. Tudi ob 
svoji smrti se ni premislil. Otok 
je bil tako velik, da je bil 
Kolumb prepričan, da je nova 
celina. Pristal pa je na jugu 
Kolbe, danes poznanem kot 
Kuba... 
Kuba, nekdaj eno najbolj 
znanih in priljubljenih 
počitniških krajev bogatih 
Američanov, ki jo z ene strani 
obliva Atlantik, z druge pa 
Karibsko morje, je gotovo ena 
najbolj obetavnih turističnih 
destinacij trenutno v 
Karibskem morju. Karibske 
otoke delimo na: Bahamske ter 
Male in Velike Antile. In Kuba, 
ta dolg, vclik, raven otok spada 
med Velike Antile. Zclo hiter in 
agresiven razvoj kubanskega 
turizma menda ogroža druge 
karibske države. Turizem te na-
jvečje otoške karibske države 

in sploh 13. največjega otoka 
na svetu je v zadnjih 6 letih stra-
hovito napredoval. Ali lahko 
Kuba ogrozi ostale zelo znane 
in-na svetovni turistični sceni 
zanimive države, kot so 
Jamajka, Portoriko, Bahami, 
Dominikanska republika in os-
tale? Gotovo, zato bo Kuba v 
naslednjih letih postala ena 
izmed tistih destinacij, kamor 
bodo ljudje nadvse radi priha-
jali. Ko bo padel Castrov režim, 
pa bodo Kubo tako ali tako 
prevzeli Američani. 
Kuba je pet in polkrat večja od 
naše male Slovenije in meri 
110.922 km2, število prebivalcev 
pa je nekaj manj kot 11 mili-
jonov. Vsako leto od leta 1994 
privabi okoli milijon turistov, 
predvsem Kanadčanov, 
Nemcev, Italijanov, v zadnjem 
obdobju tudi nekaj Slovencev. 
Na tem zdaj "rdečem komu-
nističnem" otoku imajo 32.500 
turističnih postelj in zaslužijo 
okoli 2 milijardi dolarjev letno. 
V zadnjih 40 letih Castrovc vla-

davine je turizem celo prehitel 
industrijo sladkorja, vsaj tako 
so nam povedali vodilni tur-
istični delavci na Kubi. Sploh 
nas ne sme presenetiti, da je na 
Kubi pogosto primanjkovalo 
sladkorja, čeprav je bila dolga 
leta Kuba prva proizvajalka po-
leg Brazilije. S sladkoijem se je 
prepletalo mnogo zgodb, zelo 
podobno slavnim cigaram, po 
katerih je Kuba znana po vsem 
svetu, a jih v domovini 
domačini skoraj ne morejo do-
biti oziroma kupiti, ker so 
katastrofalno predrage. Med 
stvarmi, ki jih je na Kubi veliko 
in vedno dovolj, je glasba - zvo-
ki salse, rumbe in sambe ter 
prostranstvo fantastičnih plaž. 
Pa še ene stvari na otoku nikoli 
ne zmanjka. To je rum ali po 
kubansko ron - bel, temen, 
močen, star, tudi do 7 let, ki je 
najboljši in najdražji. Za nekaj 
dolarjev do jutra (odvisno od 
kondicije posameznika) vam 
pripravljajo najrazličnejše kok-
tajle v raznih lokalih. Na Kubi 

poznajo več kot 100 vrst kokta-
jlov, na voljo pa so vam tudi 
svetovno znani koktajli, ki so 
jih v svet in slavo ponesli nji-
hovi pivci. Veliko skriynosti 
kubanskih koktajlov in sploh 
otoka, ki je tudi name naredil 
izjemen vtis, je poznal eden na-
jvečjih osebnosti našega časa, 
ameriški pisatelj, nobelovec 
Ernest Hemingway, ki je na 
Kubi preživel kar 20 let in našel 
skoraj vse svoje inspiracije na 
tem skrivnostnem otoku. 
Hemingway je tako ljubil Kubo, 
da je v Havani živel, ribaril in 
seveda popil velikanske 
količine koktajlov. V Havani 
sta dve izjemni gostilni, kamor 

Hemingwayjevi koktajli 

je zahajal - Floridita in La 
Bodeguita del Medio. To sta 
nadvse prijetni gostilni z dušo, 
kamor sem seveda tudi zaha-
jala tudi sama med bivanjem 
na Kubi. Gostilni, ki ji dajejo 
poseben pridih obleđele, 
pastelne stene in čas, ki ga več 
ni. Tukaj je človek preprosto 
rad. Do tega, da se zapije, pa je 
samo majhen korak. Če me 
danes vprašate, kateri lokal bi si 
izbrala, bi si najverjetneje ta 
dva. Zame je bil to svet, ki ga ni 
več in po stopinjah 
Hemingwaya sem šla tudi 
sama. Leta 1951, ko je 
Hcmingway napisal svojo mo-
jstrovino o vztrajnosti in 

upornosti, ki mu je leta 1954 
prinesla Nobelovo nagrado, 
njegov starec Santiago ni bil nič 
mlad. In pravijo, da še zdaj živi, 
mnogi prihajajo in tudi jaz sem 
naredila tako. Obujat spomine 
v kavarno Terrace v zalivu 
Cojimar, danes najdete tam 
spomenik legendi, edinemu 
ameriškemu pisatelju, verjetno 
tudi edinemu Američanu, ki ga 
v komunistični Kubi častijo in 
slavijo kot narodnega heroja. 
Havana je vsa Hemingwayska. 
Mnogi se najbrž sprašujejo, za-
kaj je Hemingway naredil 
samomor v letu, ko je bilo izkr-
canje v Prašičjem zalivu. Dve 
skromni gostilni pričajo svojo 
zgodbo. Verjetno si bom vse 
življenje zapomnila mohito in 
daiquiti, dva koktajla, ki tc 
spomnita na velikega Ernesta. 
Ko sem se sprehajala po hem-
ingwayjskih poteh, sem 
obiskala tudi spominsko sobo 
511 v hotelu Ambos Mundos 
in na prvo, kar sem naletela v 
njej, ki je spremenjena v muzej, 
je slovenski prevod knjige 
Starec in motje. Svojim očem 
nisem mogla veijeti in bila sem 
vsa srečna, ko sem razlagala 
vodićki, s seboj pa sem imela 
tudi svoj izvod te knjige. 
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HOROSKOP 
OVEN O D 21.3. DO 21.4 

Zadevo boste poskuiali rei i t i kar se da pravično. a ne bo i lo tako 
zlahka, kot si predstavljale. Pa ne bo vaši krivdi. Sorodniki bodo 
namreć na stvar gledali iz čisto drugega zornega kota kof vi, zato 
se boste najprej sporekli, potem pa vsak malce popustili. Pomembno 
je, da se sivari premikajo, saj ste bil i nespremenjenega stanja že 
močno navelićani. Ob koncu fedna vas bodo povabili na zobavo, ki 

si je ne želite doživefi, a dejstvo je , da sfe potrebni vesele družbe. 

BIK O D 22.4. DO 20.5. 
Nimate prav veliko moći, da bi se soočali s težavami, ki vam j i h 
bodo pod nos metali drugi. Veliko stvari ste uspeli postoriti in ure-
di t i , zato je čas, da se vaše življenje umiri , predvsem pa morate 
izgubifi občutek krivde, ki vas tu in tam še vedno žre. Preteklost 
pokoplj ite in živite predvsem za danes, saj za prihodnost nihće ne 
ve, kako se bo vrtela. Za vaše materialno stanjeje poskrbljeno, sedaj 

poskrbite še, da vam bo zdravje čim bolje služilo. 

DVOJCKA O D 21.5. DO 21.6. 
Zamerili vam bodo, ker boste najbolj srečni, če boste sami in boste 
tudi vse, kar boste počeli, počeli sami. Stvari, ki sfe se j ib lot i l i , bi 
veliko lažje izpeljali s pomočjo sodelavcev. Zato čim prej popravite 
napako, s pretvezo, da ste le pripravljali teren. Odnosi na de-
lovnem mestu se bodo vidno izboljšali, prav tako vaše počufje, saj 
boste imeli več časa zase. Na čustvenem področju bo precej napeto, 

saj se vas bo zaćela lotevati naveličanost. Poskusife v odnosu s partnerjem osvežiti stare 
igre in skoraj pozabljene nežnosti. 

RAK O D 22.6. DO 22.7. 
Ko bodo dnevi postajali vse daljši, se vam bo vseeno zdelo, da vam 
močno primanjkuje časa. Prava resnica pa bo, da se vas bo lot i la 
rahla utrujenost, ki še ne bo pomladanska, bo pa posledica preve-
l ikih naporov v preteklih tednih. Sploh se ne boste mogli ne nas-
pati, ne spočiti. Najbolj pomaga zdrava prehrana, v kateri naj pre-
vladujeta sadje in zelenjava, poleg tega pa rekreacija. Priznajte, 

do ste oboje zadnje ćase precej zanemarjali in to čim prej spremenite. 

LEV O D 23.7. DO 23.8 
Kar nekaj nevšečnosti na tinančnem področju se bo zvrstilo v 
naslednjih dneh. Ker j i h boste pričokovali, boste znali ohraniti do-
bro voljo in vedro razpoloženje, predvsem pa nihče ne bo posum-
il, kaj doživljate. lokrat vašim nasprotnikom res ne boste dali ra-
zloga za privoščljivost, saj se boste vedli, kot da ste nadvse 
zadovoljni sami s seboj. In tudi boste. Predvsem zato, ker vam bo 

uspelo uresničiti nekaj želja in popraviti skrhane odnose s partnerjem. 

DEVICA O D 24. 8. DO 23. 9. 
Zdelo se vam bo, da se razdajate na vse strani, pa ob tem zelo malo 
dobite nazaj. Vedno bolj pogrešate Ijubezen in pozomost, za to j e 
čos, da razmislite o drugačni tehniki. Morda ne bo čisto nič narobe, 
će se enkrat fudi vi postavite za svoje pravice in na glas povesfe, 
kaj si želife. Če ne drugega, boste nekomu dokazali, da niste nje-
gova copata in da znafe misl i t i tudi z lastno glavo. Samozavest se 

vom bo i/wgnila, će bosfe uspeli o svoji ceni prepričafi tudi nadrejene v službi. Z malo 
sreče vam bo uspelo' _ _ _ _ _ 

V naslednjem tednu boste zadovoljni predvsem s svojim izgledom. 
Dogajalo se vam namreč bo, da vas bodo opazili fudi tisti, ki se pred 
časom še ozrli niso za vami. lo vam bo več kot godilo, hkrafi pa 
bo spodbuda, da še naprej skrbite za svoje zdravje in lepši izgled. 
Doma bodo srečni, ker bosfe srećni tudi vi. Predvsem pa si boste pri-
voščili nekaj ležernih, sproščajočih dni, ki stejih bili že krepko potreb-

SKORPIJON O D 24.10 DO 22.11. 
Končno so o vas dobili pravo podobo, sedaj pa se potrudite, da si 
boste težko pridobljen ugled tudi ohranili. Predvsem ne pustite, da 
bi vam kdo zamajal tla pod nogami, saj že dobro veste, kako težko 
seje dokazati. Vabili in mamili vas bodo večji nakupi, ki s i j ih trenut-
no res ne morete privoščit i , zato ohranite trezno glavo. Na 
Ijubezenskem področju ne pričakujte vel ikih sprememb, saj že 

nekaj časa le vzdržujete sfanje, novih iskric pa ni in ni. 

STRELEC O D 23.11. DO 22.12. 
Kot nalašć bo vse, kar se vam bo dogajalo v naslednjih dneh, zelo 
veselo. Skoraj ste že malce zaspali in otopeli, sedaj pa se bodo do-
godki vrstili z veliko naglico. fled Ijudmi boste uživali, saj vas bodo 
obkrožali predvsem tist i , ki j i h imote iskreno radi. Partner bo 
srečen, ko vas bo videl tako srečnega, poleg tega pa vam bo 
pripravil kar nekaj neverjetnih presenečenj, ki vaju bodo še zbližale. 

KOZOROG O D 23.12. DO 20*1?*""' 
Prav nič od tistega, kar je za vami, vam ne bo vzbujalo slabe vesti 
in za nič vam ne bo žal. Ce pa se bosfe poglobili v sedanje živl-
jenje, si boste morali priznati, da prihodnost ne izgleda tako 
rožnato, če ne boste spremenili kar nekaj stvari v vašem zasebnem 
življenju. Ne bo lahko, o poskusiti ni greh, četudi ne boste naleteli 
na odobravanje. S partnerjem imata precej različne predstave o va-

j ini prihodnosti, zato si čim 'prej vzemite čas za odkrit pogovor. 

V O D N A R O D 21.i. DO 19.2. 
V naslednjih dneh bosfe velikokrat ugofavljali, da ste rojeni pod srečno 
zvezdo. Uspelo vam bo izpeljati dolgo naćrtovano nalogo, ob tem 
pa boste prepričani, da so vse zasluge na vaši strani. Kljub femu boste 
neprijetno presenečeni, ko boste ugotovil i , da vam je nekdo spret-
no nastavil past, v katero pa se ne boste ujeli. Nič ne bo narobe, 
če se tistemu, ki vam bo pomagal, da spregledate, tudi na glas za-

hvalite, čeprav fo ni ravno vaša vrlina. 

RIBI O D 20 . 2. DO 20.3. 
Danes in ju t r i boste izvedeli dve za vaše nadaljnje življenje zelo 
pomembni novici. Obe bosta dobri, zato boste fakšne volje tudi ves 
konec tedna. Preveč časa in energije boste posvečali delu, k i vas bo, 
enkrat za spremembo, res veselilo, zato vam prav nič ne bo 
pretežko. Predvsem poskrbite, da se boste znali sprostiti in si ne 
delati skrbi iz majhnih težavic, k i j i h boste z lahkoto rešili. ludi 

finančno se bo izšlo bolje, kot ste prićakovali. 

Cepljenje proti klopom 

Lani 22 boinikov v ceijski regiji 
Lani je za klopnim menin-

goencefal i t isom ali vnetjem 
možgan in možganske ovojnice v 
celjski regiji zbolelo 22 Ijudi, kar 
je precej manj kot prejšnja leta. 
Na Zavodu za zdravstveno varst-
vo na Ipavčevi 18 v Celju že cepi-
j o proti tej nevarni bolezni. 
Kljub dodatnemu zdravstvene-
mu zavarovanju je potrebijo 
stroške cepljenje pokriti v celoti. 
Na celjskem Zavodu za 
zdravstveno varstvo so lani 
cepili proti vnetju možgan in 
možganskih ovojnic - bolezni, 
ki jo prenašajo klopi, povzroča 
pa jo virus - 1700 občanov in 
približno lOOOnabornikovpred 
vstopom na služenje vojaškega 
roka. 
Lani je na območju celjske regi-
jc zbolelo za omenjeno bolezni-
jo le 22 občanov, kar je precej 
manj kot minula leta, nihče mcd 
njimi pa ni izkoristil te preven-
tivne možnosti. "To je najbolje 
opraviti sedaj," zatrjuje dr. 
Alenka Skaza Maligoj z Zavoda 
za zdravstveno varstvo Celje 
"ker klopi še mirujejo. Od 

Savinjske doline celo izstopa iz 
povprečja v Sloveniji. Zaščita 
proti klopnemu meningoence-
falitisu, ki je med ogroženimi 
premalo poznana, je zato nujna. 
Ob tem naj še poudarim, da je 
tudi varna in učinkovita." 
Bazično cepijo s trcmi odmcrki 
cepiva v mišico nadlakti. Med 
prvim in drugim odmerkom 
mora miniti od 30 do 90 dni 
oziroma od 9 do 12 mesecev po 
prvem odmerku. To je dovolj za 
osnovno zaščito, katere 
učinkovitost traja pet let. Po tem 
času pa je potreben le eden 

odmerek cepiva. 
Cepijo vse, tudi otroke starejše 
od 3 let. Priporočajo ga vsem. ki 
se iz različnih vzrokov veliko 
gibljejo na prostem, v naravi, 
prepovedujejo pa ga osebam z 
akutnimi vročinskimi stanji in 
alergičnim na posamezne ses-
tavine cepiva ter na kokošja ja-
jca. 
Za odmerek cepiva je potrebno 
odšteti 3800 tolarjev, storitev je 
samoplačniška ne glede na to, če 
ima posameznik plačano do-
datno zdravstveno zavarovanje. 

UTp 

Alenka Skaza Maligoj: 
"Cepljenje je varno in 

učinkovito, zaščititi pa se 
je najbolje v hladnejših 

mesecih leta, ko klopi 
mirujejo." 

spomladi tja do jeseni pa so 
dokaj aktivni. Slovenija sodi 
med območja, kjer je okuženost 
večja, področje Zgornje 

Na svetu obstaja 8000 vrst klopov, prenašalec virusa pa je 
v Sloveniji tako imenovani navadni klop. Po nekaterih podatkih 
je pri nas okuženih glede na različne razvojne oblike, ki so vse 
prenašalci virusa (jajčna ličinka, nimfa in odrasli klop) tretji-
na klopov. Običajno živi 2 leti, najraje na nadmorski višini od 
800 do 900 m, zadržuje pa se v mešanih gozdovih z veliko po-
drasti. Samica izleže približno 2000 jajčec. Klop ne vidi, ampak 
zazna toplokrvno bitje v razdalji od 3 do 5 m. Ob dotiku s 
kožo se nanjo prisesa in pri tem izloči tekočino, ki preprečuje 
strjevanje krvi ter lokalno omrtviči tkivo. 

Angina 
Potrebujemo: bezeg (cvet), slezenovec (cvet), žajbelj (list) 
1 čajno žličko mešanice poparimo z četrt litra kropa. Pokrito naj 
miruje 5 minut. 
Tekočino grgrajte večkrat na dan. 
Potrebujemo: bezeg (cvet), poprova meta (list), materina dušica 

(cvetoči vršički), kamilica (cvet) 
1 veliko žlico mešanice popari-
mo s četrt litra kropa. Pokrito 
naj miruje 5 minut. Precedimo 
in grgramo večkrat na dan. 

Potrebujemo: divja mačeha (cvetoče zelišče) 
1 čajno žličko zelišča prelijemo s četrt litra hladne vode, zavre-
mo in ko zavre odstavimo. Pokrito naj miruje 10 minut, nato od-
cedimo. 
Pijemo 2-3 skodelice čaja na dan. 

Moda v postelji 
Spalnica je najintimnejši kotiček našega stanovan-
ja. Ponavadi tisti, ki pripada le njenim uporab-
nikom. Priznajte, da le redko kateremu obisko-
valcu razkažete svojo spalnico. Morda le, ko je še 
čisto nova. Potem to ostaja vaše kraljestvo, v 
katerem si nabirate moči za vsak nov dan, v ka-
teri sanjate, sanjarite in bežite od vsakdana. Zato 
nikakor ni vseeno, v kaj se zavijete, ko to počnete. 
Posteljnina je zelo pomembna za dobro počutje 
in lepe sanje. Ni dovolj, da je lepa - predvsem naj 
bo iz materialov, ki bodo vašemu telesu prijazni, 

v katerih bo vaša koža lahko di-
hala in ob dotiku z njo občutila 
eno samo ugodje. Pozimi si le pri-
voščite toplo posteljnino, nare-
jeno iz frotirja. Prijeten občutek 
toplote in nežnosti vas ne bo kar 
tako zapustil, pri vzorcih pa se 
boste zagotovo odločali po last-
nem okusu. Zadnje leto modni 
oblikovalci spet uporabljajo več 
geometrije v njih, manj pa fan-
tazije. Pomagajo jim igre z bar-
vami, ki jih boste izbirali prav tako 
po vašem okusu. Zelo praktične 
so tudi posteljnine iz bombaža, ki 

daje videz zmečkanine. Teh skoraj ni treba likati, 
kar je v natrpanem vsakdanjiku zaposlene ženske 
velika prednost. Pa še to - če še tako skrbno negu-
jete vašo posteljnino, bodo njeno starost izdali 
prav materiali in vzorci, ki se spreminjajo iz leta 
v leto. Zato bodite moderni tudi v postelji. 

drugače. Zagotovo zanimivo. Čez čas, v 
času, ki je primeren za presajanje sobnih 

rastlin, jih lahko spet prestavite v zemljo, ali pa jih kar pustite v 
vodi. S takšnimi postavitvami lahko domiselno okrasite vse pro-
store v hiši, še posebej kopalnice in kuhinje. 

Nasvet, ki pride prav 

Rastline v vodi 
Marsikdaj se zgodi, da roža, 
ki ste jo dobili v dar, ne uspe-
va, kot bi mogla. Morda jo 
lahko rešite tako, da jo za 
nekaj časa iz zemlje preprosto 
prestavite v vodo. Da, mnogim 
sobnim rastlinam je za živl-
jenje dovolj sveža voda, v stek-
leni posodi pa boste z vidnimi 
koreninicami ali čebulicami 
okrasili svoj dom nekoliko 
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•••Dr. S lavko Gaber, minister za šolstvo in 
šport , torej tud i m i n i s t e r Tonija 
Reharja, ki je šo ln ik in športnik, je na 
e n e m od svojih obiskov v Dol ini tolaži l 
znanega Soštanjčana: 

"Daj, daj, Toni! Naj te n e skrbi vprašanje, 
verouk v šol i , da ali ne. Do takrat, da 
bo odločeno, boš ti morda že v penziji." 

"Ze, že, a p o tem, kar mi pripravlja tvoj 
prijatelj Rop, n e v e m ...". 

REZANJE ŠOŠTANJA mimšmMM 
Veste, kdo je Konrad Marčinko? Ne? Obrtnik. Tapetnik iz 

Mozirja. J e pa tudi slikar. Njegova platna so zamenjala risbe 
Jožeta Svetine v galeriji banke v Šoštanju. Eazstavljene slike 
so optimistične, še posebej žareče sončnice. Motivi vsakdanji: 
pokrajine, tihožitja. Bealistične podobe, ki bi j ih brez sramu 
vsakdo od nas obesil v svoje stanovanje, da mu lepšajo pro-
stor, čas in življenje. Kolikšna je njiliova umetniška vred-
nost, težko sodim. Govorim samo o vtisu. Tako kot meni pa 
se slike vtisnejo v spomln tudi vsem drugim, recimo kar mno-
žici obiskovalcev v galeriji banke v Šoštanju, kjer mimogrede 
lahko opravijo tudi svoje denarne zadeve. Kar v galeriji! 

Namerno preobračam namen prostora ko pravim, da lah-
ko v galeriji na banki (na Trgu svobode) opravite tudl denar-
ne storitve. Jasno da gre v osnovi za banko ne za galerijo, ven-
dar je treba tistemu, ki skrbi za notranjost banke, izreči priz-
nanje, saj se njene stene zelo razlikujejo od mnogih drugih jav-
nih. prostorov, v katerih nas golta praznina belih. sten ali pa 
kričavo reklamiranje takšnih in drugačnih dobrin potrošniš-
ke družbe. 

Na drugi strani trga, pravzaprav na drugem šoštanjskem 
trgu pa je prava galerija. Ceprav zunaj nič ne piše, je v njej po-
časi dozorel h ram umetnosti. In to kakšne?! Čiste, boste re-
kU! Pato ne drži. Mestna galerija je z zadnjo raastavo zaniha-
la v smer trendovskega ehtizma kot pač vse, česar se loti ob-
činski triumvirat. Koncept mestne galerije je za razliko od ti-
ste v banki še neprepoznaven. Ali boije, ga še ni. Lahko pa, da 
je koncept to, da nlma koncepta? Nesporno pa je, da je gale-
rija javni prostor, ki je občinska lastnina in ki se vzdržuje iz 
proračuna, torej iz davkov. Saj veste, to je tisti denar, ki ga dr-
žava pridno sesa iz naših žepov. Mestna galerija pa je vseeno 
brez vednosti in volje najvišjega organa občine, prešla v roke 
županove hčerke, ki nam z narejeno strpnostjo res da ponu-
ja tudi dela domačih avtorjev, na drugi strani pa z osladno pre-
dimenzioniranostjo ponuja lasten okus kot merilo kvalitete na 

področju likovne umetnosti. Saj ne rečem, da je njen okus nek-
valiteten. Lahko da ni, lahko pa tudi je. Dejstvo je le, da se nam 
očitno želi prodati za kvaliteto le tisto, kar cenijo pri župano-
vih, to pa praviloma dosega visoko ceno na trgu. Naravno je, 
da je med porabniki umetnin sodobnikov merilo uspeha pač 
višina cene, ki jo kdo za čas svojega živyenja še lahko iztrži 
za svoje delo. Ter oddaJjenost razstave od rojstne vasi. Tako 
v Sloveniji kar globoko zadihamo, če kdo reče, da je ta in ta 
razstavljal v Earizu. Zato primerjava med platni Konrada 
Marčinka, ki visijo v galeriji banke, in med praznimi okvirji 
in drugimi slikami Jure ta Cekute, ki so inštalirane po stenah 
in pod stropom mestne galerije, ni primerjave. Medtem ko sled-
nje dosegajo astronomske cene (saj je slikar vendar razstav-
Ijal v New Yorku), lahko Marčinkova platna dobite za tride-
set tisočakov. 

Popolnoma jasno mi je, dabom ob tem razmišljanju ponov-
no deležen očitkov, da a-priori kritiziram vse, kar se skoti v 
gozdu aktualne oblasti v naši občini. Ampak, jaz ne vem... Prej 
mi ni šlo v račun, da Je na vseh mogočih in nemogočih javnih 
prireditvah, od komemoracij pri bakli pod Goricami do Pre-
šernovega dne, vedno briljirala tajnica takratne krajevne sku-
nosti. Zdaj je reč natančno ista, le da je njeno vlogo prevzela 
županova hči. Ees da imata obe za takšno delo smisel in pre-
cej igralskega daru, da o splošni razgledanosti ne govorimo, 
toda čoveku se utrudijo oči in ušesa in stara resnica je, da so 
spremem.be osvežujoče. Pa naj bo tako, si rečem. "Kaj se sUiš 
zraven?" se vprašam. Ne! Moti me le, da dogodki v mestni ga-
leriji že tečejo po klišeju. A človek še vedno lahko sam odbe-
re zrnje od plev kijub temu, da nam regijskega kulturnega "po-
lihistra" prodajajo kot likovnega kritika, najvidnejšega sloven-
skega literarnega kritika pa za navadnega novLnarja. Nenazad-
nje pa mi tudi ob zadnjem praznovanju kulture ostaja grenak 
priokus zapostavljanja domačinov. To se kaže v na videz tako 
nepomembnih rečeh, kot so video strani naše lokalne televi-
zije. Cekutova inštalacija (s psom ali brez njega) je našla pot 
med redke reklame KTV Šoštanj, predstavitev Badojeve knji-
ge, ki je šla v kontekst istega praznovanja, pa takšne publici-
tete ni bila vredna. Popolnoma jasno je, da tudi Marčinkcrva 
razstava ni deležna nobene publicitete. Saj je ni odprl župan! 

• Perorez 

V šolo 
V Gorenju dokazujejo, da je 

izobraževanje kadrov ena nji-
hovih stalnic. Menda tudi s 
tem, da so uvedli še šolske 
počitnice zaposlenih. 

Zaklad 
Raziskave menda potijuje-

jo, da leži Soštanj na črnih 
jajcah. Pa jim ni prav nič do 
tega, da bi se spremenila v 
zlata. 

Temno nebo 
Čeprav mnogi pravijo, da 

se nad turizmom v Zgornji 
Savinjski dolini razgrinjajo 
temni oblaki, večjega števila 
zvezd še ni videti. Vsaj ne na 
pomembnejših gostinsko-tu-
rističnih objektih. 

Glavobol 
Menda je malo čudno, pa 

bo kar držalo: zaradi zobo-
tehničnega laboratorija v 
Šmartnem ob Paki nekaterih 
v tem kraju ne bolijo zobje, 
kar glava. 

Stara lajna 
Kam po osnovni šoli? Na 

srednjo! Kam po srednji? Na 
univerzo! Kam po univerzi? 
Na zavod! Na zavod? Ja, na 

zavod za zaposlovanje. 

V Evropo 
Kar tri slovenska mesta so 

se že uvrstila med evropska 
karnevalska mesta. No, vsaj 
na tem področju ne bi smeli 
imeti težav. 
jL V V V Ssss... 

Na našem širšem območju 
so pridelali največ mleka v 
zadrugi Saleška dolina, sle-
dijo jim Smarje in Sentjur, 
najboljši posameznik pa je iz 
Šoštanja. Torej pravi Sššš, ki 
pa naj ne pomeni tišine, am-
pak glasne pohvale. 

Ozemljitev 
Košarkarska lestvica kaže, 

da so se v šoštanjskem klubu 
Elektra zadnji čas kar dobro 
"ozemljili". To pa žal ne po-
meni, da so zdaj varni. 

Pozor 
Ni vsa nevarnost od zgoraj! 

Šoštanjčani se bojijo podtal-
ne dejavnosti Velenjčanov. 

Neenakost 
Sneg vendarle počasi kopni. 

In Slovenija spet ne bo več 
tako "enaka", kot je bila zdaj 
nekaj časa. 

Vera Zupančič , do lgo le tna z a g n a n a at-
l e t ska d e l a v k a in S t a n e M i k l a v ž i n a , 
e d e n o d i z jemno nadarjen ih atletov in 
tisti, ki se še vedno ponaša s s lovenskim 
d r ž a v n i m rekordom n a d v a t i soč me-
trov, sta se n e d a v n o tega spet srečala . 
"Moja mami! Si lahko misliš, da s e m po 
v s e h teh letih še v e d n o šesti na pet, sed-
mi n a tri in o s m i n a deset t isoč me-
trov? Kje bi b i le naj ine meje, č e se n e 
bi starala, kaj?!" 

Znani alpinist , rekreator, gost inec (in 
še kaj b i s e naš lo) Franci Verko - Verč 
iz Topolš ice , je pred dnev i izjavil , da 
m u je dovol j držanja l inije in da se je 
o d l o č e n spet najesti , kot se spodobi . 
Lotil s e je skoraj o s e m k i l o g r a m o v 
težkega kruha iz pekarne Tratnik, obe-
n e m pa razmišljal, kaj bi š lo zraven za 
n a r e z e k . . . 

A brez skrbi. Kruha je bilo dovolj še za ne-
katere iz družbe. 

V sili še hudio je muhe 
Nemalo presenečeni so bili obiskovalci sankanja, ki ga je 

minulo nedeljo pripravila Socialdemokratska mladina v občini 
Šmartno ob Paki, ko so slišali, da sta pokrovitelja te športno-
zabavne prireditve občina Šmartno in lastnik podjetja Bum -
bar. Zadeva ne bi bila nič tako presenetljiva, če si ne bi bila 
lastnik in župan zaradi objekta stare šole v laseh. 

Nekatere je zaradi tega bolela glava, drugi so izrazili 
prepričanje, da so se v občini sprijaznili z usodo, tretji pa so 
njuno partnerstvo na prireditvi komentirali z znanim reklom: 
v sili še hudič muhe je. 

Hotela sta in nista 
Pravilnik o merilih in načinu kategorizacije nastavitvenih 

obratov je jasen in enak za vse: vsi nastavitveni obrati po vsej 
Sloveniji se morajo kategorizirati. Za kmetije so to od ene 
do štirih jabolk, za ostale obrate od ene do pet zvezdic. Niž-
je kategorije ocenijo nosilci sami, višje tudi, vendar to oce-
no potrdijo ali ovržejo izvedenci. V Zgornji Savinjski in Za-
drečki dolini so se (upravičeno) veselili dveh lepih hotelov 
in njune vloge pri razvoju gostinstva in turizma, pričakova-
li so "lepe" zvezdice. A kaj, ko teh hotelov kot kaže ni. VIo-
ge so upravne enote sprejemale (v podaljšanem roku) do 
31.12.1998, tudi januaija soše zamižale na obe očesi. Ob43 
nastavitvenih obratov v Zgornji Savinjski dolini je do konca 
decembra vloge z ocenami poslalo 30 nosilcev, izdanih je bilo 
enajst odločb o katcgorizaciji, vloge so sprejemali še januar-
ja, a med njimi (še) ni bilo obeh hoteiov v Logarski dolini in 
na Venišah! Kazni so visoke, promocija otežena, zakon 
"spregledan." (Se ob vseh nedorečenostih nadejajo novega 
podaljšanja, ali dolina preprosto nima hotelov?). 

Karel Destovnik - Kajuh. 55 let je minilo od njegove smr-
ti. Kip sredi rojstnega Šoštanja pa kot bi se čudil: "Takole ste 
se spomnili name? Takšnega, ranjenega in ponižanega, ste 
me pustili? Kako ste mi lahko naredili kaj takega?" 
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V Čistilnem servisu Jože 
Meh, podjetju z več kot dese-
tletno tradicijo na področju 
čiščenja objektov, s poslov-
nimi enotami v Ljubljani, 
Novem mestu, Mariboru in 
Velenju, kjer imajo sedež, in 
z 180 zaposlenimi, so pred 
nedavnim certifikatu kako-
vosti dodali še okolje varstve-
ni certifikat ISO 14001. S 
tem so pokazali.da dobro de-
lajo, in da imajo tudi zdrav 
odnos do okolja. 
Sistem upravljanja okolja po 
standardu ISO 14001 so gra-
dili in uvajali približno leto 
dni in pre'cej energije, časa 
in denarja naložili v znanje in 
v dvig okolje varstvene zave-
sti pri zaposlenih. "Certifikat 
dokazuje, da smo odločeni 
prispevati k preprečevanju 
onesnaževanja okolja svoj 
delež in uvajati pri delu take 

postopke, ki to omogočajo. Gre za dobro naložbo, saj lahko že 
pokažemo povsem konkretne prihranke na področju porabe čis-
til in vode. Uvedli smo okolju prijaznejšo tehnologijo čiščenja 
in uporabo biološko razgradljivih čistil, " pravi Jože Meh, direk-
tor podjetja, v katerem poleg čiščenja in ravnanja z odpadki, ob-
vladujejo tudi izredne situacije. 

V podjetju bodo bodo uspešnost doseganja ciljev lahko v iz-
branih časovnih obdobjih tudi merili. V ta namen so razvili ka-
zalce, ki omogočajo preverjanje tudi od zunaj. S certifikatom pa 
so dokazali, da pri njih kakovost ni naključje, ampak rezultat stro-
kovnega, načrtnega in uspešnega dela. 

• mkp 

Jože Meh, direktor podjet-
ja:"Cilji nasega podjetja 

so tesno povezani z 
varstvom okolja." 

Podpis k sliki: Dr. Stanko Blatnik je udeležencem 
otvoritvene slovesnosti predstavil rezultate odkritij, nji-

hove posledice in sodobno tehnologijo. 

Velenjski grad 

Velika fizikalna 
odkritja 
VeJenje, 16. februarja - P r e d stotimi leti se je v fiziki zgodilo ve-
liko odkritij, ki so bistveno vplivala na razvoj znanosti, tehnologi-
je in družbe v 20. stoletju. Da ne bi ta odkritja šla neopazno 
mimo, so se člani Društva za razvijanje človekovih sposobnosti 
Velenje in podjetje Inova IR iz Velenja odločili za razstavo, na ka-
teri so predstavili nekaj odkritij, njihove posledice in tudi čas, v 
katerem so nastajala, kar pomeni, da so predstavili še umetnost, 

Certifikat ISO 14001 za Čistilni 
servis Jože Meh 

Kakovost ni 
naključje 

Iz dela gasilskih društev « 
PGD Velenje 

Poklicno jedro se je dobro "vživelo" 
VELENJE - V dejavnost 

Prostovoljnega gasi lskega 
društva Velenje, lani so se j im 
pridružili še poklicni gasilci ozi-
roma delavci tako imenovanega 
poklicnega jedra, je vključenih 
152 občanov mesta Velenje. 

Kot je na 102. rednem 
občnem zboru dejal predsed-
nik društva Boris Kovše, so 
lani opravili precej dela na 
organizacijskem, veliko več pa 
na operativnem področju. Bili 
so organizatorji uspešnega 
šestega tekmovanja pionirjev 
gasilcev Slovenije, med mnogi-
mi opravili pri vzdrževanju 
doma in urejanju njegove oko-
lice pa je še posebej izpostavil 
obnovo pomožnega objekta pri 
domu. Za opravljena dela so 
porabili več kot 2000 prosto-

voljnih ur. Negativno mnenje 
vlade Republike Slovenije gle-
de oprostitve davka na dobiček 
od pravnih oseb jih ni prav nič 
razveselilo, saj bodo sedaj mo-
rali poiskati drugo pot za 
rešitev tega vprašanja. Med 
drugim je Kovše izrazil še zado-
voljstvo ob delu njihove komi-
sije za mladino in ob izidu nji-
hove prve številke glasila 
Gasilček. Lani so velenjski ga-
silci pripravili še nekaj družab-
nih srečanj ter ob koncu leta 
obiskali svoje bolne in starejše 
člane. 

107 intervencij ali 46 odstot-
kov več kot leto prej kaže na to, 
da kljub vrsti preventivnih ak-
cij te niso povsod tako zalegle 
kot bi si želeli. Poleg sodelova-
nja na gasilskih tekmovanjih so 

velenjski gasilci lani precej svo-
jega prostega časa porabili tudi 
za prevoz vode občanom, sploh 
na območju Paškega Kozjaka 
(tamkajšnja gospodinjstva so 
oskrbeli s 750 tisoč litri). Jože 
Drobež, poveljnik društva, je 
ob tem opozoril na težave zara-
di nerednega plačevanja storit-
ve in prenizke cene, ki ne pokri-
va stroškov vzdrževanja vozil. 
Poleg izobraževanja članov in 
preventivnih akcij je omenil še 
pridobitev novega vozila za 
reševanje v prometnih ne-
srečah. Denar zanj je zagotovi-
la mestna občina Velenje. Delo 
poklicnega jedra, ki deluje v 
okviru društva, je po 
Drobeževem mnenju zelo do-
bro zaživelo, v prihodnje pa bo 
potrebno še veliko postoriti, da 

bodo njegovi delavci lahko 
uresničili vse z mestno občino 
Velenje dogovorjene naloge. 

Med letošnjimi nalogami ga-
silcev mesta Velenje velja ome-
niti skrb za organizacijsko-
tehnično dejavnost prostovolj-
nih gasilskih enot in poklicne-
ga jedra, izobraževanje, 
družabne aktivnosti, aktivnosti 
za dokup potrebne opreme ter 
več vzdrževalno-preureditvenih 
del na in v domu. 

Najprizadevnejšim gasilcem 
so ob koncu občnega zbora po-
delili priznanja. Med dobitniki 
slednjih velja posebej omeniti 
Igorja Zupana in Matjaža 
Meha, ki sta za nesebično 
pomoč ob lanskih poplavah 
prejela odlikovanje za hrabrost. 

• tp 

Gasilska zveza Zgornje Savinjske doline 

Dokončno uveljavljena organiziranost 
Od sredine februarja do prvih 

dni marca bodo v petnajstih ga-
silskih društvih na področju 
Gasilske zveze Zgornje 
Savinjske doline opravili letne 
občne zbore. Gasilci bodo oce-
nili preteklo delo, sprejeli za-
htevne načrte za letos, po po-
trebi opravili nadomestne volit-
ve v organe društev in seveda 
najzaslužnejšim podelili prizna-
nja. vse skupaj bo dobra podla-
ga za občni zbor zveze, ki bo 
predvidoma konec marca ali v 
začetku aprila. 

Ena ugotovitev je ob tem že 
jasna. V lanskem letu je na-
mreč dokončno prevladalo spo-
znanje, da je edino smiselna 
enotna zveza za vse občine in za 
vsa društva. Za šest občinskih 
zvez gotovo ni pravih pogojev, 
zato danes zgornjesavinjska 
zveza združuje šest občinskih 
poveljstev. Po začetnih nedo-
rečenostih in tudi nerazume-
vanju posameznih okolij se je 
uveljavilo tudi financiranje de-
lovanja zveze, saj so župani ozi-
roma občine v lanskem letu do-

kaj redno nakazovale denar, se-
veda po merilih, ki so bila do-
govorjena na republiški ravni. 

Lansko delovanje je v veliki 
meri zaznamoval kongres slo-
venskih gasilcev, tudi zaradi 
dejstva, da je le vsako peto leto, 
v največji možni meri so opra-
vili vse redne dejavnosti, kar 
med drugim pomeni tudi orga-
nizacijo vseh tekmovanj na rav-
ni zvezi in po občinskih povelj-
stvih, pa tudi napore na po-
dročju izobraževanja in uspo-
sabljanja, sadovi tega pa se 

kažejo prav v teh mesecih. 
Zlasti so veseli dejstva, da so 
bili znova uspešni pri vključeva-
nju mladih v gasilske vrste, še 
posebej so uspeli povečati šte-
vilo najmlajših gasilk. 

Lani so našteli 20 posredo-
vanj pri'požarih, to pomeni tri 
manj kot leto poprej, ob hudih 
poplavah pa so zabeležili 15 
večjih akcij, v katerih je sodelo-
valo 590 gasilcev iz vseh 15 
društev. 

• jP 

Znatna kadrovska okrepitev 
V petnajstih gasilskih društvih Zgornje Savinjske in Zadrečke 

doline so vsa zadnja leta namenjali veliko pozornosti izobraževa-
nju in usposabljanju. Zanimanje je nihalo, vsekakor pa so se v za-
dnjem obdobju soočili zlasti s primanjkljajem gasilskih častnikov. 
To so še posebej občutili ob zaostrenih pogojih za opravljanje na-
log poveljnikov, kjer nista več dovolj velika volja in zavzetost za ga-
silstvo, nujni sta ustrezna izobrazba in usposobljenost. 

Zato so bili v soboto toliko bolj zadovoljni, ko je v prostorih na-
zarskega delavskega doma opravilo teoretični del izpitov za vod-
je enot oziroma gasilske častnike kar 28 kandidatov. Tečaj so 
začeli sredi novembra, zaključni izpit s praktičnim delom pa bodo 
kandidati opravljali v izobraževalnem centru na Igu pri Ljubljani. 

Vendar to še ni vse, nova kadrovska okrepitev še pride. Gasilska 
zveza Zgornje Savinjske doline bo namreč v kratkem začela še tečaj 
za nižje gasilske častnike, za katerega se je prijavilo celo 68 kandi-
datov, kar bo za društva in zvezo vsekakor velika pridobitev. V 
letošnjem načrtu ima zgornjesavinjska zveza še izobraževanje za 
upravljavce dihalnih aparatov, kar bodo zaradi najboljših pogojev 
izvedla na Igu pri Ljubljani. • jp 

arhitekturo in modo s preloma devetnajstega stoletja. 
Kot je na otvoritveni slovesnosti v prostorih velenjskega gradu 

poudaril dr. Stanko Blatnik, ki j e razstavo zasnoval, z n jo ne želi-
jo le zaznamovati velikih fizikalnih odkritij ob koncu dvajsetega 
stoletja, ampak opozoriti tudi na pomen znanosti in med ljudmi, 
posebej med mladimi, spodbuditi zanimanje zanjo in za tehnologi-
jo. "Danes smo na prehodu iz industr i jske v informacijsko 
družbo. Če žel imo uspeti , m o r a m o spremenit i tudi vzorce 
mišljenja. Upamo, da bodo obiskovalci razstave dobili navdih in 
pogum za ta premik, I je še med drugim dejal dr. Stanko Blatnik. 
Razstavo so pripravili v okviru projekta Park znanosti in tehnologi-
je Velenje, finančno jo je podprla Slovenska znanstvena fondaci-
ja, material zanjo pa so prispevali Britanski svet, Ruska vesoljska 
agencija, Šolski center Velenje, Gorenje Point, velenjski Muzej, re-
vija Življenje in tehnika in še nekateri drugi. Odprta bo do kon-
ca tega meseca. 

• tp 

PGD Gaberke 

Delovno in tudi uspešno leto 
GABERKE - Ne nedavnem 

občnem zboru so člani 
Prostovoljnega gasilskega 
društva Gaberke ob pregledu 
opravljenega dela v preteklem 
letu ugotavljali, da je bilo leto 
zelo delovno in tudi uspešno. 

Čistili in urejali so dom ter 
njegovo okolico, ob tem seve-
da niso zanemarili aktivnosti na 
področju operativne in preven-
tivne dejavnosti. Bili so še orga-
nizatorji ali soorganizatorji 

družabnih prireditev v kraju, 
skrbeli so za pestro društveno 
druženje prijetnega s koristnim, 
izkazali pa so se tudi pri nude-
nju pomoči sokrajanom v lan-
skih poplavah. Po besedah pred-
sednika gaberških gasilcev 
Karla Judeža so za opravl jeno 
delo in še nekatere druge aktiv-
nosti gasilci opravili več kot 
2400 prostovoljnih ur. 

Zavzeto deio na vajah se je 
desetinam društva obrestovalo 

na raznih tekmovanjih, kjer so 
dosegale dobre uvrstitve, pa tudi 
pri gašenju edinega požara na 
požarno-varnostnem območju 
društva, saj so ga učinkovito in 
hitro pogasili. Skrb za izob-
raževanje članov je ob preventiv-
nem delu ena od stalnic v delo-
vnem programu gasilcev Gaberk 
že nekaj let. 

Bistveno novega, v primer-
javi z minulim letom, gasilci le-
tos ne bodo počeli. Skrbi za iz-

obraževanje članov, vzdrževa-
nje opreme, vozil in doma, aktiv-
nostim ob mesecu požarne var-
nosti, družabnim prireditvam so 
dodali še priprave na praznova-
nje 70-letnice društva prihod-
nje leto. 

Ob koncu občnega zbora so 
izvolili še novega poveljnika. 
Petra Bovho j e z a m e n j a l 
Bogdan Lampret. 

• tp 
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CETRTEK, 

25. februarja 

SLOVENIJA 1 
08 .30 An ban pet podgan 
08.55 Moj prijatelj Arnold 
09 .25 Otroški program 
10.15 Zgodbe iz školjke 
10.40 Risanka 
11.10 Službeni vhod, 7/11 
12.00 Živali na f i lmskem platnu, 3 
12.30 Življenje slovenskih vasi, 3 
13.00 Poročila, vreme, špor t 
14.40 Zoom 
16.10 Osmi dan 
16.40 Slovenci po svetu 
17.00 Enajsta šola, oddaja za 

radovedneže 
17.40 Glejte, kako rastejo 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Znanje je ključ 
18.30 Zenit 
19.15 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.05 Tednik 
21 .00 TV poper 
21 .40 Homo turist icus 
22 .00 Odmevi, vreme, šport 
22.50 Podoba podobe 
23.20 Somrak stoletja 

SLOVENIJA 2 
10.25 Ramsau: SP v nordijskih 

disciplinah 4 x 5 km Ž, 
prenos 

11.40 Angel, varuh moj, 17/22 
12.30 Rdeče in črno, 1/4 
13.20 Svet poroča 
15.25 Cofko cof 
15.50 Očetova slava, franc. f i lm 
17.30 Po Sloveniji 
18.05 Zla kri, 1/4 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Čuk tv: veliki show 
21.35 Ekstremne avanture: 

Christophe, 2/13 
22.00 Poseben pogled: Spomini 

na Artauda, franc. f i lm 

U f 
• ^ T V F 1 

06.00 Oobro jutro, Slovenija 
09 .00 Marimar, nan. 
10.00 Za Eleno, nan. 
11.00 Kassandra, nan. 
12.00 Matlock, nan. 
13.00 Blanche, nan. 
14.00 Nikita, nan. 
15.00 Urgenca, nan. 
16.00 Gorski zdravnik, nan. 
17.0 Za Eleno, nad. 
17.50 Marimar, nan. 
18.20 Kassandra, nan. 
19.15 24 ur 
20 .00 Beverly Hills 90210, nan. 
21 .00 Brez zapor z Jonasom 
22.00 Prijatelji, nan. 
22 .30 George in Leo, nan. 
23 .00 Zlata krila, nan. 
00.00 Privid zločina, nan. 
01 .00 24 ur, ponovitev 

< ^ V kanal l 
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09.00 NAJ SPOT DNEVA 
09 .00 

09 .05 VIDEO TOR glasbena 
09 .00 

oddaja 10.15 
09.50 VABIMO K OGLEDU 
09.55 VEČERNIKLEPET 
10.35 VABIMO K OGLEDU 
10.40 TVIZLOŽBA 
12.00 VIDEOSTRANI 11.15 

18.55 NAJ SPOT DNEVA 11.20 

19.00 REGIONALNE NOVICE 
11.50 

19.05 OTROŠKI PROGRAM 11.50 

19.30 TVIZLOŽBA 12.15 
19.35 OBVESTILA 12.20 
19.55 EPP/ VABIMO K OGLEDU 17.55 
20.00 SKRBIMO ZA ZDRAVJE: 18.00 

KOŽNE BOLEZNI - 19.00 
PSORIAZA. Gost v studiu: 19.05 
prim. spec. akad. st. JOŽE 

19.05 

ARZENŠEK, dr. med. 
21 .00 KAKO BITI ZDRAVIN 19.25 

ZMAGOVATI: S.E.M. - 58. 19.30 
oddaja 19.55 

21.30 REGIONALNE NOVICE 20.00 
21.35 ZGODOVINA AVTOMOBI-

LIZMA, 34. oddaja 21.30 
22.00 NAJ SPOT DNEVA 21.35 
22.05 TV IZLOŽBA 22.35 
22.10 VIDEOSTRANI 22.40 

PETEK, 
26. februarja 

SLOVENIJA 1 
08 .30 
09 .00 
09.30 
09.40 

10.20 
10.30 

12.25 
13.00 
14.10 
15.00 
16.0 
16.30 
17.0 
17.40 
18.00 
18.10 
18.35 
19.15 
19.30 
20.00 
20.15 
21.30 
22.00 
22.30 
22.40 
22.50 
00.00 

An ban pet podgan 
Moj prijatelj Arnold, 5. del 
Glejte, kako rastejo 
Enajsta šola, oddaja za 
radovedneže 
Risanka 
Henrik Ibsen: Nora, 
Prešernovo gledališče 
Kranj, predstava 
Zenit 
Poročila, vreme, špor t 
Po domače 
Zborovska glasba 
Podoba podobe 
Mostovi 
Rdeči grafit 
Otroška oddaja 
Obzornik, vreme, šport 
Izzivi prihodnosti, 21 /22 
Razpoke v času 
Risanka 
TV dnevnik 
Zrcalo tedna 
Ema'99 
Seinfeld, 7 /22 
Odmevi, vreme 
Kultura 
Šport 

Polnočni klub 
Trio Barocco Forte -
Frančiškanska cerkev 

SLOVENIJA 2 
10.25 

12.25 
13.40 
15.05 
16.40 
17.30 
18.05 
18.30 
19.00 
19.30 
20.00 
20.10 

22.30 

00.20 
01.05 

Ramsau: Sp v nordijskih 
disciplinah 4 x 10 km M, 
prenos 
Zla kri, 1/4 
Drobtinica III., danski f i lm 
Čuk tv : veliki show 
Spoznavajmo, 8/8 
Po Sloveniji 
Žebljico na glavico, 2 /24 
Simpsonovi, 1/50 
Kolo sreče, tv igrica 
Videoring 
Šport 
Ramsau: Sp v nord. 
discipl inah- skoki, 90 m, 
prenos 
Film tedna: Widowmaker, 
ang. f i lm 
Nash Bridges, 16/18 
Poročila, 7/13 

06 .00 Dobro jutro, Slovenija 
09 .00 Marimar, nan. 
10.00 ZaEleno, nad. 
11.00 Kassandra, nan. 
12 .00 Matlock, nan. 
13 .00 Blanche, nan. 
14.0 Brez zapor z Jonasom 
15.00 Urgenca, nan. 
16.00 Gorski zdravnik, nan. 
17.00 ZaEleno, nad. 
17.50 Marimar, nan. 
18 .20 Kassandra, nan. 
19.15 24 ur 
20 .00 Film2: Vrtinec, amer. f i lm 
21.45 Ethan Frome, amer. f i lm 
23.45 Glej mel, ero t ičn i f i lm 
01 .30 24 ur, ponovitev 

kanal l 
27 

D 0 B R 0 JUTRO: informa-
tivno-razvedrilna oddaja 
SKRBIMO ZA ZDRAVJE: 
KOŽNE B0LEZNI -
PS0RIAZA. Gost v studiu: 
prim. spec. akad. st.. J0ŽE 
ARZENŠEK, dr. med. 
VABIMO K OGLEDU 
KAKO BITIZDRAVIN 
ZMAGOVATI; S.E.M. - 58. 
ZGODOVINA AVTOMOBI-
LIZMA, 34. oddaja 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
OTROŠKI MIŠ MAŠ 
REGIONALNE NOVICE 
LOKALNI UTRIP: informa-
tivna oddaja lokalnih 
skupnost i 
TVIZLOŽBA 
OBVESTILA 
EPP/ VABIMO K OGLEDU 
ZADNJA BESEDA, ameriški 
f i lm (The Last Word, 1996) 
REGIONALNE NOVICE 
IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI do 24.00 

SOBOTA, 
27. februarja 

SLOVENIJA 1 
08.00 Zgodbe iz školjke 08 .00 Mumini, 12/14 
08 .30 Nesrečniki, 22 /26 08.25 Tabaluga, 13/26 
08.55 Otroška oddaja 08.50 Srebrnogrivi konjič, 26 /39 
09 .20 Don Kihot, 23 /39 09.15 Telerime 
09.45 Razpoke v času 09.20 Zares divje živali 
10.20 Ema'99 09.50 Ozare 
11.35 Seinfeld, 7 /22 09.55 Veliki skladatelji: Čajkovski, 
12.00 Tednik 11.00 Gospodarj i živali, 8 /13 
12.50 Dobrodošl i doma 11.30 Obzorja duha 
13.00 Poročila, vreme, šport 12 .00 Ljudje in zemlja 
13.15 Homo turistikus 13.00 Poročila, vreme, šport 
13.25 Prisluhnimo tišini 13.30 4 x 4 , oddaja o Ijudeh in 
13.55 Polnočni klub živalih 
15.05 Les follie des grandems, 13.55 Res je! 

franc. f i lm 15.20 TV poper 
17.00 Pomp 16.00 Trik trak 
18.00 Obzornik, vreme, špor t 16.30 Parada plesa 
18.10 Na vrtu 17.00 Po domače 
18.40 Velike romance 20. stoletja 18.00 Obzornik, vreme, špor t 
19.15 Risanka 18.10 Alpe, Donava, Jadran 
19.30 TV dnevnik, vreme, špor t 18.40 Življenje slovenskih vasi, 4 
20.15 Res je! 19.15 Risanka 
21.50 Živali na f i lmskem platnu, 4 19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
22 .30 Poročila, vreme, šport 20 .00 Zoom 
23.00 In življenje teče dalje, 8/8 21.35 Portret Draga Jančarja 
23.50 Klub lažnivcev, amer. f i lm 22.30 Poročila, vreme, šport 
01 .15 Na vrtu 22.55 Orfej in Evridika, opera 

SLOVENIJA 2 
08.25 Nostalgija z Beatniki 
09 .25 SP v alp. smuč. VSL M, 

1 .tek, pr. iz Ofterschwanga 
10.55 Are: SP v alp. smuč. smuk 

Ž, prenos 
11.55 Košarka NBA action 
12.25 SP v alp. smuč. VSL M, 

2.tek, pr. iz Ofterschwanga 
13.25 Are: SP v alp. smuč. smuk 

Ž, prenos 
14.45 SP v nord. discipl. 30 km 

Ž, posnetek iz Ramsaua 
15.45 Košarka NBA action 
17.40 Smučarski teki - alpski 

pokal, posnetek s Pokljuke 
17.55-19.30 Košarka KF za EP M: 

Slovanija: Bolgarija; 
rokomet - liga prvakov PF 
1. tekma M; Vt F prva 
t ekmaŽ (ali 19.55-21.30) 

19.30 Videoring 
20 .00 Le chateaue de ma mere, 

franc. f i lm 
21.40 Trend, oddaja o modi 
22 .10 Sobotna noč: Babewatch, 

koncert; Garth Brooks 

07.00 
07.30 
08.00 
08.30 
09.00 
09.30 
10.00 
10.30 
11.00 
11.30 
12.00 
12.30 
13.30 
14.30 
15.30 
16.30 
17.30 
18.20 
19.15 
20.00 

22.15 
23.15 

01.00 
02.00 

09.00 
09.05 
10.05 

10.25 

11.55 
12.00 
18.55 
19.00 

19.55 
20.00 

20.20 

21.20 

21 .40 
22.00 
22.05 
22.10 

Bojevniki prihodnosti, ris. 
Jetsonovi, risana serija 
Kremenčkovi, risana serija 
Iz knjige vrlin, risana serija 
Maska, risana serija 
Batman, risana serija 
Muppet tv, nan. 
Power ranger, nan. 
Morska deklica, nan. 
Beli očnjak, nan. 
Mlada čarovnica, nan. 
1 , 2 , 3 - k d o dobi? 
Prijatelji Felix, nan. 
Herkul, nan. 
Xena 

Policijska akademija, nan. 
Pop'n rol, glasbena oddaja 
Izganjalka vampirjev, nad. 
24 ur 
Filmski hiti: Ko moški Ijubi 
žensko, amer. komedija 
Komandosi, nan. 
Naravnost fantastično, ang. 
f i lm 
Playboy special, erot. serija 
24 ur, ponovitev_ 

kana l l 
27 
46 
52 

NAJ SPOT DNEVA 
OTROŠKI MIŠ MAŠ, ponov. 
LOKALNI UTRIP: MESTNA 
OBČINA CELJE; informativ-
na oddaja lokalnih skupnosti 
ZADNJA BESEDA, ameriški 
f i lm (The Last Word, 1996) 
VABIMO K OGLEDU 
TV IZLOŽBA, VIDEOSTRANI 
I\IAJ SPOT DNEVA 
V MOJEM KOŠKU JE PA 
MAVRICA, otroška oddaja 
EPP/ VABIMO K OGLEDU 
769. VTV MAGAZIN, 
regionalni inform. program 
GLASBENILABIRINT, oddaja 
z narodno zabavno glasbo 
IZ NAŠEGA ARHIVA: ZLATA 
RIBICA: ŽELIM Sl LETETI 
769. VTV MAGAZIN, pono. 
NAJ SPOT DNEVA 
TVIZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 

NEDEUA, 
28. februarja 

SLOVENIJA 1 

SLOVENIJA 2 
09 .25 SP v alp. smuč. SL M, 

1 .tek, pr. iz Ofterschwanga 
10.25 Ramsau: SP v nord. 

discpl., 50 km M, prenos 
12.25 Ofterschwang: SP v alp. 

smuč. SL M, 2.tek, prenos 
13.20 Policija na naši strani 
13.50 Kino Kekec:Dizzy, Lieber 

Dizza, nemški f i lm 
18.45 Teniški magazin 
19.15 Smučarski teki - alpski 

pokal, posnetek s Pokljuke 
19.30 Videoring 
20 .00 Rdeče in črno, 2/4 
20.55 Zgodba o Nehruju in 

Gandiju, 2/4 
21.50 Šport v nedeljo 
22.35 Murphy Brown, 1/26 
23.05 Widowmaker, ang. f i lm 

07 .00 Mali bogataš, ris. serija 
07 .30 Jetsonovi, ris. serija 
08 .00 Kremenčkovi, risana serija 
08 .30 Nazaj v prihodnost, risanka 
09.00 Najlepša hvala Willy Wuff, 

nemški mlad. f i lm 
10.30 Kalifornijske sanje, nan. 
11.00 Beverly hills 90210,nan. 
12.00 Melrose place, nad. 
13.00 Angeli na delu, nan. 
14.00 Punce s pomola, nan. 
14.30 Romance Rosamunde 

Pilcher, nemški f i lm 
16.00 Nedeljsko popoldne 
19.15 24 ur 
20 .00 Melrose place, nan. 
20 .50 Fotomodeli, nad. 
21.45 Špor tnascena 
23 .00 Po izgubi, amer. f i lm 
01.00 24 ur 

kanal l 
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PONOVITVE ODDAJ: 
09 .00 
10.00 

10.20 

10.40 

11.40 

12.00 

13.00 
13.05 

14.05 

15.05 

16.05 

16.25 
17.00 

18.00 

19.30 
20.15 
21.00 

21.30 

OTROSKI MIS MAS, ponov. 
768. VTV MAGAZIN, 
regionalni inform. program 
ŠPORTNITOREK, športna 
informativna oddaja 
IZ PONEDELJKOVE 
ODDAJE DOBROJUTRO 
769. VTV MAGAZIN, 
regionalni inform. program 
DOBER VEČER, GOSPOO 
PREDSEDNIK. Gost: dr. 
FRANCE BERNIK, predsed-
nik SAZU 
EPP/ VABIMO K OGLEDU 
IZ SREDINE ODDAJE 
DOBROJUTRO 
GLASBENI LABIRINT, 
oddaja z narodn. glasbo 
IZ PETKOVE ODDAJE 
DOBROJUTRO 
LOKALNI UTRIP: MESTNA 
OBČINACEUE; informativna 
oddaja lokalnih skupnosti 
VIDEOSTRANI 
SKRBIMO ZA ZDRAVJE: 
KOŽNE BOLEZNI -
PSORIAZA. Gost; prim. 
JOŽE ARZENŠEK, dr. med. 
ZADNJA BESEDA, ameriški 
f i lm (The Last Word) 
VIDEO TOR glas. oddaja 
VEČERNI KLEPET 
KAKO BITI ZDRAV IN 
ZMAGOVATI; S.E.M. -
VIDEOSTRANI 

PONEDEUEK, 
1. marca 

SLOVENIJA 1 
08 .30 Rdečigraf i t 
10.20 Otroška oddaja 
10.30 Izzivi prihodnosti 
11.00 N a v r t u 
11.25 Velike romance 20. stoletja 
11.55 Alpe-Donava-Jadran 
12.30 Utrip 
12.45 Zrca lotedna 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.10 Dizzy, lieber Dizzy, nemški 

f i lm 
15.15 4 x 4, oddaja o Ijudeh in 

živalih 
15.40 Portret Draga Jančarja 
16.30 Dober dan, Koroška 
17.00 Radovedni Taček 
17.20 Zares divje živali 
17.40 Volkovi, čarovnice, velikani, 

9 /13 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18 .10 Recept za zdravo življenje 
19.00 Žrebanje 3 x 3 plus 6 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20 .0 KomisarRex, 7/18 
21 .00 Karpo Godina: lokal šumi, 

dokumentarec meseca 
22.0 Odmevi 
22.25 Univerzitetni razgledi 
22 .40 Šport 
22 .50 Kontrapunkt, omizje o 

kulturi 
00 .00 Recept za zdravo življenje 

SLOVENIJA 2 
10.00 Sobotna noč, ponovitev 
12.00 Pravila igre, 2/6 
12.30 Simpsonovi, 1/50 
12.55 Zgodba o Nehruju in 

Gandiju, 2 /4 
15.25 Fantomas Against Scotland 

Yard, franc. ital. f i lm 
17.00 Policija na naši strani 
17.30 Po Sloveniji 
18.00 Sestre, 6 /24 
19.00 Štafeta mladosti 
20 .00 Gospodarska panorama 
21.00 Studio city 
22 .30 Zvezde Hollywooda, 

dokum. oddaja 
23.00 Brane Rončel izza odra 
00.25 Fantomas Against Scotland 

Yard, franc. ital. f i lm 

06.00 
09.00 
10.00 
11.00 
12.00 
12.45 
14.00 
15.00 
16.00 
17.00 
17.50 
18.20 
19.15 
20.00 
21.10 
23.10 
00.0 
01.0 

Dobro jutro, Slovenija 
Marimar, nan. 
Za Eleno, nad. 
Kassandra, nan. 
Matlock, nan. 
Športna scena 
Fotomodeli, nad. 
Urgenca, nan. 
Gorski zdravnik, nan. 
Za Eleno, nan. 
Marimar, nan. 
Kassandra, nan. 
24 ur 

1 , 2 , 3 - k d o dobi? 
Rocky, amer. f i lm 
Stražar, nan. 
Privid zločina, nan. 
24 ur, ponovitev 

k a n li 
27 
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09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno - razvedrilna oddaja 

10.15 769. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 

10.35 VABIMO K OGLEDU 
10.40 GLASBENI LABIRINT, 

ponovitev 
11.40 TVIZLOŽBA 
12.20 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TVIZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
19.55 EPP / VABIMO K OGLEDU 
20.00 POSLANSKA PISARNA; 

pogovor v studiu 
21 .00 REGIONALNE NOVICE 
21.05 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
22.05 TVIZLOŽBA 
22 .10 VIDEOSTRANI 

TOREK, 
2. marca 

SLOVENIJA 1 
08 .30 Radovedni Taček 
08 .50 Volkovi, čarovnice in 

velikani, 9 /13 
10.00 Pustolovščine, 24 /24 
10.20 Recept za zdravo življenje 
11.10 Tr iktrak 
11.30 Parada plesa 
12.10 KomisarRex, 7/18 
13.00 Poročila, vreme, šport 
14.40 Lokal šumi, dokumentarec 

meseca 
15.30 Kontrapunkt 
16.40 Duhovni utrip 
17.00 Zlatko Zakladko: spom-

ladanska juha 
17.20 Dobri duh iz Avstralije 
18 .00 Obzornik, vreme, šport 
18 .10 Raziskovalec, 5 /6 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20 .00 Učitelj, 18 /18 
21.00 Pro et contra 
22 .00 Odmevi, vreme, šport 
22 .50 Lolita, feljton 
23.20 La maestra di muzzano, 

švic. drama 
01 .20 Raziskovalec, 5/6 

SLOVENIJA 2 
10.30 Sestre, 6/24 
11.20 Gospodarska panorama 
12.15 Trend, oddaja o modi 
12.45 Studio city 
14.15 Štafeta mladosti 
15 .20 Zvezde Hollywooda, 

dokum. serija 
15.50 Les follie des grandems. 

franc. f i lm 
17.30 Po Sloveniji 
18.00 Steenfortovi, 3 /6 
19.00 Lingo, tv igrica 
20.00 Jesenice: hokej na ledu 
sledi košarka EL (M), 1/8 F 
sledi nogomet pokal UEFA, 

posnetek 
23 .00 Ples v dežju, slovenski f i lm 

06.0 Dobro jutro, Slovenija 
09 .00 Marimar, nan. 
10.00 ZaEleno, nad. 
11.00 Kassandra, nad. 
12 .00 Umor jenap i sa la , nan. 
13 .00 Stražar, nan. 
14.00 Pop'n'rol 
15.00 Urgenca.nan. 
16 .00 Gorski zdravnik, nan. 
17 .00 ZaEleno, nad. 
17 .50 Marimar, nan. 
18 .20 Kassandra, nad. 
19.15 24 ur 
20 .00 Resnične zgodbe: Zlorabe v 

vrtcu, amer. f i lm 
21.45 Razstresena Ally, nan. 
22 .30 George in Leo, nan. 
23 .0 Stražar, nan. 
00 .00 Privid zločina, nan. 
01 .00 24 ur, ponovitev 

kanall 
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09.00 NAJ SPOT DNEVA 10.15 

09.05 POSLANSKA PISARNA, 
pogovor v studiu 10.35 

10.05 VABIMO K OGLEDU 10.40 

10.10 TVIZLOŽBA 
12.00 VIDEOSTRANI 11.00 

18.55 NAJ SPOT DNEVA 

19.00 OTROŠKI PROGRAM 
11.30 19.25 TVIZLOŽBA 11.30 

19.30 OBVESTILA 12.00 

19.55 EPP/VABIMO KOGLEDU 18.55 

20.00 770. VTV MAGAZIN, 19 .00 
regionalni informativni 19.05 
program 

19.05 

20.20 ŠPORTNITOREK, športna 19.25 

informativna oddaja 19.30 

20.40 IZ PRODUKCIJE 19.55 
ZDRUŽENJA LTV SLOVENI- 20.00 
JE. ODDAJA TV PTUJ 

20.00 

21.10 770. VTV MAGAZIN, 
21 .30 ponovitev 21.30 

21 .30 NAJ SPOT DNEVA 21 .35 

21.35 TVIZLOŽBA 22.35 

21.40 VIDEOSTRANI 22.40 

SREDA, 
3. marca 

SLOVENIJA 1 
09.30 Zlatko Zakladko 

09.45 • Dobri duh iz Avstralije, 8 /13 

10.25 Raziskovalec, 5/6 

11.15 Pro et contra 

12.05 Učitelj, 18 /18 

13.00 Poročila, vreme, šport 

13.45 Obzorja duha 

14.15 Ljudje in zemlja 

15.05 Brane Bitenc; Lolita 

15.35 Pomp 

16.30 Mozaik 

17.00 Pod klobukom 

18.00 Obzornik, vreme, šport 

18.10 Službeni vhod, 8/.11 

19.15 Risanka 

19.30 Onevnik, vreme, šport 

20.05 Sedmi pečat: izbruh, amer. 
f i lm 

22.15 Odmevi, vreme, šport 

23 .10 Osmi dan 

23.40 Simfoniki RTV Slovenija 

01 .10 Službeni vhod, 8/11 

SLOVENIJA 2 
10.20 Steenfortovi, 3 /6 

11.20 Vesoljski popotniki, dokum. 
oddaja 

12.10 Dokumentarec (športni) 

15.55 La casa rosa, ital. f i lm 

17.30 Po Sloveniji 

18.05 Angel, varuh moj, 18/22 

19.00 Kolo sreče, tv igrica 

19.30 Videoring 

20.0 Nogomet 1/4 F liga 

prvakov, prenos 

23.30 The boys, amer. f i lm 

06.00 

09.00 

10.00 

11.00 

12.00 

13.00 

14.00 

15.00 

16.00 

17.0 

17.50 

18.20 

19.15 

20.00 

21.40 

22 .30 

23.0 

00.00 
01.00 

Dobro jutro, Slovenija 

Marimar, nan. 

Za Eleno, nan. 

Kassandra, nan. 

U m o r j e napisala, nan. 

Stražar, nan. 

Raztresena Ally, nan. 

Urgenca, nan. 

Gorski zdravnik, nan. 

Za Eleno, nad. 

Marimar, nan. 

Kassandra, nan. 

24 ur 

Smrtonosn i šepet, amer. 
f i lm 

Nikita, nan. 

George in Leo, nan. 

Stražar, nan. 

Privid zločina, nan. 

24 ur, ponovitev 

kanall 
27 

^tm. 

09.00 DOBRO JUTRO; informa-
tivno-razvedrilna oddaja 

770. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 

VABIMO K OGLEDU 

ŠPORTNITOREK, športna 
informativna oddaja 

IZ PRODUKCIJE 

ZDRUŽENJA LTV SLOVENI-

JE. ODDAJA TV PTUJ 

TVIZLOŽBA 

VIDEOSTRANI 

NAJ SPOT DNEVA 

REGIONALNE NOVICE 

OTROŠKI PROGRAM 

TV IZLOŽBA 

OBVESTILA 

EPP/ VABIMO K OGLEDU 

NAJ SPOT, glasbena 
oddaja 

REGIONALNE NOVICE 

IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 

TV IZLOŽBA 

VIDEOSTRANI 

' "Naš ćas" izdaja Casopisno, zaiožniško in RTV Uredništvo: Propaganda: Nina Jug (vodja propagande), Sašo Konećnik, Jure Oblikovanje in graf. priprava: Naš čas d.o.o. 
| podjetje N A S ČAS, d.o.o., Velenje, Foitova 10. B o r j s Z A K 0 Š E K (direktor in glavni urednik), Stane Vovk (odgovorni Beričnik; telefon (063) 8 9 8 17 50, telefax (063) 8 5 1 - 9 9 0 . Tisk in odprema: MA-TISK d.d., Maribor. 

J i zha ja o b č e t r t k i h . urednik), Milena Krstič-Planinc (pomočn ica urednika), Janez S e d e ž u r e d n i š t v a j n u p r a v e : 3 3 2 0 V e | e n ; e F o i t o v a t „ 8 g Nenaročenih fotografij in rokopisov ne vračamo! 
M r ™ innampjnMa ™™ia i f i n q i r inm.o .>n a Plesnik, Tatjana Podgorsek, Boiana Spege (novinarj i ) , Mira Zakošek ' ' 

J J . P ' ,, .J 6 0 . ' ™ ™ o, T f,,rpHnira raHiial lania Kni .ta Šnpnpl ( n r a f i n a nhlik™all<a> namir telefon 0 6 3 8 9 8 1 7 50 , te lefax (063) 851 - 9 9 0 . Po mnen,u Ministrstva za informirame št 23/26-92 ,e Naš Cas'' uvrščen med 
n narocnma 1 .760 sit, poiletna naročmna 3 . 4 2 0 SiT, (uredn ca adija), Jan]a Kosuta-Spegel (graf icna oblikovalka), Damir < ' > proizvode informativnegaznačaja iz 13 toćke, tartfnašt 3. zakatere se platuie 

letna narocnma 6.400 siT. Smid (oblikovalec). Ziro račun pn APP Velenie, številka 52800-603-38482. 5% prametni davek. 
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POLICIJSKA POSTAJA 
VELENJE 

Mrtva v reki Paki 
Vsredo, 17. februarja, dopoldne, so občani v reki Paki pri mostu 

čez Kidričevo v neposredni bližini lekarne, opazili žensko truplo. 
Preiskovalci so ugotovili, da gre za 86-letno Marijo H. iz Velenja. Na 
truplu ni bilo znakov nasilja. 

Kje je laguna? 
V soboto, 20. februarja, med 22.30 in 23.20, je neznanec izpred 

lokala Skalca na Šmarški cesti v Velenju odtujil osebni avtomobil 
Renault Laguna 1.8 RT break, kovinsko zelene barve, registrskih 
števiik CE 68-61 A, last Aleksandra K. iz Velenja. 

Neznanec se je "znašel" 
V petek, 19. februarja, med 18.30 in 20.45, je neznanec vstopil v 

odklenjen predprostor stanovanjske hiše na Efcnkovi cesti v Velenju. 
Marjanu K. je ukradel moško bundo znamke Elan, rdeče barve in 
denarnico, v kateri je imel osebne dokumente in nekaj denarja. 

Luči menjale lastnika 
Na Primorski cesti v Šoštanju je v noči na soboto, 20. februarja, 

neznani storilec iz strehe tovornega avtomobila znamke TAM de-
montiral rumeni rotacijski luči. Lastnika Antona R. je oškodoval za 
okoli 36.000 tolarjev. 

Dišale so mu klobase 
V Skornem je neznanec v zadnjih 14-tih dneh obiskal nezaklenjeno 

kaščo Klemna M. Odnesel je 10 salam in tri svinjska plečeta ter last-
nika oškodoval za kakšnih 22.000 tolarjev. 

Iz vrtca "odšla" torbica 
V ponedeljek, 22. fcbruarja, malo po 14. uri, je izginila ženska tor-

bica iz poslovnega prostora vrtca Rožle v Velenju. Marija M. je os-
tala brez osebnih dokumentov, ključev in manjše vsote gotovine. 

Izsiljevalci spet na delu 
V ponedeljek, 22. februarja, malo pred 19. uro, so na Rudarski 

cesti v Velenju "delovali" štirje izsiljevalci. Mladi nasilneži, so od 
mladoletnega P.T. izsilili 350 tolarjev in tri bloke za malico, od 
mladoletnega M.S. pa 1.200 tolarjev. Velenjski policisti bodo naredili 
vse, da nasilnežem preprečijo takšna in podobna dejanja, zato pozi-
vajo vse morebitne oškodovance, da zadeve prijavijo, tudi če gre za 
zelo majhne vsote. Izkušnje kažejo, pravijo policisti, da je bilo na-
jbrž v tem primeru oškodovanih še več občanov, ki pa zadeve niso 
prijavili. Bodisi, ker se bojijo posledic, bodisi, ker znesek ni bil ve-
lik, lahko pa tudi zato, ker jim je nerodno. Ni pa to rešitev, pravijo 
in pozivajo morebitne oškodovance, da zadeve prijavijo, tako bodo 
stvari lahko prišli prej do dna. 

Ogenj je bil podtaknjen 
V petek, 19. februaija, ob 3.45, je na Cesti talcev v Šoštanju zagorel 

tovorni avtomobil fiat ducato, last Janeza D. Vozilo je uporabljal 
Bojan L. iz Šoštanja. Ogenj je, še preden je zajel celotno vozilo, z 
uporabo gasilnega aparata uspel pogasiti občan. Policisti in krimi-
nalisti so ugotovili, da je bil ogenj podtaknjen. Nastala gmotna 
škoda znaša okoli 200.000 tolarjev. 

POLICIJSKA POSTAJA 
MOZIRJE 

lz torbice ukradel denar 
V soboto, 20. februarja, med 10. in 10.30 uro, je nekdo na Savinjski 

cesti v Mozirju izkoristil premajhno pazljivost Angele U. in ji iz tor-
bice ukradel denar in hranilno knjižico, ki jo je imela v usnjeni tor-
bici. Oškodoval jo je za okoli 50.000 tolarjev. 

POLICIJSKA POSTAJA 
ŽALEC 

Pozor, radar! 
Na območju Policijske V noči iz petka na soboto, 

postaje Velenje bodo policisti 
nadzirali hitrost v prometu z 
radarj i danes. v četrtek, 25. 
februaija, popoldan; v 
ponedeljek, 1. marca, zjutraj 
in dopoldne ter v sredo, 3. 
marca, popoldne. 

med 26. in 27. februaijem, pa 
bodo poostreno nadzirali 
promet. Pozorni bodo na 
voznike, ki vozijo pod 
vplivom alkohola. 

• mfcp 

Na UNZ Celje zavračajo očitke 

Komandir ni bil 
več komandir 

CELJE - ZALEC - V 
razpravi o interpelaciji proti 
ministru za notranje zadeve 
Mirku Bandlju, je bilo 
izrečenih tudi nekaj obtožb 
na račun dela delavcev UNZ 

iz prve roke 

V 
E R A 

ERIN MOJSTER JAKA v NASVETIH IZ PRVE ROKE v programu 
Radia Velenje spet v sredo, 3. marca, ob 8.50. uri. 

Tokrat z gostom, agronomom iz Era Vis a vis, gospodom 
Sašom Georgijevskim, ki vam bo svetoval, kaj v marcu 
postoriti na vrtu, v sadovnjaku... Vaša vprašanja 
sprejemamo do torka, 2. marca na naslov: Naš čas, 
d.o.o.,Foitova 10,3320 Velenje, s pripisom "ERININASVETI 
IZPRVER0KE". 

Odgovore boste slišali v sredo, 2. marca, ko bomo izžrebali 
knekoga od vas, ki bo pravilno odgovoril na Erino nagradno. 
vprašanje: 

85 
KS OOCb psdkfitfc) w Gta SS& s rflefi 
Odgovore pošljite najkasneje do torka, 2. marca, na isti 
naslov kot vprašanja za oddajo. 

Celje. Med drugim očitek v 
zvezi z bivšim komandirjem 
PP Žalec, ki naj bi vinjen 
pridržal tri mladoletnike, 
grozil z orožjem in v služben-
em vozilu nadlegoval sopotni-

co, kaznovan pa naj ne bi 
bil. 

Na ta in še nekatere druge 
očitke so se odzvali v vod-
stvu UNZ Celje, kjer pravi-
jo, da je ta informacija 
netočna in zavajujoča. 

9. julija 1997 so prejeli po 
telefonu prijavo občanke o 
nedostojnem vedenju ko-
mandirja. Že naslednji dan 
je načelnik uprave imenoval 
komisijo, ki je primer 
raziskala. Istega dne je za 
vodenje policijske postaje 
pooblastil drugega delavca. 
Na osnovi ugotovitev 
komisije so zoper ko-
mandirja podali predlog za 
uvedbo postopka o prekršku 
zoper javni red in mir, bil pa 
je tudi razrešen funkcije ko-
mandirja in razporejen na 
manj odgovorno delovno 
mesto v UNZ Celje. 

• mkp 

I 

Podjetje za izobraževanje 
v sodelovanju s Srednjo trgovsko šolo Celje 

RAZPISUJE IZOBRAŽEVALNE PR0GRAME PRID0BIVANJA 
IZOBRAZBE IN PREKVALIFIKACIJE V P0KLIC 

• PRODAJALEC (PREKVAUFIKACUA) 

- EK0N0MSKITEHNIK 
(DIFERENCIALNI PR0GRAM IN PREKVALIFIKACIJA) 

Pričetek bo 30. marca 1999 ob 16.h 
v poslovni stavbi Ingrad 

TRGOVINA KOSARICA .^artt 
Pemovo 17a (pri Veliki Pirešici) 
Telefon/fax: 063 /728-080 

POSEBNO UGODNA PONUDBA 
V TEM TEDNU 

SKADK0R 50/1 KG 124,90 KRMNIJEČMEN 23,90 
M0KAT500 25/1 KG 62,90 KRMNA K0R0ZA 26,90 
0UEZVEZDA12/1 L 199,90 KRMILNA M0KA 16,50 
KAVABAR100G 148,90 CVETAL1L 519,90 
GHIGIP0LŽKI, ŠPAGETI 79,90 Z E M U A Z A R O Ž E 5 0 L 619,90 
ČOKOLEŠNIK2OOG 189,00 T0AL. PAPIRIOROL 199,90 
RAMA500G 229,90 P IV0VZAB0J0 3.099,00 
NAP0LITANKE1 KG 469,90 JERUZALEMČAN12/1L 299,90 
VEGETA1 KG 869,90 BIBITALAHKA6x1,5L 659,40 
WEISEERRIESE 5,4 KG 899,90 ŽEN.TRENIRKA 3.950,00 

VEUKAIZBIRA SEMENSKEGA KROMPIRJAIN UMETNIH GNOJIL ZA 0BDARITEV 
NAJDRAŽJIH BOSTE G0T0V0 NAŠU DARIL0 V NAŠITRGOVINI, DARILO PA 

VAM B0M0 TUDIARANŽIRAU. CENE VEUAJO DO RAZPRODAJE ZALOG. 

*KDOR VARČUJE- V KOŠARICIKUPUJE!* 

V avto po eriksona 
V večernih urah, v petek, 19. februarja, je neznanec v Ulici talcev 

v Žalcu razbil steklo na osebnem avtomobilu golf, iz avtomobila je 
ukradel mobilni telefon znamke Erikson. Lastnika Mateja J. je 
oškodoval za okoli 15.000 tolarjev 

Podobna kraja, tudi mobilnega telefona, se je zgodila dva dni 
pred tem tudi v Velenju. Iz avtomobila parkiranega v podzemnih 
garažah na Kardeljevem trgu je neznanec ukradel mobilni telefon 
in z dejanjem oškodoval lastnika Gorana J. iz Velenja za 30.000 to-
larjev. 

Nezaželen obisk 
V petek, 19. februarja, ob 23.15, je 36-letni Vili K. prišel v ne-

naseljeno in nezaklenjeno stanovanjsko hišo last Staneta B. v Vrbju. 
V času, ko si je po hiši nabiral starejša oblačila, ga je opazil lastnik, 
ki je o tem obvestil žalske policiste. Ti so nenapovedanega obisko-
valca prijeli v neposredni bližini hiše in mu zasegli trenirko, jakno 
in mikico. 

Izmaknil žensko torbico 
V ponedeljek, 22. februaija, med 14. in 14.15 uro, je neznanec prišel 

v prostore Upravne enote Žalec, izkoristil odsotnost delavke Simone 
B. in ji iz omare ukradel torbico z denarjem in osebnimi dokumen-
ti. Simono B. je oškodoval za okoli 30.000 tolarjev. 
Vlomilcu ni uspelo 
V ponedeljek, 22. februarja, malo pred polnočjo, je nekdo poskušal 

vlomiti v kiosk Dela na Savinjski cesti v Žalcu. Ker so bila vrata do-
bro zavarovana, vlomilcu ni uspelo priti v notranjost. Povzročil pa 
je za okoli 50.000 tolarjev škode. 

MESTNA OBCINA 
VELENJE Mestna občina Velenje, Komisija za 

priznanja, na podlagi Odloka o priznanjih 
Mestne občine Velenje (Uradni vestnik 
M 0 Velenje, št. 2/97) objavlja 

0BVESTIL0 
o zbiranju pobud za podelitev priznanj 
Mestne občine Velenje v letu 1999 
i. 
Pobude za podelitev priznanj lahko vlagajo: 
•občani Mestne občine Velenje, 
•združenja občanov, ki delujejo v Mestni občini Velenje, 
•pravne osebe s sedežem v Mestni občini Velenje. 
II. 
Priznanja so: 
.Častni občan Mestne občine Velenje 
.Grb Mestne občine Velenje 
•Plaketa Mestne občine Velenje 
.Priznanje župana Mestne občine Velenje 
Pogoji za podelitev so zlasti: 
Častniobčan 
Za častnega občana Mestne občine Velenje je lahko proglašen 
posameznik, ki je izjemno zaslužen za razvoj občine in njeno 
uveljavitev v državnem ali mednarodnem merilu. Priznanje se 
podeljuje le izjemoma. 
Grb Mestne občine Velenje 
Grb Mestne občine Velenje se lahko podeli posameznikom za 
življenjsko delo in izjemne rezultate na kateremkoli področju. Podeli 
se lahko tudi združenjem občanov ali pravnim osebam, ki so 
bistveno prispevali k razvoju, ugledu in prepoznavnosti Mestne 
občine Velenje. 
Vsako leto se lahko podelijo največ tri priznanja. Finančni del 
priznanja je nakazilo v denarnih sredstvih v višini petih povprečnih 
bruto plač v gospodarstvu Republike Slovenije v zadnjem trimesečju 
pred podelitvijo. 
Plaketa Mestne občine Veienje 
Plaketa Mestne občine Velenje se lahko podeli posameznikom, 
združenjem občanov ali pravnim osebam, ki so dosegli vidne 
dosežke na področju organizacije, delovanja obstoja ali razvoja 
posamezne ali več dejavnosti, ki združujejo občane ali so kakorkoli 
zaslužni za razvoj in krepitev ugleda Mestne občine Velenje. 
Vsako leto se lahko podelijo največ tri priznanja. Finančni del 
priznanja je nakazilo v denarnih sredstvih v višini dveh povprečnih 
plač v gospodarstvu Republike Slovenije v zadnjem trimesečju pred 
podelitvijo. 
Priznanje župana Mestne občine Velenje 
Priznanje župana Mestne občine Velenje se lahko podeli 
posameznikom, združenjem občanov ali pravnim osebam za 
enkratne dosežke na kateremkoli področju, ki ima porrien za razvoj 
ali prepoznavnost občine. 
K listini je priložen spominski stekleni grb Mestne občine Velenje ali 
protokolarno darilo. Priznanje župana ni vezano nato javno 
obvestilo, ker je pobudo možno vložiti pri županu vse leto. 
III. 
Pobuda za podelitev priznanj mora vsebovati naslov predlagatelja 
pobude in naslov kandidata za podelitev priznanja, naziv 
pričakovanega priznanja in utemeljitev. 
IV. 
Pobude je potrebno poslati na naslov: Svet Mestne občine Velenje, 
Komisija za priznanja, Titov trg 1 ,3320 Velenje, do vključno 30. 
aprila 1999. 
Komisija za priznanja si pridržuje pravico, da po tem roku dospelih 
ali nepopolnih pobud ne bo obravnavala. 

Predsednica Komisije za priznanja 
Mestne občine Velenje 

Roza Ana Hribar, s. r. 
Prijave: Abitura d.o.o., Lava 7, Celje 

tel.: 453-558, 453-559 
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na kratk( NKRudar 

Spomladi bodo 
zacveteSil? 

Prvoligaši bodo v nedeljo začeli svoj spomladanski ples. Že uvodne 
tekme bodo zanimive. Nogometaši Rudaija bodo gostovali pri tretjeuvrščeni 
Muri. Velenjčani gotovo želijo nadaljevati prvenstvo tako, kot so ga 
končali; spomnimo se, v zadnjem jesenskem krogu so se pred polno tri-
buno in mnogimi gosti na najlepši način pridružili otvoritvi razsvetljave, 
saj so gladko z 2:0 premagali državne prvake Maribor Teatanic. Gotovo 
jim bo v nedeljo težje, kajti igrali bodo v gosteh pri Muri, ki bo s tretjega 
mesta krenila z drugim Mariborom Teatanicom in prvo HIT Gorico v boj 
za državnega prvaka. 

Velenjčani na sedmem mestu za nedeljskim nasprotnikom zaostajajo 
za šest točk, trenutno jih imajo 22. Veliko in malo. Kakorkoli že, gotovo 
bodo želeli osvojiti vsaj točko, čeprav je taktika njihovega trenerja Branka 
Oblaka znana: "Na vsaki tekmi je treba napadati, kajti, če ne napadaš, bo 
to storil nasprotnik." Napadalne akcije je treba kronati tudi z zadetki in 
ljubitelji nogometa upajo, da bodo rudarji spomladi vendarle lažje tresli 
mreže, kot marsikdaj v prvem delu. 

V pripravljalnem obdobju so premagali vse svoje nasprotnike. Resda 
so bila to sama drugoligaška moštva, ki pa so bila proti njim gotovo še bolj 
motivirana, kot kakšen prvoligaš. Trener je na vsaki tekmi dobro premešal 
enajsterico in veliko minut namenil mladim. Ponujeno priložnost sta prav 
gotovo najbolj izkoristila Klemen Lavrič in Damjan Jeseničnik. Prvi je bil 
celo najboljši Rudaijev strelec na pripravljalnih tekmah in gotovo je Zivo-
jin Vidojevič dobil pravega konkurenta, čeprav je res, da bodo prvoli-
gaški branilci vendarle ostrejši. 

Vstopu v Evropo se Rudar še ni odpovedal, zato so se prijavili tudi za 
tekmovanje v pokalu Intertoto, saj menijo, da bodo tu željo lažje uresničiti 
kot v prvenstvu, v pokalu so namreč že izpadli. Ekipa v zimskem odmoru 
ni doživela bistvenih sprememb. Odšli so Simon Pirc, Aleš Purg in Edi 
Borštnar, prejšnji teden pa se jim je pridružil nekdanji član Maribor 
Teatanica in prej Publikuma Aljoša Sivko. S tem, da je vodstvo kluba 
obdržalo vse igralce, bo igra Rudarja pomladi bolj uigrana in s tem boljša. 

• vos 

NK Esotech Smartno 

Zdaj priprave na obali 
Igralci šmarskega Esotecha so imeli v pripravah na nadaljevanje pr-

venstva precej težav s snegom, med drugim sta odpadli prijateljski tek-
mi z velenjskim Rudarjem in domžalskim Factorjem, za tem pa so v 
Smartnem vendarle odigrali dve tekmi. 

V prvi so z zadetkoma Omeragiča in Borštnerja z 2:0 premagali 
Rudarja iz Trbovelj. V prvem polčasu je bila igra dokaj enakovredna, v 
drugem pa so Smarčani goste povsem nadigrali. V nedeljo so se pomerili 
s celjskim prvoligašem Publikumom in izgubili z 0:1. Na izredno težkem 
igrišču so bili nogometaši Esotecha Celjanom povsem enakovredni, gost-
je pa so edini in zmagoviti zadetek dosegii iz enega redkih nasprotnih na-
padov. V drugem polčasu so bili domači celo boljši, vendar mreže gostov 
niso uspeli zatresti. 

V dosedanjih nastopih so Šmarčani igrali dobro, pokazali so več znan-
ja in posebej volje, kar naj bi pomenilo, da bodo pomladi želi lepe uspe-
he. Danes, v četrtek, bodo odpotovali na priprave v Fieso, kjer bodo odi-
grali tudi dve tekmi. 

V tekmah za trening so za Esotech igrali: Kališek, Magrič Javornik, 
Mernik, Oblak, Omeragič, Omerovič, Repovž, Štefančič, Smajlovič, Šoštar, 
Znuderl, Borštner, Vedenik, Vodovnik, Zlodej, Šarac, Podgoršek, Korun 
in Zapušek. 

• Janko Goričnik 

OK Soštanj Topolšica 

Končno druga zmaga 
Na sobotnem derbiju začelja je odbojkaijem Šoštanja Topolšice uspelo 

premagati novomeško Krko. 
V prvih dveh nizih so nekoliko podcenjevali borbene nasprotnike in niso 

prikazali najboljše igre. Tako je domačinom uspelo povesti z 2:0 v nizih. 
V tretjem in četrtem nizu so se gostje ujeli, popravili svojo igro in spremenili 
potek dogodkov. Po nekaj menjavah so popolnoma zasenčili domačine in 
izenačili v nizih na 2:2. Odločilni peti niz je bil zelo razburljiv. Igra na obeh 
straneh je bila enakovredna in rezultat izenačen vse do 11:11, potem pa 
so gostje dosegli štiri točke zapored in odločili srečanje. Po dveh urah ne-
gotovosti so se svoje druge zmage veselili Šoštanjčani. 

• IV. R. 

Sportnica - športnik 
januarja 

Izbor najboljšega športnika ali športnice v letu 1999 nadalju-
jemo s tretjim in ZADNJIM kuponom. Pravila glasovanja poz-
nate, zato pohitite, športnih dogodkov je veliko, zato izbira ne 
bi smela biti pretežka, le potruditi se morate. Odločate samo vi 
s svojimi kupni, ki jih tudi letos lahko pošljete neomejeno 
število, le pravi morajo biti, upoštevali pa bomo vse, ki jih boste 
za tekočo številko poslali ali prinesli v naše uredništvo vsak 
torek do 10.00. 

S številom kuponov se doslej niste posebej izkazali. Trenutno 
sta v vodstvu plavalec Jure Primožič in smučarski skakalec 
Rolando Kaligaro, glasove pa so dobili še teniška igralka 
Katarina Srebotnik, smučarka Ana Drev in vratar NK Esotech 
Boris Kališek. Z zadnjim kupnom lahko seveda odločilno vpli-
vate na razplet, potrudite se. 

Naš naslov: Naš čas, Foitova 10, Velenje. 
( 
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RK Gorenje 

¥ečer BraeSca 
Bedekoviča 

Rokometaši Gorenja so z levo roko odpravili v Krškem domačega 
zadnjeuvrščenega ligaša. Zmagali so kar z 20 zadetki razlike, to pa 
predvsem po zaslugi izvrstnega Branka Bedekoviča, ki je počel, kar 
je želel. Bil je nezadržen in to je bil resnično njegov večer, ali njegov 
šov, kot so nekateri menili. Domačo mrežo je pošteno preiuknjal, saj 
je dosegel kar 19 zadetkov, torej je dosegel dva zadetka več, kot vsi 
domači skupaj. 

Ljubitelji rokometa pričakujejo, da bodo domači navdušili tudi jutri 
(v petek), ko bodo v Rdeči dvorani gostili Radeče, ekipo Mira Požuna, 
ki je trenutno sedma, Velenjčani pa so še naprej četrti. 

Jutri dvojni spored 
Ob 17.00: Vegrad - Juteks 
Ob 19.00: Gorenje - Radeče 

KKEIektra 

Druga liga (pre)blizu 
V Hrastniku so košarkarji Elektre doživeli že četrti poraz. Takrat je 

bila boljša ekipa GD Hrastnik s 76:72. V prvem delu so bili nekoliko boljši 
košarkaiji iz Soštanja, najvišjo prednost so si priigrali v 15. minuti, in sicer 
6 točk - 25:19. Toliko so vodili še v 19. minuti prvega dela, nato pa popustili 
in na odmor odšli le z dvema točkami prednosti (36:38). 

Že v tretji minuti drugega polčasa je moral pri Elektri s petimi oseb-
nimi napakami na klop Žiga Medvešek, kljub temu pa si nobena od ekip 
ni priigrala vidnejše prednosti. Še v 16. minuti je bila le točka prednosti za 
domače (68:67). Do konca tekme so košarkarji Elektre s prehitrim za-
ključevanjem napadov (predvsem Božiča) zapravili možnosti za pomem-
bno zmago. 

Zaradi bolezni za Elektro ni zaigral Matej Črešnik, edina svetla točka 
ekipe pa je bil znova Vladimir Rizman, ki je dosegel 24 točk in imel 13 
skokov. 

S sedmimi zmagami in kar dvanajstimi porazi je Elektra na 11. 
(predzadnjem) mestu lestvice 1. B SKL in ima 26 točk. Zadnja Radovljica 
ima le točko manj (25). Zadnjeuvrščena ekipa neposredno izpade v 2. SKL, 
predzadnja pa igra kvalifikacije z drugim iz te lige. 

Temu se bodo košarkarji Elektre poskušali izogniti z boljšimi igrami v 
zadnjih treh kolih. V soboto ob 17.30 doma igrajo proti Radenski. Pomoč 
s tribun bi Elektri prišla še kako prav. 

• Tjaša Rehar 

Namizni tenis 

Poraz NTK ERE - Tempo 
V zaostali tekmi 4. kroga spomladanskega dela prvenstva v 1. državni 

ligi so igralci Ere gostovali v Preserjih in z ekipo Eta - Preserje izgubili 
z rezultatom 0:6. Sestavo velenjske ekipe so ponovno krojile poškodbe, saj 
si je najboljši igralec Uroš Slatinšek na treningu poškodoval gleženj, 
Damijan Vodušek pa zaradi neugodne poškodbe že nekaj časa lahko 
trenira in igra le s polovično močjo. V naslednjem krogu državnega pr-
venstva se bodo Velenjčani v soboto pomerili z ekipo Radgone iz Gornje 
Radgone. 

V nedeljo, 21. februaija je bila telovadnica B velenjskega Šolskega cen-
tra polna mladih igralcev namiznega tenisa, saj so velenjski namiznoteniš-
ki delavci pripravili Odprto prvenstvo SV - regije za kadetinje in kadete v 
posamični konkurenci in v igri parov. Igralki ERE - Tempo Ilona in Tamara 
Jerič sta v igri dvojic osvojili tretje mesto, v posamični konkurenci se je 
Tamara Jerič uvrstila med osem, Ilona Jerič pa med šestnajst najboljših kadet-
inj. Član Ere Miha Kljajič se je v paru s Petrom Maričem iz Murske Sobote 
uvrstil na mesta od 5 do 8, med sedemintridesetimi kadeti se je v posamični 
konkurenci Miha Kljajič uvrstil na mesta od 9 do 16, Benjamin Klavžar pa 
na mesta od 17 do 32. Nekaj dobrih rezultatov so na tekmovanju v Velenju 
dosegli tudi mladi igralci in igralke NTK Spin iz Šoštanja. 

• ĐK 

Tako so igrali 
1. SRL, moški, 15. krog: 

Krško - Gorenje 17 : 37 (6 : 
16) 

Gorenje: Dubonossov, 
Lainšček, TamŠe 3, Krejan 5, 
Kavaš, Plaskan, Khimtchenko 1, 
Oštir 4, Sovič, Bedekovič 19, 
Friceli 1, Rožič 4. 
1. S0L, moški, 15. krog: 

Krka - Šoštanj Topolšica 2:3 
(10,11,-11,-5,-11) 

Šoštanj Topolšica: Dimec, 

Zulič, Šuler, Ćokovič, Pavič, 
Kugovnič, Medved, Verbič, Žil-
nik, D. Sevčnikar. 
1. B SKL, 19. krog: 

GD Hrastnik - Elektra 76 : 
72 (36:38) 

Elektra: Brinovšek 8, 
Kovačevič, Tajnik 6, Rizman 24, 
Rupreht, Božič 22, Divjak, 
Repinc, Maličevič 5, Zupanc 7, 
Medvešek, Memič. 

Lovska družina Velenje 

V Lokah za pokal 14. divizije 
Minulo nedeljo je LD Velenje ob svojem domu v Lokah pod 

pokroviteljstvom mestne občine Velenje izvedla že 16. tekmovanje v strel-
janju na glinaste golobe za pokal 14. divizije. Pred začetkom tekmovanja 
je udeležence v imenu borcev pozdravila Žofka Zbačnik, pred 55 leti na-
jmlajša udeleženka pohoda. 

Nastopilo je 16 ekip s preko 100 tekmovalci. Prvi prehodni pokal je po 
petih zmagah v 15 letih osvojila ekipa LD Škale, tokrat so slavili gostitelji, 
najboljših 15 posameznikov pa je prejelo praktične nagrade. 

Ekipe: 1. LD Velenje II (35 zadetih golobov), 2. LD Oljka (33), 3. LD 
Velenje I (33); posamezniki: 1. Vinko Mikek 14 (LD Velenje), 2. Ivan Tkalec 
13 (LD Kresnice), 3. Dušan Uranker 13 (LD Braslovče), 4. Aleš Šekoranja 
12 (LD Grmada), 5. Boštjan Pokorny 12 (LD Oljka). 

Zmagovalna ekipa: Mikek Vinko, Franc Avberšek in 
Aleksander Potočnik 

Lokostreistvo - Popoin uspeh Mozirjartc 
V soboto je bil v Škofji Loki drugi letošnji turnir za slovenski 

dvorani, na katerem so člani LK Mozirje Štefan Ošep, Dušan Perha 
Borštner, Bernarda Zemljak Perhač, Aleksander Ošep in Primož 
osvojili kar pet prvih in dve drugi mesti. 

V nedeljo so se Dušan, Bernarda in Primož Perhać udeležili n 
odnega turnirja na Reki in zmagali vsak v svoji kategoriji, Primož 
558 krogi dosegel državni rekord za dečke. 

Pred odhodom na svetovno prvenstvo, ki bo od 7. do 18. n 
Havani na Kubi, bosta Štefan Ošep in Dušan Perhač v nedeljo m 
še na mednarodnem prvenstvu Hrvaške v Čakovcu. 

Sabljanje - Odlična Marija Brložnik 
Sabljaški klub Rudolf Cvetko Velenje je minulo soboto priredil c 

prvenstvo za mladince in mladinke v meču in floretu. Tekmovan 
udeležilo 37 sabljačev in sabljačic. Med predstavniki domačega klub; 
jetno presenetila Marija Brložnik, saj je s floretom osvojila 2. mesto 
klubu priborila edino kolajno. 

Vsa prva mesta so odšla k ljubljanskemu klubu Tabor, domači< 
pa so se dobro borili zlasti v floretu. pri mladincih so se s floreto: 
Čas, Matej Gorjan, Lenart Jerabek in Tadej Knez uvrstili od 5. do 
ta, pri mladinkah sta bili Barbara Kapfer in Spela Štumberger 8. in 9 
inci Matej Gorjan, Lenart Jerabek in Gregor Gorjan pa so bili z i 
5., 6. in 7. 

Karate - Stojnič tretji v Budimpešti 
Na tekmi za evropski pokal v Budimpešti je sijajen uspeh dosej 

KK Tiger Velenje Mladen Stojnič. V kategoriji do 75 kilogran 
članih je osvojil 3. mesto, prav v borbi za bronasto medaijo pa je 
odličen udarec, ki je na tekmovanjih izredno redek. 

Aipsko smučanje - Prodor najmlajših 
SK Velenje je v soboto na Golteh izvedel slalom za pokal Radei 

mlajše deklice in dečke, na katerem je nastopilo 180 tekmovalcev. 
deklice: 8. Špela Osterc, 9. Tanja Tomažič, 30. Anja Višček: mlajši 
13. Matic Meža, 36. Matija Plazl. 

Slalom za pokal Radenske v Črni na Koroškem. mlajše dek 
Tanja Tomažič, 5. Ines Vrabič, 12. Špela Osterc, 33. Anja Višček; 
dečki: 17. Matic Meža. 

Slalom za pokal Večera - Soriška planina: starejše deklice: 
Drev, starejši dečki: 25. Marko Prkič; dan kasneje je v Kranjski gc 
Drev osvojila 4. mesto. 

Veleslalom cicibanov in mlajših cicibanov za pokal Name v Rav 
Koroškem: cicibanke (88-89): 1. 'Alenka Vašl, 2. Sara Stefanovič; m 
cibani (90-91): 1. Tomaž Sovič, 3. Vid Osterc; mlajše cicibanke (90 
Vanja Glinšek, 4. Maruša Skornišek; mlajše cicibanke (92 in mlajše): 
Hofinger, 3. Jasna Mazej. 

Na superveleslalomu vzhodne regije v Mežici je Alenka Vašl zi 
pri cicibankah, pri cicibanih pa je svojo prvo zmago dosegel Nejc l 

Vajdič tretji na Rogli 
Na FIS slalomu na Rogli je Bernard Vajdič med 83 smučarji ze 

Valenčičem in Matjažem Vrhovnikom osvojil 3. mesto. 
Pred odhodom na mladinsko svetovno prvenstvo je Bemard i 

štiridnevne kondicijske priprave v Portorožu. 

Smučarski skoki - Tekme vsepovsod 
SSK velenje je v soboto na najmanjši skakalnici pod gradom i 

državno prvenstvo za cicibane do 8 let. Prevladovali so mladi upi s 
skejn Koroške, med Velenjčani pa sta bila najboljša Rok Pečovni 
in Žiga Omladič na 16. mestu. 

Na ekipni tekmi za pokal MIP v Kranju sta prva in druga eki 
lenjskih pioniijev med 19 ekipami osvojili 8. in 12. mesto. Med posai 
ki so se Urlep, Kokolj in Čutuk uvrstili od 15. do 17. mesta. 

Na meddruštveni tekmi v Šmartnem na Pohorju je pri mladincil 
let zmagal Marko Perše, 4. je bil Marko Šteharnik in 6. Andrej Pod 
pri mladincih do 18 let sta prvi dve mesti osvojila Uroš Kočnik i 
Globačnik, pri članih pa je zmagal Luka Ograjenšek. 

Tenis - Finale Grosmanu 
Na igriščih teniškega centra AS so v soboto odigrali masters turr 

Sport toura z nagradnim skladom 500.0(X) tolarjev. 
V finalni igri je Grosman iz Velenja z 9:6 premagal Beliša iz S 

Gradca. 

Pikado - Cerkovniku 3. turnir 
Na 3. vsakoletnem turnirju v pikadu za pokal M - Marketa je n 

tekmovalci zmagal Tomaž Cerkovnik (Cirkovce), drugi je bil Tomaž 
(Šmartno ob Paki) in tretji Rudi Bizjak (Grafika Veienje). vsi trije 
prejeli lepe pokale. 

Trinajsti množični smučarski tek 
V Logarski dolini letos ni zagat s snegom, torej tudi ni ovir za iz 

13. množičnega smučarskega teka. Ta bo to nedeljo, s pričetkom ob 
združili pa ga bodo s srečanjem imetnikov olimpijske kartice. Na f 
itvi se bodo predstavila številna podjetja, ki bodo prispevala tudi pra 
nagrade, ki jih bodo med udeležence razdelili z žrebom. 

Prijave bodo sprejemali še v nedeljo dopoldne od 8.00 do 10.30 
nina za odrasle je 2000 tolarjev, za dečke in deklice ter imetnike o 
jske kartice pa 1000 tolarjev. 

Najprej bo na vrsti trim tek za vse kategorije na 9 km, za tem p; 
na 30 km tekli moški in ženske v kategorijah do 30, od 30 do 50 in i 
let. 
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Katarina Srebotnik 

Zdaj samo uveljavitev 
med članicami 

Na letošnjem odprtem 
teniškem turnirju v Rogaški 
Slatini je Katarina Srebotnik 
nadaljevala niz uspehov in 
zmag v igri dvojic, saj sta z 
Mariborčanko Tino Križan 
zanesljivo opravili vse naspro-
tnice in vnovič skupaj slavili. 
Pred tem turnirjem je bila 
Katarina Srebotnik na sveto-
vni lestvici teniških profesio-
nalk za igro dvojic na 57. me-
stu. Zal med posameznicami 
Katarina ni uspela uresničiti 
želje, ki jo je izrekla pred tur-
nirjem, namreč vsaj uvrstitev 
v četrtfinale. Prav dokončna 
uveljavitev med najboljšimi 
posameznicami je poslej njen 
osnovni cilj, čeprav se dvoji-
cam seveda tudi ne bo odrekla. 

To nam je med drugim po-
vedala v pogovoru po vrnitvi z 
enomesečne turneje po 
Ameriki, povod za pogovor pa 
je več kot utemeljen. Znano na-
mreč je, da je Sportna zveza 
Velenje Katarino izbrala za naj-
boljšo športnico v lanskem letu, 
prepričljivo pa je bila najboljša 
tudi na podlagi glasovanja 
bralcev Našega časa za naj-
boljšega športnika ali športnico 
v lanskem letu. 

V času slovesne razglasitve 
je bila Katarina na Floridi. 
"Res sem bila presenečena, da 
sem že drugič športnica leta. 
Hvala bralcem, vesela sem le-
pega pokala Našega časa. Res 
pa je tudi, da obeh priznanj ne 
bi dobila, če ne bi bilo lepih 
\anskih uspehov, posebej v slo-
vitem Wimledonu," je poveda-
la za uvod. 

Kakšen je torej bežen spre-
hod med uspehi v letu 1998? 
"Največ mi seveda pomeni 
zmaga na mladinskem grand 
slamu v VVimbledonu, po njej 
me v svetu že precej poznajo. 

Tudi vtisi in spomini so čudovi-
ti. Pokal mi je v častni loži po-
delila vojvodinja Kentska, ob 
njej je bila tudi japonska prin-
cesa.Vojvodinja me je pohvali-
la tudi za igro dvojic, saj sva s 
Tino Križanovo v prvem krogu 
na osrednjem igrišču igrali pro-
ti slovitima Hingisovi in 
Novotny in celo povedle s 6:4 
in nato seveda izgubile. Za ute-
ho sta naju povabile v svojo 
garderobo, da vidiva razliko. 
Ta je velika, saj so garderobe za 
najboljše čisti luksuz. Igrala 
sem še v finalu mladinskega 
grand slama v Ameriki, tudi 
drugih uspehov je bilo precej, v 
konkurenci članic pa predvsem 
v dvojicah. Še to naj dodam, da 
je moja vzornica Monika Seleš 
in da še vedno najde čas za 
krajši pogovor z mano, za kaj 
več pa ni časa niti prilik," je 
zadovoljna Katarina. 

Januarja je v Ameriki nasto-
pila na treh turniijih. Med posa-
meznicami se je na dveh uvrsti-

la v četrtfinale, med dvojicami pa 
sta s Slovakinjo Suzano 
Valekovo zmagale na vseh treh. 
"Denamo se ni posebej splačalo, 
saj so to manjši turnirji, je bil 
prej minus," je dejala Katarina. 
Saj res, kako je z zaslužkom? 
"Minusi in plusi se običajno po-
krijejo z uspehi," je dejala in 
nadaljevala: "Za razliko od veli-
ke večine tekmic še nimam oseb-
nega trenerja, da bi potoval z 
mano po turnirjih, kjer ga naj-
bolj rabim. Ze trener srednje 
kakovosti je zaenkrat zame pre-
drag. Na potovanjih se znajdem 
kakor vem in znam, v tistih red-
kih dnevih, ko sem doma, pa 
treniram na igriščih ŠTK." 

Pred Katarino je seveda naj-
težji del športne poti - uveljavi-
tev med teniškimi profesionalka-
mi. Trenutno je na računalniški 
lestvici na 232. mestu, želi čim 
prej med 200 in do konca leta 
upa na prodor med 150 naj-
boljših. "Med mladinkami ne 
bom več nastopala, čas je za 
uveljavitev med članicami. 
Seveda sem morala začeti na 
manjših turnirjih, kar je težko, 
saj so nagrade manjše, pred-
vsem pa dobim manj točk in 
počasi napredujem. Kakorkoli 
že, začeti je treba tu in se po-
stopno uveljavljati na močnej-
ših turnirjih. Vsekakor je moj 
naj večji cilj, da se prebijem med 
100 najboljših, saj so s tem že 
pokriti stroški nastopov. Sedaj 
seveda nimam rednega spon-
zorja, Nike me sicer oblači od 
glave do pete, vendar to ni denar 
na roko. Resnično upam, da bo 
teniška zveza izpolnila obljube, 
saj pripravlja načrte kako po-
magati najbolj perspektivnim 
igralkam, med katerimi zanes-
ljivo sem. Ce bi zveza vsaj 
plačala stroške potovanj," si želi 
Katarina Srebotnik. Zaenkrat, z 
uspehi in prodorom na lestvici 
bo kasneje to sama rešila. 

• VOS, jp 

Smučarski kiub Veienje 

Po h r i b i h i n d o l i n a H 
Letošnja članarina 

Planinsko društvo Velenje je 
lani štelo 1375 članov vseh starosti 
- toliko jih je poravnalo članarino za 
tekoče leto. Zavest vsakega člana bi 
morala biti, da to svojo obveznost 
opravi čimprej in tako omogoči 
društvu lažje poslovanje. Po sklepu 

upravnega odbora PD Velenje 
znaša letošnja članarina za A člane 
4.500 SIT, za B člane 1.400 SIT, 
člani, ki so prekoračili 70 let starosti, 
plačajo samo 800 SIT, za C člane pa 
članarina znaša: osnovnošolci 400, 
dijaki in študentje 600 SIT. Tam, 
kjer je včlanjena vsa družina, 
plačajo otroci samo 300 SIT. Vsak, 

ki bo plačal članarino, prejme brez-
plačno zloženko, ki jo je izdala 
Planinska zveza Slovenije za leto 
1999, kjer so navedene ugodnosti. 
Plačilo lahko tudi letos opravite v 
društveni pisarni na Saleški cesti 
18/d, Velenje. Pisarna je odprta: 
ponedeljek, sreda in petek od 9. do 
10. ure, torek in četrtek od 17. do 19. 
ure. Vse informacije na tel.: 851-
192. Pa ne bodite med zadnjimi. 

• mh 

Zivahno ob tridesetem 
jubileju 

Ljubitelji smučanja v Šaleški 
dolini in predvsem v Velenju so 
se na začetku letošnje zime goto-
vo razveselili dejstva, da je 
smučišče v Šaleku končno ven-
darle zaživelo, kar je po nekaj 
letih uspelo prizadevnim delav-
cem Smučarskega kluba Velenje. 
kako je bilo s tem, smo vprašali 
predsednika kluba Francija 
Lenarta: 

"Ja, po treh sezonah nam je to 
vendarle uspelo s pomočjo mest-
ne občine Velenjev lastnikov 
zemljišč ter podjetij Šaleške do-
line. Obilo truda in sredstev smo 
vložili v vzdrževalna dela, napo-
ri so bili potrebni, da smo vse 
uredili po tehnični in pravni pla-
ti, poskrbeli pa smo tudi za umet-
no zasneževanje, da je lahko 
smučišče obratovalo tudi decem-
bra." 

Zlasti živahno je bilo med 
šolskimi počitnicami? 

"Za počitniške dni smo se res 
posebej potrudili, saj smo želeli, 
da bi bilo na voljo vsem otrokom 
in ostalim smučarjem. V ta na-
men smo v sodelovanju s sindika-
ti Šaleške doline naredili dobro-
delno akcijo, na podlagi katere so 
sindikati pokrili stroške obratova-
nja, naš klub pa je zagotovil de-
lavce za urejanje smučišča in 
vzdrževalna dela in tako je bila 
smuka ves teden brezplačna. 
Poleg tega so tri skupine otrok 
opravile alpsko šolo, v načrtu je 
še vrtec na snegu, izvedli pa 
bomo še tečaj za odrasle, če bo 
dovolj zanimanja. Seveda bo 
smučišče obratovalo dokler bo 
dovolj snega, če bo dovolj mrzlo, 
bomo tudi zasneževali," pravi 
predsednik Franci Lenart. 

Torej z vstopom na smučišče 
ni več zagat? 

"Dosegli smo sporazum z lastni-
ki zemljišč v spodnjem delu 

smučišča, vendar za to sezono. Zdaj 
nas čaka še urejanje vseh ostalih 
stvari, da bi problem rešili še dolgo-
ročno." 

Smučarski klub Velenje letos 
slavi 30 - letnico, ga lahko malo 
predstavite? 

"Res je. Prav 28. februarja bo 
minilo 30 let od uradne registracije. 
Vsa ta leta šmo potrjevali, da so 
ljudje pri nas naklonjeni smučanju, 
vseskozi smo tudi vzgajali tekmoval-
ce od najmlajših do članskih katego-
rij in tudi letos imamo štiri skupine 
mladih tekmovalcev in tekmovalk, 
ki so zelo uspešni," je med drugim 
dejal Franci Lenart, dopolnil pa ga 
je predsednik tekmovalne komisije 
Matjaž Meža: "V našem klubu ima-
mo trenutno štiri starostne skupine, 
večji klubi jih sicer imajo več, ven-
dar smo mi vse zastavili na novo in 
bomo seveda skupine nenehno širi-
li. Trenutno so pri nas zelo uspešni 
mlajši cicibani in cicibanke, ciciba-
ni in cicibanke ter mlajši in starejši 
dečki in deklice. Na različnih tek-
movanjih na vseh ravneh so zelo 
uspešne Ana Drev, Tina Zager, 
Ines Vrabič, Tanja Tomažič, Špela 
Osterc, Alenka Vašl in Sara 
Stefanovič, pa Matic Meža, Matija 
Plazl, Nejc Lenart, Tomaž Sovič in 
drugi." 

Kakšno je mesto velenjskega 

kluba v slovenskem merilu? 
V prejšnji sezoni smo bili med 14 

klubi vzhodne regije tretji, letos želi-
mo vsaj drugo mesto. V Sloveniji 
smobili med40klubi na 13. mestu, 
letos pa hočemo med deseterico. 
Verjetno nam bo uspelo, saj imamo 
letos več tekmovalcev in s tem do-
bivamo več točk," pravi Matjaž 
Meža. 

Ze mnogo let je "vroča" zade-
va gradnja koče na Golteh, ki 
klubu ni v čast. kako je s tem le-
tos? 

"Res nam ni v ponos, saj jo gr-
dimo že deset let. Vedeti je treba, da 
je naš klub v bistvu društvo, da je vse 
odvisno od dobre volje in zanese-
njaštva. Letos smo veliko vložili v 
Salek in v delo z mladimi smučarji, 
odločili pa smo se tudi, da kočo na 
Golteh dokončno zgradimo in za-
ključimo agonijo. V izdelavi so 
načrti z investicijskim programom, 
pri čemer ob lastnih sredstvih 
računamo na pomoć mestne občine 
in podjetij, pričakujemo pa tudi 
sredstva fundacije za šport. Torej 
bomo ob "desetletnici" zagotovo 
uspeli in ne bomo čakali nasled-
nje," je odločen predsednik SK 
Velenje Franci Lenart 

• vos 

ŠŠD Livada Veienje 

Kdo je najboljši? Mi! 
Tako odgovarjajo športnice in 

športniki osnovne šole Livada v 
Velenju vsakomur, ki j ih pov-
praša po uspehih z najraz-
ličnejših športnih tekmovanj, 
sploh pa v njihovih paradnih pa-
nogah kot sta atletika in košarka. 
Da je temu res tako, prepričajo 
številna priznanja, medalje, po-
kali in seveda naslovi, s katerimi 
se kitijo. Kateri so jim najbolj 
dragi, pravzaprav ni toliko pa-
membno. Dejstvo je, da so k že 
tako bogati zbirki pred časom 
dodali še naslov najboljšega šol-
skega športnega društva v mest-
ni občini Velenje. Menda so ta 
naslov osvojili že sedmič oziroma 
vsakokrat, ko so ga podeljevali. 

Mentorici SŠD Livada Tanji 
Šalamon zadovoljstvo ob vsem 
tem kar sije z obraza: "Šport je 
med najpomembnejšimi dejavni-
ki zdravega življenja človeka. Če 
ti pravilen odnos in pristop do 
športnih dejavnosti privzgojijo v 
osnovni šoli, je to zelo pomembno 
tudi za družbo kot celoto. Ravno 
to poskušamo doseči na naši šoli 
in v precejšnji meri nam je tudi že 
uspelo. Priznanja so odgovor na 
prizadevno delo naših šolarjev 
ter pravilnega pristopa športnih 
pedagogov: Marjana Kristana, 
Natalije Szabo, Ivana Reharja, 
ravnatelja Stanislava Lešnika in 
seveda moje malenkosti," pravi 
Šalamonova. 

Vsi učenci na šoli Livada so 
člani šolskega športnega društva, 
ki pa svoje pripadnosti društvu ne 
dokazujejo več s članarino, ampak 
z udeležbo na tekmovanjih za naj-
boljšega športnika, športnico na 

Pokal za najboljše ŠŠD 
mentorice ŠŠD Livada Ve 

razredni in predmetni stopnji. 
Med športnimi dejavnostmi sta 

najbolj množični košarka in atle-
tika (pri atletiki delajo tri skupine, 
pri košarki dve skupini deklic in tri 
skupine dečkov). Prav tu pa dose-
gajo tudi zavidanja vredne uspehe 
v slovenskem merilu. Nogomet, 
taborniki, badminton, splošna te-
lesna vzgoja ter vsakoletna šola v 
naravi za učence od 1. do 7. razre-
da pa dopolnjujejo spisek možno-
sti za zdravo življenje učencev. 
Vse dejavnosti se odvijajo po po-
uku in le malokdo na njih manjka. 
"Res zelo pridno prihajajo na ak-
tivnosti in uspehi so tu. Tam, kjer 
še ni takih, kot bi si želeli, pa še 
bodo. Učenci, sploh na predmet-
ni stopnji, se sami odločajo, s čim 
se bodo ukvarjali, mlajšim mi 

malo pomagamo in jih usmeijamo 
po njihovih sposobnostih, nagnje-
njih in zmožnostih." Pa še na ne-
kaj nas je opozorila Tanja Šala-
mon: na to, kako pridno pišejo 
kroniko ŠŠD-ja, in da bodo ob 40-
letnici mesta Velenje pripravili 
razstavd kronik. 

Do sedaj so se udeležili vseh 
tekmovanj, letos so izpustili pre-
izkušnjo v rokometu in odbojki, 
ker teh dejavnosti nimajo tako 
pogosto na programu, kot ostale. 

Letošnji cilji oziroma cilji v 
prihodnje? "Biti med naj-
boljšimi, če ne znova prvi. Tokrat 
ne bo tako enostavno kot minu-
lo leto. Toda, trudili se bomo, da 
bomo na tekmovanja dovolj do-
bro pripravljeni," je sklenila po-
govor Tanja Šalamon. • Tp KOVIN<>TSHNA 

§MM*simbolria sl ika 

27. 2. '99 bomo nagradili 
največji nakup dneva 
s kartico! S kartico Kovinotefina, 

ki jo v jubilejnem tednu 
dobite BREZPLAČNO-
priznamo do 5% gotovinski popust! 
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KINO VELENJE-
v h o t e l u PAKA 

l f 
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Četrtek 25. 2. o b 1 9 h 
REŠEVANJE VOJAKA RYANA 
(drama) 
Režija: Steven Spielberg 
Vloge: Tom Hanks, Matt Damon 
Dolžina: 167 minut 
Krut film o kruti vojni. Resen 
kandidat za številne letošnje 
filmske nagrade Oskar. Proglasitev 
letošnjih Oskarjev bo 21 .MARCA, 
ponovno predvajanje tega filma pa 
naslednji vikend (od 24. do 27. 3.) 
11 NOMINACIJ ZA OSCARJA I 

Petek 26. 2. o b 1 8 h in 20.30h 
Sobota 27.2. ob 20.30h 
Nedelja 28.2. o b 1 8 h 
Ponedeljek 1. 3. ob 20.30h 
Torek 2.3. ob18h in 20.30h 
OBSEDNO STANJE 
(akcijska drama) 
Režija: Edward Zwick 
Vloge: Denzel Washington, Bruce 
Willis, Annette Bening 
Dolzina: 116 minut 
Predstavljajte si terorizem v 
najslabšem možnem scenariju. 
Posebni agent FBi, usiužbenka CIE 
in general ameriške vojske so pred 
nalogo ustaviti teroristično nasilje, 
ki se vse bolj in bolj širi ter ogroža, 
da bo mesto paraliziral in ga pahnil 
v obsedeno stanje. Zato predsednik 
razglasi alarmantno stanje in 
pokliče na pomoč vojsko. 
Zagotavljanje varnosti državljanov 
tako ne zagotavlja več nedo-
takljivosti državljanskih pravic, kaj 
je z ustavo in kaj z svobodo Ijudi? 

Sobota 27.2. ob 18h 
Nedelja 28.2. ob 20.30h 
Ponedeljek 1. 3. ob 18h 

ČAROVNIJEZA VSAKDAN 
(melodrama) 
Režija: Griffin Dunne 
Vloge: Sandra Bullock, Nicole 
Kidman 
Dolžina: 104 minute 
Film je zgodba o različnih Ijubeznih, 
je zgodba o tem kako Ijudje najdejo 
drug drugega in o tem kakšna 
čarovnija se plete med Ijudmi. 
Deklici sta sestri, ki živita z magijo, 
ki se prenaša iz roda v rod. 
Medtem, ko se ena skuša otresti te 
magije in zaživeti normalno 
življenje pa druga le to izkorišča za 
osvajanje moških kar se ji seveda 
zelo maščuje. 

Sreda 3. 3. o b 1 8 h in 20.30h 
ŽIVLJENJE JE LEPO 
(črna komedija) 
EVROPSKI FILM LETA! 
Režija: Robert Benigni 
Vloge: Robert Benigni, Nicoletta 
Braschi 
Dolžina: 122 minut 
Guido je očarljiv moški z velikimi 

sanjami o lastni knjigarni.S svojim 
prijateljem pesnikom prideta v 
Arezzo kjer iščeta srečo in roman-
co a ignorirata fašistično vzdušje. 
Guido se zaljubi v Doro, ki je 
zaročena s fašističnim uradnikom. 
Kljub vsemu Guido ob svoji 
vztrajnosti očara Doro in se 
poročita. čez pet let Guidu ob Dori 
in sinku uspe odpreti knjigarno 
toda fašizem postane zakon. Tri 
mesece pred koncem vojne njega 
in sina pošljejo v koncentracijsko 
taborišče in prostovoljno se jima 
pridruži še Dora. Tako mora Guido 
uporabiti vso neverjetno domišljijo 
in svoj neutrudljivi duh, da bi rešil 
svoje Ijubljene in sebe. 

6 NOMINACIJ ZA OSCARJA! 
OTROŠKA MATINEJA 
V soboto 27.2.ob 16h in v nedeljo 
28.2. ob 16h 
MIŠJILOV 
( k o m e d i j a ) 
Vloge: Nathan Lane, Lee Evans 
Dolžina: 100 minut 
V stari hiši domuje prebrisana miš, 
ki se nikakor ne pusti pregnati 
novima lastnikoma. 

Kino Velenje in Hotel Paka nagraju-
jeta! Sodelujte v nagradni igr i ! 

VELENIJADA (izbor festivalskih 
filmov) vsak torek in sredo v marcu 
o b 1 9 h : 

VZORNIUČENEC 
(drama, srhljivka) 

Torek 2 . 3 . o b 1 9 h 
Sreda 3. 3. o b 1 9 h 
Režija: Bryan Singer 
Vloge: lan McKellen, Brad Renfro 
Šestnajstletni dijak Todd je odkril 
veliko skrivnost v svojem mestu. 
Našel je namreč nekdanjega 
nacista in ga začel izsiljevati. V 
zameno za Toddov molk mu mora 
nacist odkriti svojo preteklost kar 
pripelje do nepričakovanih dogod-
kov in rezultata. 
Ljubljanski filmski festival! 

Cena vstopnic: za redne predstave 
600 SIT, za predpremire 700 SIT, za 
otroške matineje 400 SIT. 
Rezervacije vstopnic po telefonu 
niso možne. V predprodaji lahko 
kupite vstopnice tudi za teden dni 
naprej, pri blagajni kina, vsak dan, 
eno uro pred prvo predstavo in 
dalje. 

Informacije o predstavah : 898 24 
93 od ponedeljka do petka od 8. do 
14.ure 
Informacije in predprodaja vstop-
nic: 898 24 91 eno uro pred prvo 
predstavo in dalje. 

VELIKI KONCERT OB DNEVU ŽENA 
i ' i n i i i f 

Bela dvorana - VELENJE 
Petek 05.03.1999 ob 20 uri 

107,81 

Generalni 
pokrovitelj: 

LJUPKA DIMITROVSKA 
EDVIN FLISER n ; » Organizator: 

IVICA SERFEZI IPRes&m 
JAKA ŠRAUFCIGER ^ r e c o r d s 

ESMERILDA -Trezika iz Negove 
ROBIHORVAT, KRISTALI 
PRESSTIGE & BLUE 
PATRICIA DIKLIČ, DUO PRIMAVERA 
HELENA KODRIČ & KIKO . . . 
Povezovalka programa: TANJA JURJEC 

Predprodaja vstopnic: MK - knjigarna in papirnica, TIC Velenje, 
Radio Velenje in na dan koncerta od 17 ure pred Belo dvorano, 

Vstopnice lahko naročite tudi preko telefona (062) 317-400. 

Ob nakupu dveh vstopnic - darilo poster in kaseta ROMANTIKA, 
ter na samem koncertu ŽREBANJE VSTOPNICH! 

PRIDITE VSI, KI SE IMATE RADI !j 

radio RAP 
Polzela 

21.2. 

iJE 
OKOUEIN PROSTOR 

MAKSIMALNE POLURNE KONCENTRACIJE S02 

od 15. febnjarja do 21. februarja 1999 

ŠOŠTANJ TOPOLŠICA VEL IK I VRH ZAVODNJE VELENJE GRAŠKAG. ŠKALE 

DEZURSTVA 
Zdravstveni dom Velenje 
0BVESTIL0 
Spoštovane zavarovanke, spoštovani 
zavarovanci, obveščamo vas, da je 
tel.: 112 rezervirana za službo nujne 
medicinske pomoči. Na to telefonsko 
številko pokličite SAMO V NUJNIH 
PRIMERIH, ko je zaradi bolezni ali 
poškodbe ogroženo življenje in je 
potrebno takojšnje ukrepanje ekipe za 
nujno medicinsko pomoč. Pogovore na 
tej številki snemamo. Za informacije 
v zvezi z reševalno službo kličite na 
telefonsko številko 851-065, dežurno 
službo pa na 856-711. 

Z d r a v n i k i ^ H I H H I i l -
Četrtek, 25. februarja - dopoldan 
dr. Markoš, popoldan dr. Rus, nočni 
dr. Kočevar in dr. Grošelj 
Petek, 26. februarja - dopoldan ni 
podatka, popoldan dr. Puvalič, 

nočni dr. Budnjo in dr. Puvalič 
Sobota, 27. in nedelja, 28. 
februarja - dnevni dr. Pirtovšek in 
dr. Lazar 
Ponedeljek, 1. marca - ni podatka 
Torek, 2. marca - ni podatka 
Sreda, 3. marca - ni podatka 

Zobozdravstvo: 
27. in 28. februarja - dr. Boris 
Žmavc, Zdravstveni dom Velenje 
dežurna zobna ambulanta, 
Vodnikova 1, Velenje (od 8. do 12. 
ure). 

Lekarna v Velenju: 
Dežurna služba je organizirana 
neprekinjeno. 

Od 26. iebruarja do 5. marca - Ivo 
Zagožen, dr. vet. med., mobitel 
0609/633-677. 

Pravi naslov za uspešno reklamo! 89817 58 

mall OGLASI 
APARATI IN STROJI 
KUPIM RABLJAN TRAKTORSKI 
0BRAČALNIK šir. 1 6 0 0 - 2 0 0 0 in 
pajk za obračanje sena. Telefon 853-
261, zvečer. 
K0SILNIC0 GORENJE MUTA, dobro 
ohranjeno, prodam za 160.000 SIT. 
Telefon 893-205. 
TV VOJAGER, star 2 leti, prodam za 
28.000 SIT. Telefon 041-637-322. 

GLASBILA 
RABLJENO, 80 basno klavirsko 
harmoniko, prodamo. Telefon 852-
102, zvečer. 

POSESTI 
KUPIM MANJŠO HIŠO na območju 
Velenja ali trisobno stanovanje v 
petorčku ali četvorčku. 
Telefon 851-123. 
KUPUJEM CENEJŠO HIŠO. Telefon 
0609-635-931. 
GARAŽO V ŠOŠTANJU prodam. 
Telefon 881-648. 
VIKEND KINTE-KUNTE, prodam. 

Cena po dogovoru. Telefon 851-
776, zvečer. 
HIŠO Z GOSTINSKIM LOKALOM v 
Lokovici prodam ali oddam v najem. 
Prodam tudi več zazidalnih parcel. 
Telefon 885-440. 

RAZNO 
MLADA DRUŽINA prosi dobre Ijudi, 
za opremo za dojenčka in oblačila za 
odrasle. Telefon 041-764-277. 

RAZNO PRODAM 
ULEŽAN HLEVSKIGN0J, velika 
prikolica, dostava na dom, cena 
6000 SIT. Telefon 853-304. 
OS ZA EN00SN0 TRAKT0RSK0 
PRIK0LIC0, lažjo, prodam. Telefon 
882-075. 

STORITVE 

NAJAMEMO: 
• STANOVANJA V VELENJU 
KUPIMO: 
• STANOVANJA VSEH VEUK0STI 
PRODAMO: 
•HIŠE PO UG0DNIH CENAH: 

- VITANJE 105.000 DEM 
- GABERKE 120.000 DEM 
- VRANSKO 75.000 DEM 
- ANDRAŽ 120.000 DEM 
- PESJE 160.000 DEM 
- M A U V R H 120.000 DEM 

063/ 861 -835, 0809/ 624-775,041 / 620-269 

NUDIM0 KNJIGOVODSKE 
STORITVE ter izpolnjujemo 
davčne napovedi občanov. 
KNJIG0V0DSKE ST0RITVE, 
Krulej s.p. Telefon 063-861-
850, dopoldne. 

ROLETE.ZALUZIJE IN 
LAMELNE ZAVESE izdelujemo 
in montiramo. Telefon 063-
471-943. 

STANOVANJA 
KUPIM GARSONJERO z gotovino. 
Telefon 858-607. 
DEKLEIŠČE za najem garsonjero ali 
manjše stanovanje (do 20.000 SIT). 
Telefon 041-532-559. 

CETRTEK, 25 . febroar ja : 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 
Policijski nasveti; 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 9.00 Zanimivosti; 
9.30 Poročila; Povabilo Olimpijskega komiteja - športa za vse; 10.00 Na 
svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poroćila; 
16.00 Kdaj,kje,kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Zdravniški nasveti; 18.00 DJ 
news; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

PETEK, 26 . februarga: 6.00 Pozdrav; 6.30 Poročila: 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto motozveze Slovenije; 
7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.30 Poročila; 8.45 
Kličemo UNZ Celje; 9.00Turistična ponudba Zreč in Rogle; 9.30 Poročila 
10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno 
15.30 Poročila; 16.00 Kdaj,kje,kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Glasbeni gost: 
18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

SOBOTA, 2 7 . februar ja : 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poračila; 8.00 
Polepšajmo si sobotno jutro; 8.30 Poročila; 9.30 Poročila; Izbor pesmi 
tedna; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; Ćestitke; 14.30 Poročila; 15.00 
Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Kviz 
DIM; 18.00 V imenu sove; 19.00 Na svidenje. 

NEDEUA, 28 . februar ja : 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 8.00 Duhovna iskanja; 8.30 Poročila; 9.00 Kdaj, kje, kaj; 
9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; I. blok ćestitk; 14.45 
EPP; 15.00 II. blok čestitk; 15.45 EPP; 17.00 Namine čestitke; 17.30 
Minute z domačimi ansambli; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

PONEDEUEK, 1. marca: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 in 8.30 Poročila; 
8.45 Kličemo UNZ Celje; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 
14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 
Poročila; 17.00 Ponedeljkov šport; 17.30 DJ time; 18.30 Poročila; 
19.00 Nasvidenje. 

TOREK, 2 . marca: 6.00 Dobro jutro; 6 .30 Poročila; 7.00 
Horoskop; 7.15 Cestne informacije Avto moto zveze Slovemje; 7.20 
Poročilo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Radijski džuboks; 
8.30 Poročila; 9.00 Obrtniški kotiček; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 
14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pa zapojmo eno po slovensko; 15.00 
Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Naši 
kraj i in I judje; 18 .30 Poročila; Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

SREDA, 3. marca: 6.00 Dobro jutro: 6.30 Poročila; '6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.20 Poročilo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Težava je vaša, 
rešitev je naša; 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 8.50 Strokvonjak 
svetuje - pokroviteljica EraVelenje; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 

Pozdrav; 14.30 Poročila; Pesem 
tedna; 15.00 Aktualno; 15.30 
Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 
16.20 Govorimo o fi lmu; 17.00 
IVIi in v i ; 18.00 Živ žav; 18.30 
Poročila; 19.00 Na svidenje. 

Vedeževanje 
Majda 
090 46 94 

ZA DALJŠE OBDOBJE najamemo 
trisobno neopremljeno stanovanje v 
Velenju ali okolici. Telefon 0602-41-
108, od 20. do 22. ure. 
SOBO ODDAM. Telefon 852-541. 
STANOVANJE na Gorici, delno 
opremljeno, prodam. Telefon 852-
665. 
V ŠOŠTANJU, v Cankarjevem 
naselju, prodam stanovanje, 90 m2. 
Telefon 881-008 ali 882-511. 
KUPIMO ENOSOBNO STANOVANJE. 
Telefon 893-121. 
STANOVANJE 0DDAM V NAJEM. 
Telefon 885-989. 
V OKOLICI VELENJA, v hiši, oddam 
enosobno stanovanje. Polletno 
predplačilo. Telefon 854-977. 

VOZILA 
R-5 CAMPUS, letnik 89, regist. 
2/2000, prodam. Teiefon 041-643-
235. 
OSEBNI AVTO R - 1 9 1 , 4 RT, letnik 
93/12, 5 vrat, 108.000 km, prodam. 
Telefon 0609-647-847. 
GOLF JXD, letnik 86, registriran vse 
leto, prodam. Telefon 853-337. 
A U D I 1 0 0 , 2 , 3 E, bordo metalic, 
letnik 92/9, vsa oprema, ugodno 

prodam. Telefon 865-086. 
FIAT PANDA 4 x 4 , letnik 94, rdeče 
barve, prodam. Telefon 857-456. 

ZAPOSLITVE 
IŠČEM DELO NA DOMU (čiščenje) 
Telefon 863-954. 
ČE VAS VESELI terensko delo in 
stimulativen zaslužek, pokličite na 
telefon 863-350. 

H0N0RARN0 ALI REDNO 
ZAPOSLITEV nudimo za dve 
prosti delovni mesti. Samo 
resni kandidati pokličite na 
telefon 063-856-432 ali 0609-
648-119, Milan. 

c L 

UP0K0JENKE, BREZPOSELNE, 
nudimo zanimivo delo in soliden 
zasiužek v pisarni v Velenju. Telefon 
864-334. 

ŽIVALI 
JAGENČKE ZA ZAKOL, prodam. 
Telefon 864-865. 
TELIČKO SIMENTALKO PRODAM. 
Telefon 778-523. 
TELETA, TEŽKEGA120 kg, prodam. 
Telefon 885-485. 
PRAŠIČE, težke 30 kg, prodam za 
zakol ali nadaljnjo rejo. Telefon 886-
261. 

POSLOVfO POSRF.DM<TTVO 

ODKUP DELNICIN SPREJEM 
BORZNIH NAROČIL 

Poslova ln ica Velenje 
Foitova 2, tel.: 063/870-070 

AKCIJSKA PRODAJA mladih 
kokoši nesnic, rjavih, po nižji 
ceni, starih 6 mesecev, ki že 
nesejo bo v nedeljo 28.2. od 8. 
do 8.30 ure v Šaleku pri cerkvi. 
Telefon 0602-61-202. 

MLADICE NEMSKIH OVCARJEV, 
brez rodovnika, prodam. Telefon 
892-115. 
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GIBANJE PREBIVALSTVA 
Upravna enota Velenje 

Porokl: 
Zoran Iršič, Velenje, Pokopališka ul. 
št. 1 in Milena Beškovnik, Velenje, 
Pokopališka ul. št. 1. 
50-let skupnega zakonskega 
življenja sta praznovala zakonca 
Ema in Mihael VIDEMŠEK iz Florjana 
Št. 277 

Jožefa Vornek, roj. 1931, Topolšica 
št. 35; Florijana Klančnik, roj. 1929, 
Slov. Konjice, Škalska c. št. 11; 
Jožefa Tajnik, roj. 1915, Ravne št. 

109; Ismajl Beriša, roj. 1935, 
Velenje, Kardeljev trg št. 1; Valentin 
Urh, roj. 1927, Sv. Primož na 
Pohorju št. 2; Milan Kitek, roj. 1936, 
Paškavas št. 14/a; Cecilija 
Naveršnik, roj. 1926, Plešivec št. 4; 
Frančišek Rednjak, roj. 1933, Paka 
pri Velenju št. 39/a; Martin Lempl, 
Velenje, Šalek št. 70; Danijela 
Turnšek, roj. 1936, Celje, Ul. 
Frankolovskih žrtev št. 5; Feliks 
Gosnik, roj. 1932, Skorno št. 3/c; 
Marija Tajnik, roj. 1923, Ravne št. 
179; Marija Kok, roj. 4.9.1914, 
Tošolje št. 12; Zdravko Golob, roj. 

1966, Šmiklavž; Elizabeta Ugovšek, 
roj. 1923, Radmirje št. 52; Franc 
Smole, roj. 1914, Brezje pri 
Lejmarju št. 9; Marija Hrovat, roj. 
1913, Velenje, Tomšičeva c. št. 2; 
Štefan Petelinšek, roj. 1920, Tomaž 
nad Vojnikom št. 20; Neža Golej, roj. 
1938, Prekorje št. 43 

Upravna enota Žalec 

Blaž Arlič, star 80 let, Prelska 21; 
Leopold Klančnik, star 70 let, 
Petrovče 278; Julijana Žilnik, stara 
64 let, Vransko 32/a; Marija Panić, 
stara 85 let, Prebold, Na zelinici 12; 
Anton Cvikl, star 66 let, Prelska 9; 

Leopoldina Plaskan, stara 72 let, 
Andraž nad Polzelo 4. 

24URNADAN 
V POGREBNI SLUŽfil TIŠINAIN CVETLIČARNI 
IRIS VAM V ZAHVAL0, DA STE NAM ZAUPALI 

P0DARIM0 ŽARNIVENČEK V VREDNOSTI 
10.000 SIT. 

TEL: 003 / 053 - 727, GSM: 041 / 602 - 300 

NAGROBNISPOMENIKI 

15 % 
POPUST 

do 31. marca 1999 
Mar jan A m o n s.p. 

Tel.: (063) 777-2570 

ZAHVALA 

Po kratkotrajni bolezni nas je prezgodaj zapustil dragi oče, 
tast in dedek 

FELIKS GOSNIK 

Prehitro minilo je Tvoje življenje 
prehitro iztekel Tvoj se je čas. 
Hvala Ti ati za Tvojo Ijubezen, 
hvala za vse, 
karsi kdaj storil za nas. 

1. 9.1932 - 18. 2.1999 
iz Skornega pri Smartnem ob Paki 

Iskreno se zahvaljujemo dr. Jovanu Stuparju, za 
lajšanje bolečin. Hvala vsem sosedom, sorodnikom, 

prijateljem, znancem in vsem, ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti. Hvala za darovano cvetje, sveče in 

svete maše. Zahvaljujemo se tudi gospodu župniku Petru Leskovarju za opravljen 
obred, godbeniku za odigrano Tišino in pogrebni službi Gregor. 

Še enkrat hvala vsem in vsakemu posebej. 

VSINJEGOVI 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta, starega ata, tasta, 
brata in strica 

AVGUSTA SKORNŠKA 
25. 6.1941 - 10. 2.1999 

iz Skornega 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in zancem, ki ste nam 
pomagali v teh težkih trenutkih, darovali cvetje, sveče in za svete maše ter ga v tako 

velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 
Zahvaljujemo se tudi sodelavcem TU Šoštanj, godbi TUŠ, Gorenje Gostinstvu, 

Bolnišnici Celje, gospodu župniku za opravljen obred, govornici za čustvene besede 
slovesa ter pogrebni službi Morana. 

Žalujoči: iena Zofija, hčerkiAnica in Avguština z druiinama ter ostali sorodniki 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi naše drage mame, babice, prababice, sestre, 
f&S SP*- tete in tašče 

Zlata mama si bila 
in takšna boš za nas ostala, 
hvala Ti za vso ljubezen, 
ki si nam jo dala. 
Vse življenje si garala, 
vse za dom, družino si dajala, 
sledi za Tabo ostate so povsod, 
od dela Tvojih pridnih rok. 
Hvala mama Ti za vse! 

CECILUE NAVERSNIK 
iz Plešivca 4 

9.10.1926 - 17.2.1999 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ji poklonili cvetje, sveče in 
svete maše. Hvala za izraze sožalja in številno spremstvo na 

njeni zadnji poti. Topla hvala gospodu dr. Kralju za dolgoletno 
zdravljenje. Posebno zahvalo izrekamo vsem dobrim sosedom 
in prijateljem za vso drugo pomoč v teh najtežjih dneh. Iskrena 
hvala sodelavcem Premogovnika Velenje - Obrat Mehanizacija 

Jama Pesje, govornikoma, praporščakoma, pevskemu zboru, 
gospodu župniku za opravljen obred ter pogrebni službi 

USAR. Še enkrat hvala vsem in vsakemu posebej, ki ste nam na kakršen koli način pomagali, 
nas bodrili in nam še stojite ob strani v dneh naše žalosti in bolečine. 

ZAHVALA 

Nenadoma nas je zapustila naša draga mama, oma in sestra 

MARAKUMAR 
11.1.1934 - 18. 2.1999 

iz Florjana 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za pomoč 
v težkih trenutkih, za vsa izražena ustna in pisna sožalja, darovano cvetje, sveče in svete 

maše. Iskrena hvala gospe Marini s centra za socialno delo. 
Tople besede zahvale naj veljajo kolektivu Mesarstva Poznič, MPZ Svoboda Šoštanj, 
gospodu Andreju Vrabiču za občutene besede slovesa, duhovniku za lepo opravljen 

obred. Hvala gospodu Usarju za opravljene pogrebne storitve. 
Iskrena hvala vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. 

Žalujoči: hčerke Joiica, Tatjana in Romana z druiinami 

Ko živela sem, 
ljubila sem vas vse. 
Zdaj, ko me več ni, 
me nosite v srcih vsi. 

ZAHVALA 

Svoje tuzemeljsko življenje je končala draga mama, stara mama in 
prababica 

JOŽEFA TAJNIK 
po domače Vigantova mama 

iz Raven pri Šoštanju 
4. 4.1915 - 17.2.1999 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prjateljem in 
znancem za darovano cvetje, sveče, svete maše, izraženo sožalje ter 

spremstvo na zadnji poti. Iskreno se zahvaljujemo gospodu dr. 
Menihu za dolgoletno zdravljenje, osebju Zdravstvenega doma Šoštanj in Bolnišnice Slovenj 

Gradec. Hvala domačim dušnim pastirjem za obiske na domu. Prisrčno zahvalo izrekamo vsem 
številnim duhovnikom, še posebej gospodu pomožnemu škofu dr. Jožetu Smeju. Hvala vsem 

govornikom, še posebej gospema Maijani Kotnik in Mariji Sovič. 
Enako zahvalo izrekamo pevcem, praporščakoma in pogrebni službi gospoda Jerneja Zaveršnika. 

ŽALUJOČIVSINJENI 

Ne jokajte ob mojem grobu, 
tiho pristopite, 
spomnite se, kako trpel sem, 
in večni mir mi zaželite. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta in dedija 

SLAVKA KRUŠNIKA 
9. 7.1946 - 21. 2.1999 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za darovano cvetje in sveče, 

izražena sožalja ter spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Posebno zahvalo izrekamo PGD Bevče, govornikom in 

vsem, ki so mu v času bolezni stali ob strani. 

ŽALUJOČIVSINJEGOVI 

Žalujoči: sin Milan in hčerka Marjana z druiinama ter ostali sorodniki 

Vse življenje trdo si garal, 
vse za dom, družino si dajal. 
Sledi za Tabo ostale so povsod, 
od dela Tvojih pridnih rok. 
Solza, žalost, bolečina Te zbudila ni, 
ostala je praznina, ki zelo, zelo boli. 

ZAHVALA 

Po težki bolezni in mnogo prezgodnji smrti smo se v soboto, 20. 
februaija 1999, na pokopališču v Podkraju poslovili od našega 

dragega moža in očeta 

MILANA KITEKA 
Paška vas 14 a, Šmartno ob Paki 

31.1.1936 - 17.2.1999 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, darovano 

cvetje, sveče in svete maše ter vsem, ki ste ga 
pospremili na zadnji poti. Zahvala gospodu župniku 

Napretu za opravljen obred, gospema Marti in Dragici za poslovilne besede, pevcem za 
zapete žalostinke, godbi Zaija ter pogrebni službi USAR. Zahvaljujemo se dr. Lazatju, 
patronažmi sestri Dragici ter osebju Pljučnega oddelka Bolnišnice Topolšica. Posebna 

zahvala sosedi Mariji Dvornik za nesebično pomoč ob težkih trenutkih. 

VSINJEGOVI 



Industrija usnja Vrhnika, poslovna enota Šoštanj 

Koliko delavcev bo 
ostalo na cesti? 
Prejšnji teden sta se v Šošta-

nju mudila najvišja predstav-
nika delniške družbe 
Industrije usnja Vrhnika. Kot 
smo izvedeli, ne po naključju. 
Razmere v kolektivu naj bi bile 
obupne. Nekateri delavci naj bi 
bili že 20 dni zaradi pomanjka-
nja dela na prisilnem dopu-
stu, pri čemer naj bi nekateri 
med njimi celo koristili že 
letošnjega, od decembra lani 
niso dobili v vodno delavnico 
nobene kože, še vedno niso do-
bili izplačanib lanskih dveh 
tretjin regresa, decembrske 
piače so dobili 29. januaija le-
tos, za februarske ne vedo, ali 
j ih bodo dobili aii ne. Delavci 
naj ne bi vedeli, kaj se dogaja, 
ker j im nihče nič ne pove. 
Samo ugibajo in s strahom 
pričakujejo jutrišnji dan. 
Občutek imajo, da so od vseh 
treh enot Industrije usnja 
Vrhnika najboij na udaru prav 
v Šoštanju. 

Kaj se torej dogaja v poslov-
ni enoti Industrije usnja v 
Šoštanju? Pri preverjanju se 
je izkazalo, da je večina infor-
macij o nezavidljivem položaju 
približno 300 zaposlenih v 
Šoštanju točnih. Direktor 

družbe mag. Izidor Derganc 
nam je povedal, da so se v dru-
gi polovici lanskega leta raz-
mere v podjetju drastično po-
slabšale, saj so se ukrepi, s ka-
terimi so se prilagajali razme-
ram na trgu z racionalizacijo 
proizvodnih stroškov, zaradi 
hkratnega zmanjšanja obsega 
proizvodnje izničili. Zakaj je 
med vsemi tremi poslovnimi 
enotami šoštanjska najbolj na 
udaru? "Ker je na tej lokaciji 
zaradi visokih f iksnih 
stroškov poslovanje globoko 
nedonosno. Celotno podjetje 
j e vkijučeno v program pre-
strukturiranja s lovenskega 
gospodarstva, ki ga podpira 
tudi država. Ta pa terja do-
sledno uresničevanje ciijev za 
pozitivno poslovanje. Uprava 
družbe je na osnovi številnih 
poglobljenih analiz ugotovila, 
da j e potrebno v skladu s 
tržnimi razmerami zmanjšati 
obseg proizvodnje usnja iz 
svinjskih kož iz sedanjih 5, 2 
na 4,8 milijona m2 na ieto, za 
iažje obvladovanje stroškov pa 
mora biti proizvodnja skon-
centrirana na eni lokaciji. Ta 
ciij bomo dosegli z ukinitvijo 
proizvodnje usnja iz svinjskih 

kož v šoštanjski poslovni eno-
ti. V poslovni enoti Šmartno 
pri Litiji pa bomo ta nedono-
sen program nadomestili s po-
novno uvedbo izdelave usnja iz 
govejih kož. Naj še povem, da 
je uprava družbe zaradi po-
slabšanja razmer v zadnjih 
mesecih, ko se je obseg naročil 
občutno zmanjšal, prediaga-
ia prisi lno poravnavo, ki j e 
bila 12. februarja na sodišču 
tudi oklicana. V tem trenutku 
se intenzivno pogajamo z up-
niki (dobavitelji, banke), da 
bi v tem zahtevnem obdobju 
zagotovili kar se da normalne 
pogoje poslovanja." 

Kakšni so obeti? Kaj se bo v 
tem času dogajalo z delavci? 
Koliko jih bo ostalo brez dela? 
Po besedah Derganca bo 
uprave družbe v naslednjih 
treh mesecev (do 12. maja) 
pripravila podroben program 
finančne reorganizacije, v ka-
terem bodo med drugim pred-
videli tudi reševanje kadrov. 
"Zagotovo vsi ne dobo dobili 
dela in bodo ostali brezposel-
ni. V tem trenutku bomo zade-
ve reševali tako, da bomo po-
skušali dokončati začete pro-
grame, ostali pa bodo doma 

čakali na delo. Plače? 
Izplačali j ih bomo v skladu z 
zakonodajo, ki obstaja za 
takšne razmere, v katerih je 
podjetje." Sicer pa na j bi po-
skušali celotno breme prene-
hanja delovnih razmerij 
ublažiti z več ukrepi. Med 
drugim z organizacijo samo-
stojnega obrata in ohranitvijo 
sedanjega obsega proizvodnje 
v usnjeni konfekciji, ki zapo-
sluje 75 delavcev oziroma naj 
bi ob morebitni uvedbi dela v 
drugi izmeni občutno povečali 
obseg proizvodnje ter vanj 
prezaposlili od 30 do 40 de-
lavcev iz usnjarne, ohranili naj 
bi obseg proizvodnje v obratu 
usnjene galanterije z 20 zapo-
slenimi, 30 do 40 zaposlenim 
bomo omogočili prehod k 
drugemu delodajalcu - kup-
cu nepremičnin, določenemu 
številu delavcev naj bi dokupi-
li zavarovalno dobo, z 
možnostjo predčasnega upo-
kojevanja tistih, ki izpolnjuje-
jo pogoje, z odpravninami, s 
prekvalifikacijami in dokvali-
fikacijami in s prerazporedit-
vijo na druga dela v podjetju. 

• tp 

Sanitetna vaja v Dravogradu 

Potrditev visoke 
usposobljenosti 
Prejšnji četrtek j e bila v 

vojašnici Bukovje v 
Dravogradu vojaška sanitetna 
vaja z zaključnim preverja-
njem praktičnega znanja voja-
kov iz razl ičnih s lovenskih 
vojašnic. Prikazali so tudi de-
lovanje bataljonske sanitetne 
postaje ter uporabo helikop-
terja Slovenske vojske, opre-
mljenega za nujno medicinsko 
pomoč. 

383. teritorialno vojaško po-
veljstvo Dravograd obsega ce-
lotno Koroško ter Šaleško in 
Zgornjo Savinjsko dolino. Na 
četrtkovi vaji v Bukovju je oko-
li 50 vojakov praktično pokaza-
lo znanje, pridobljeno na trite-
denskem tečaju. Ti tečaji v 
omenjeni vojašnici potekajo že 
nekaj let, samo lani pa jih 
uspešno zaključilo okrog 300 
bolničarjev Slovenske vojske. 

Na četrtkovi vaji so vojaki -
tečajniki praktično prikazali 
reševanje iz takoimenovanega 
ognjenega položaja na varno 
mesto oziroma do ustrezne 
specialistične pomoči. Ob poka-
nju strelnega orožja so si 
(namišljeni) ranjenci, ki so bili 
še pri zavesti, najprej sami 
oskrbeli rano, oziroma jih je 
najbližji vojak izvlekel z bojišča 
do mesta, kjer so ranjence pre-
vzel bolničarji (laiki), ki so stro-
kovno bolj usposobljeni za nu-
dcnje prve pomoči. Kasneje so 
ranjence z različnimi prevozni-

mi sredstvi evakuirali v bata-
ljonsko sanitetno postajo, kjer 
jih je strokovno usposobljena 
ekipa pripravila za prevoz v 
najbližjo civilno bolnišnico. 

Podpolkovnik sanitete v ge-
neralštabu Slovenske vojske 
Jože Prislan, odgovoren za 
načrt, razvoj in usposabljanje 
sanitetne službe, je ob tej prili-
ki med drugim povedal: "Po 
končanem tečaju se usposoblje-
ni vojaki bolničarji ter sanitetni 
podčastniki in častniki vrnejo v 
svoje vojašnice in tam izvajajo 
zdravstveno oskrbo v vojaških 
ambulantah, seveda primerno 
svoji usposobljenosti. Vsa pre-
davanja in usposabljanja so po-
tekala po standardih NATA," 
je še dodal Jože Prislan. 

Ob koncu vaje je Jože Prislan 
trem najuspešnejšim vojakom 
podelil plakete, vsem tečajni-

kom pa zaželel srečno vrnitev v 
vojašnice in uspešno delo. 

• Bogdan Mugerle 

Zimska pravljica ob jezeru 

Mesto 35 
snežakov 

Obiine snežne padavine so razveselile številne počitnikar-
je, ki so pretekli teden zagotovo uživali v naravi. Možnosti 
j e biio nešteto. In ni j ih bilo malo, ki so se odzvali zanimi-
vemu vabilu podjetja Gost d.o.o. in Medobčinske zveze pri-
jateljev mladine Velenje, ki sta v soboto pripravila ustvar-
jalni dan ob velenjskem jezeru, kjer je pod otroškimi prsti, 
zaščitenimi s toplimi rokavicami, zraslo pravo malo mesto 
snežakov. 

Zagotovo ne otrokom in ne njihovim staršem ni bilo žal, da 
so se odločili odzvati izvirnemu, zanimivemu vabiiu obeh 
organizatorjev. Ob koncu so namreč pripravili še tekmova-
nje v "streljanju" s kepami v tarčo. Tekmovalci so se zvrsti-
li v dve kategoriji; otroci in starši. Ob koncu pa je organiza-
tor prav med vse udeležence, ki so ustvarili 35 snežakov, raz-
delil še nagrade. 

Mesto snežakov pa je okolico velenjskega jezera krasilo le 
nekaj dni - s seboj jih je odnesla odjuga. Da ne bo utonilo v 
pozabo, je poskrbel Stane Vovk, ki je izvirne snežake in nji-
hove avtorje ujel v teleobjektiv. 

• bš 

ren za vajo v Bukovju Helikopter Slovenske vojske pripravljen za akcijo 

Nudenje prve pomoči ranjencu na bojišču 


